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Ολοκληρώθηκαν οι 4ημερες έρευνες από ομάδα επιστημόνων 

του Α Π.Θ για τον εντοπισμό της κατεύθυνσης του ρήγματος 
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Στα χέρια του 
Δημοσίου μετά 

από 86 χρόνια το 
λιγνιτωρυχείο 
Αχλάδας σελ*5

Γιάννης Στρατάκης:
Πώς θα αποτραπεί 

η επερχόμενη 
Καταστροφή από την 
ΑΠΟΛΙΓΝΙΤΟΠΟΙΗΣΗ 

όταν μοιράζουν 
Ψίχουλα προς τις 

Υποδομές που σελ.3 
χρειάζεται η Δυτική 

Μακεδονία!
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Το υπέρ γράφημα

της εβδομάδας

«Η Θεσμική συνέπεια» του 

πρωθυπουργού και οι εκλογές...

Μ
ετά την ανακοίνωση του Πρωθυπουργού ότι οι εκλογές θα 
γίνουν στο τέλος της τετραετίας, όλοι εκεί στο φιλοκυ- 
βερνητικό μέτωπο, το πολιτικό και το μιντιακό, βρί
σκονται σε κατάσταση ιλίγγου. Είναι σαν να τους έπεσε 

κυριολεκτικά ο ουρανός στο κεφάλι. Πριν από μια εβδομάδα εμφα
νίζονταν όλοι βέβαιοι ότι το φθινόπωρο ο Κυριάκος Μητσοτάκης 

ί και η Ν.Δ θα ανανέωναν την κυβερνητική τους θητεία. Και 
όλοι εμφανίζονταν στα τηλεοπτικά πάνελ και επιχειρηματολογού- 

I σαν υπέρ των πρόωρων εκλογών! Τώρα οι μισοί εξυμνούν τη 
I «θεσμική συνέπεια» του πρωθυπουργού και οι άλλοι μισοί βλέ- 
| πουν «ρίσκο» στην ανακοίνωσή του, ότι είναι αποφασισμένος 
; να εξαντλήσει την τετραετία.

Αυτό όμως που δεν μπορεί να κρύψει κανείς είναι η ανησυχία. 
Διότι είναι άλλο να υπολογίζεις ότι μπορείς να πετύχεις εκλογική 
νίκη σε τρεις-τέσσερις μήνες και να σχεδιάζεις πώς θα φτιάξεις 
ξανά κυβέρνηση και άλλο να έχεις μπροστά σου τουλάχιστον δέκα 
ολόκληρους μήνες, χωρίς να μπορείς να προβλέψεις τί θα σου 
φέρει ο χειμώνας που έρχεται.

Ι
Αν τελικά ο κ. Μητσοτάκης το εννοεί πραγματικά ότι δεν θα κάνει 
εκλογές το φθινόπωρο, τότε θα έχει πάρει μια μοιραία απόφαση 
για τη χώρα. Η αναβολή των εκλογών κάθε άλλο παρά τη σταθε
ρότητα, που ευαγγελίζεται ο ίδιος, υπηρετεί. Όλοι και όλα θα κι
νούνται μέσα σε μακρά προεκλογική περίοδο, μια περίοδο 
αστάθειας. Η αστάθεια αυτή θα επιδεινώσει τα δημόσια οικο
νομικό τόσο, που η επόμενη κυβέρνηση, όποια κι αν είναι, θα 
βρεθεί μπροστά σε μια νέα κατάσταση χρεοκοπίας.
0 πρωθυπουργός και οι υπουργοί του θα κοιμούνται και θα ξυ
πνούν με το άγχος των επόμενων εκλογών. Η ενεργειακή κρίση 
και η ακρίβεια θα πολλαπλασιάσουν τις απαιτήσεις σχεδόν των 
πάντων.Όλοι θα ζητούν περισσότερα. Και είναι γνωστό πια, 
πως όταν στην προεκλογική περίοδο οι ψηφοφόροι ζητούν, 
καμιά κυβέρνηση δεν μπορεί να αντισταθεί.Ήδη βρίσκεται σε 
εξέλιξη μια γιγαντιαία επιχείρηση ικανοποίησης των ψηφο
φόρων και δεν πρόκειται σταματήσει πριν από τις εκλογές.

1
9 Η αλήθεια είναι πως οι οικονομικοί υπουργοί βγαίνουν στα ΜΜΕ 

και ανακοινώνουν κομψά πως «δεν υπάρχει άλλος δημοσιονο
μικός χώρος», όπερ μεθερμηνευόμενον εστί: «Λεφτά δεν υπάρ
χουν»! Όμως οι εκλογές πρέπει να κερδηθούν, οπότε θα 

# καταλήξουν στην παραλλαγή της γνωστής ρήσης: «Κυριάκο 
δώστα όλα». Και ο Κυριάκος δεν μπορεί να κάνει αλλιώς. Θα τα 
δώσει όλα, διότι αλλιώς θα βρεθεί μπροστά στον κίνδυνο να 
γίνει άλλος ένας πρωθυπουργός της μιας θητείας.
Είναι γνωστό σε όλους πως η Ελλάδα είναι η χώρα με το μεγα-

Ιλύτερο δημόσιο χρέοε στην Ευρώπη. Το ξέρουν και οι 
αγορέε. Ισχυρότερες χώρες της ΕυρωπαϊκήςΈνωσης, με πρώτη 
I τη Γερμανία, περιμένουν εφιαλτικό χειμώνα: ασυγκράτητη 1 ακρίβεια, ενεργειακή φτώχεια και ταλαιπωρία των πολιτών.

Ι ύφεση στην οικονομία.
| Μέσα σ' αυτό το περιβάλλον η Ελλάδα θα ζει σε προεκλογική πε

ρίοδο και η κυβέρνηση Μητσοτάκη θα είναι υποχρεωμένη να μοι
ράζει ενισχύσεις και επιδόματα.Ήδη οι προαναγγελίες δίνουν 

ί: και παίρνουν. Πόσο απέχει αυτή η κατάσταση από μια νέα χρεο- 
| κόπια: Δυστυχώ*:, αυτό θα το μάθουμε μετά τιε εκλογές.Όπωε 

μάθαμε από τη χρεοκοπία του 2009. αφού είχε προηγηθεί η
περίοδοε 2007-2009. που τίναξε τη μπάνκα στον αέρα.

' Αν τελικά ισχύσει η απόφαση του κ. Μητσοτάκη και δεν κάνει πρό- 
| ώρες εκλογές, η στάση του δεν είναι ούτε «θεσμική» ούτε 
I «υπεύθυνη». Μια παρατεταμένη προεκλογική περίοδος θα λει

τουργήσει σε βάρος του ίδιου και του κόμματός του, αλλά αυτό δεν 
έχει ιδιαίτερη σημασία. Εκείνο που έχει σημασία είναι ο κίνδυνος 

1 μια παρατεταμένη προεκλογική περίοδος να οδηγήσει σε οι
κονομική αιμορραγία και τη χώρα στα πρόθυρα νέα χρεοκο
πίας. Αυτός ο κίνδυνος είναι υπαρκτός και ουδείς δικαιούται να 
τον παραμερίζει. Μεταξύ μας, η επόμενη κυβέρνηση, όποια κι 
αν είναι αυτή, είτε αυτοδύναμη ή συμμαχική, του κ. Μητσο
τάκη είτε του κ. Τσίπρα ή κάποιου τρίτου, θα είναι δεμένη 
χειροπόδαρα.

1 Το κακό είναι πωε μαζί τηε χειροπόδαρα θα είναι δεμένη και
η χώρα...
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ι ΗΧΩΒΟΛΕΣ ευρύτερη περιοχή, τα
οποία μέχρι σήμερα Α ιάβασα ότι κη- 
κανείς δεν έχει πάρει ρύσσεται έκ-

Μ Μ

Η
 έλευση στη 
Φλώρινα του πο
λυμελούς κυ
βερνητικού κλιμακίου 

την προηγούμενη 
εβδομάδα προκάλεσε 
πολλές συζητήσεις, 
καθώς όλοι μας πι
στεύουμε ότι μπαί
νουμε σε προεκλογική 
περίοδο. Την ίδια μέρα, 
ο πρωθυπουργός στη 
Βουλή δήλωνε ρητά ότι 
οι εκλογές θα γίνουν 
στο τέλος της τετραε
τίας! Στην ίδια γραμμή 
και ο υπουργός Εθνι
κής Άμυνας, στη συ
νέντευξη που μας 
παραχώρησε, καθώς 
διέψευσε το ενδεχό
μενο πρόωρων εκλο
γών. Εγώ πάντως δεν 
περίμενα τις διαψεύ
σεις, από τη στιγμή που 
οι βαλίτσες που κουβα
λούσαν οι υπουργοί και 
υφυπουργοί, για άλλη 
μια φορά ήταν άδειες 
για την περιοχή μας. 
Ακούσαμε ότι παραμέ
νει το Σύνταγμα, ακού
σαμε για ξανά ότι θα 
γίνει ο κάθετος άξονας 
και δεν ακούσαμε τί

ποτα άλλο...

Μ
πορεί να μην 
ακούστηκαν 
«θα», αλλά 
μετά τις ερωτήσεις των 

δημοσιογράφων προ- 
έκυψαν σημαντικές ει
δήσεις. Η πρώτη 
αφορούσε τη μεγάλη 
καθυστέρηση που πα- 
ρατηρείται στο έργο 
του χιονοδρομικού 
κέντρου, για το οποίο 
απάντησε ο Περιφερει
άρχης ότι υπήρχαν 
πολλές ελλείψεις στη 
μελέτη, οι οποίες διορ
θώθηκαν και το έργο 
θα ξεκινήσει. Η άλλη 
είδηση αφορούσε τον 
δρόμο Φλώρινα - Πι- 
σοδέρι, όπου εκεί ο 
Αντιπεριφερειάρχης κ. 
Βόσδου μας ενημέ
ρωσε ότι οι μελέτες 
μέχρι σήμερα είχαν 
φοβερές ελλείψεις και 
για να ολοκληρωθεί η 
διαδικασία απαιτούνται 
διπλάσια χρήματα για 
την εκτέλεση του 
έργου! Όπως καταλα- 
βαίνεται, αυτό το έργο 
πολλοί το υηοσχέθη-

ΕΒΛΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΗΧΩ Ν. Φλώρινας 
Τηλ: 6985949434 - 6975985705,

6-ΓΠ3Ϊ1: ΪΧΟ@ΠβΧΐΠ6ΐ.9Γ 

νίβΐΐδϊΐβ: ΗΐΙρ://β<:ΗοίΙοπη3.9Γ 
Δ/νση: Κων/πόλεως4 - Φλώρινα, Τ.Κ. 531 00 

Μέλος τηςΈνωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου 
(ΕΙΕΤ - Αρ. μητρώου 348)

Ιδιοκτήτης - Εκδότης - Διευθυντής 
Σταύρος Α.. Γεωργούλας (Κιν.: 6985949434) 

Αρχισυντάκτης - Δημοσιογράφος 
Σταύρος Αθ. Γεωργούλας 

Ιδιοκτησία Εμπορικού Σήματος 
Σταύρος Αθ. Γεωργούλας 

Εκτύπωση 
ΔΙΚΤΥΟ ΣΥΝ5 Α.Ε.

ΕΤΗΣΙΑ ΣΥΝΔΡΟΜΗ
Ιδιωτών: 40 ΕΥΡΩ - Δήμων -Κοινοτήτων - Οργανισμών - Τραπεζών - 

Συνεταιρισμών -Σωματείων - Συλλόγων - Εταιρειών: 70 ΕΥΡΩ 
Χειρόγραφα, δημοσιευμένα ή μη, ασφαλώς και εηιστρέφονται 

κατόπιν έγκαιρης συννενοήσεως.
Τα ενυπόγραφα κείμενα εκφράζουν προσωπικές απόψεις 

και όχι κατ’ ανάγκη την εφημερίδα μας.
Τα δελτία τύπου δημοσιεύονται αυτούσια.

Η στήλη “υπερΗΧΩγράφημα" αποτελεί το σημείωμα του εκδότη.
Σε αντίθετη περίπτωση φέρει την υπογραφή του γράφοντα.

Υπεύθυνη κατά το Νόμο:
Κύρκου Αυγουλά (Κιν.: 6989 210 085)

Κωδικός Υπουργείου: 8396

Αριθμός Λογαριασμού Τράπεζας Πειραιώς:
6243 128455 240 (Σταύρος Αθ. Γεωργούλας)
(ΙΒΑΝ) ΘΚ38 0171 2430 0062 4312 8455 240

καν, κανείς δεν θα το 
κάνει...

Ε
μείς πάντως ρω
τήσαμε τα μέλη 
του κλιμακίου 
σχετικά με τα ατελεί

ωτα προβλήματα που 
αντιμετωπίζουν οι πο
λίτες με τη γραφει
οκρατία, κάτι που όπως 
φάνηκε δεν πρόκειται 
να λυθεί άμεσα. Ρωτή
σαμε, επίσης, για ποιόν 
λόγο θα πρέπει να πι
στέψουμε τις σημερι
νές εξαγγελίες για την 
ολοκλήρωση των με
γάλων αρδευτικών 
έργων, τη στιγμή που 
πριν από δεκαετίες, οι 
αντίστοιχοι υπουργοί 
μας διαβεβαίωναν ότι 
τα έργα θα ξεκινούσαν 
σε πέντε με έξι μήνες!

Γ
ια να μην αδι
κήσω τους κυ
βερνητικούς μας 
επισκέπτες, πράγματι 

είχαν συναντήσεις με 
όλους σχεδόν τους το
πικούς φορείς και 
άκουσαν, για πολλοστή 
φορά, τα προβλήματα 
που αντιμετωπίζει η

επιλύσει. Ήταν ακόμα 
μια επίσκεψη, όπως 
όλες οι προηγούμενες 
που έχω καταγράψει 
ως δημοσιογράφος 
εδώ και 26 χρόνια, από 
κυβερνητικούς εκπρο
σώπους όλων των κυ
βερνήσεων, που μας 
έλεγαν στις συνεντεύ
ξεις ότι ήρθαν να κατα
γράψουν τα
προβλήματα για να 
βοηθήσουν την πε
ριοχή. Θυμάμαι χαρα
κτηριστικά την
υπουργό Περιβάλλον
τος του ΠΑΣΟΚ, κα 
Μπιρμπίλη, όταν επι- 
σκέφτηκε τη Φλώρινα. 
Έλεγε τότε στους τοπι
κούς φορείς: «Για όλα 
αυτά που καταγρά
ψαμε, σε τρεις περίπου 
μήνες θα ξεκινήσει η 
διαδικασία επίλυσής 
τους!». Κατά την επί
σκεψή της στην τοπική 
κοινότητα Αναργύρων, 
διαβεβαίωνε τους κα
τοίκους ότι η μετεγκα
τάσταση θα ξεκινούσε 
άμεσα! Φυσικά, μέχρι 
σήμερα οι Ανάργυροι 
παραμένουν στη θέση 
τους...

άπτωτη η εταιρεία 
«Λιγνιτωρυχεία Αχλά
δας ΑΕ», μετά από 86 
χρόνια εκμετάλλευσης 
του λιγνίτη στην τοπική 
κοινότητα Αχλάδας! 
Θεωρώ ότι μια τέτοια 
απόφαση, αν αληθεύει, 
θα είναι μεγάλο 
πλήγμα για την πε
ριοχή για πάρα πολ
λούς λόγους.
Φανταστείτε πόσα χρό
νια μένει ανενεργό το 
λιγνιτωρυχείο της 
Βεύης, μια τεράστια 
λακκούβα, η οποία θα 
είχε κλείσει, αν είχε 
αξιοποιηθεί ο λιγνίτης 
της περιοχής, οπότε 
και οι γεωργοκτηνο- 
τρόφοι της περιοχής θα 
μπορούσαν εκ νέου να 
την αξιοποιήσουν. Φο
βάμαι ότι κάτι παρό
μοιο θα γίνει και με την 
Αχλάδα και ουαί και 
αλίμονο στους νέους, 
που επένδυσαν στη 
λειτουργία των ορυ
χείων με την παρουσία 
του ΑΗΣ Μελίτπς...

Ο ηχωβόλος

Αντί κειμένου δυο 
σε ποιητικό λόγο

Σπασμένο κεραμίδι
Ένα κεραμίδι φταίει για όλα. 
Σπασμένο αφήνει το νερό της 

βροχής
να διαβρώνει τον κίτρινο τοίχο.

Μια ρωγμή κατεβαίνει 
απειλητικά 

στο πατρικό σπίτι.

Λείπουν οι άνθρωποι 
άλλους πήρε ο χρόνος 

κι άλλους σπρώξαν' στη 
ξενιτιά.

Αναζητώ μνήμες 
και θαμπές εικόνες 

ανασύρω ασπρόμαυρες 
φωτογραφίες

και αραχνιασμενα 
ντουλάπια

Ξεχωρίζουν χαραγμένα πρό
σωπα

πάνω τους ο αγώνας της 
επιβίωσης

και ο φόβος του καταδότη.

Έτσι δύσκολα ήταν τα χρόνια.

(Φλώρινα - 2004)

Το πριν και το μετά
Μικρό το ξωκκλήσι 

σκαρφαλωμένο σε πέτρινη 
κορυφή.

Φώτιζε ένα ταπεινό κεράκι.

Κενά τα ξύλινα καθίσματα. 
Ησυχία προσευχής.

Λείπουν οι υποκρισίες.

Είπε, ναι θ' ανάψω 
ένα κερί

τώρα μου ταιριάζει.

Φως απ' τη ψυχή του 
γέμισε το ξωκκλήσι.

Είχε μετανιώαει 
για ότι πίστεψε πριν.

(Φλώρινα 9-7-2022)

Γ.θ.

ΣΤΕΙΛΤΕ ΜΑΣ ΤΙΣ ΕΠΙΣΤΟΛΕΣ ΚΑΙ ΤΑ ΓΡΑΜΜΑΤΑ ΣΑΣ ΣΤΗ 
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΗΧΩ ΦΛΏΡΙΝΑΣ, Τ.θ. 167 

Τ.Κ. 53100 - ΦΛΩΡΙΝΑ - ΕΛΛΑΣ

Αγαπητέ/ή Συνδρο μ ητή/τρια, 
Η ΞΕΧΝΑΣ τη συνδρομή σου 

στην εφημερίδα ΗΧΩ
Λογαρ. Τράπεζας Πειραιώς 6243-128455-240
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Η 13 ΙΟΥΛΙΟΥ 2022 3ΠΧ(ί)
Κυβερνητικό κλιμάκιο της Νέας Δημοκρατίας

επισκέφθηκε την Περιφερειακή Ενότητα Φλώρινας

ΚΕΝΊΤ0 ΑΠΟΘΕΡΑΠΕΙΑΣ 
«ΥΣΙΚΕΗί ΚΑΙ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗΣ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥΤ

ην Π.Ε. Φλώρινας εηι- 
σκέφτηκε, την Τετάρτη 
6/07/2022, πολυμελές 
κυβερνητικό κλιμάκιο της 

Νέας Δημοκρατίας με επικε
φαλής τον Υπουργό Άμυνας κ.
Παναγιωτόπουλο Νικόλαο.
Το κλιμάκιο αποτελούνταν επί
σης από τον Υφυπουργό Υποδο
μών κ. Καραγιάννη Γεώργιο, 
τον Γενικό Γραμματέα Επικοινω
νίας και Ενημέρωσης κ. Γαλα- 
μάτη Δημήτριο, τον Βουλευτή 
Κέρκυρας κ. Γκίκα Στέφανο, τη 
Βουλευτή Κοζάνης κα. Βρυζί- 
5ου Παρασκευή και τον Βου
λευτή Φλώρινας κ. Αντωνιάδη 
Ιωάννη.
Οι ανωτέρω κυβερνητικοί αξιω- 
ματούχοι πραγματοποίησαν 
σειρά επισκέψεων σε φορείς του 
νομού, συλλόγους και επιχειρή
σεις (Π.Ε Φλώρινας, Δήμο Φλώρινας, Δήμο Αμυν
ταίου, Ιο Σύνταγμα Πεζικού, Ε.Φ. Νίκης, Μητρόπολη, 
Νοσοκομείο, ΚΕΦΙΑΠ, Κέντρο Κοινωνικής Πρόνοιας, 
ΕΒΕ, Εμπορικό Σύλλογο Αμυνταίου, ΕΑΣ Φλώρινας 
και Αμυνταίου, ΔΕΕΠ και ΔΗΜ.Τ.Ο).
Καθ’ όλη τη διάρκεια των συναντήσεων τόσο οι 
Υπουργοί και ο Γενικός Γραμματέας όσο και οι βου
λευτές ενημέρωσαν τους τοπικούς φορείς για όλα τα 
μεγάλα έργα που σχεδιάζονται και υλοποιούνται στην 
Π.Ε Φλώρινας και ανέλυσαν τα πλεονεκτήματα και τα 
ισχυρά κίνητρα που δίνει ο νέος Αναπτυξιακός νόμος 
και το Σχέδιο Δίκαιης Μετάβασης για την περιοχή. 
Παράλληλα άκουσαν με προσοχή και κατέγραψαν τα 
αιτήματα που τους τέθηκαν από τους φορείς.
0 κ. Παναγιωτόπουλος επισκέφτηκε το 1 ο Σύνταγμα 
Πεζικού Φλώρινας καθώς και το Ε.Φ Νίκης. 0 κ. 
Υπουργός συνομίλησε με στελέχη και στρατιώτες και 
επισήμανε για ακόμα μια φορά πως η βούληση τόσο

του ιδίου όσο και της κυβέρνησης είναι η παραμονή 
και η ενίσχυση του 1 ου Συντάγματος Πεζικού στην 
περιοχή.
Η περιοδεία του κυβερνητικού κλιμακίου ολοκληρώ
θηκε με την επίσκεψη στα γραφεία της ΔΕΕΠ Φλώ
ρινας, τη συνέντευξη τύπου στα τοπικά ΜΜΕ και τη 
διευρυμένη σύσκεψη των στελεχών της Νέας Δημο
κρατίας.
0 Βουλευτής της Π.Ε Φλώρινας κ. Γιάννης Αντω- 
νιάδπς ευχαρίστησε τους αξιωματούχους της Κυ
βέρνησης για την παρουσία τους στο νομό. Όπως 
χαρακτηριστικά τόνισε: Οι συχνές παρουσίες υπουρ
γών και στελεχών καταδεικνύουν το έμπρακτο εν
διαφέρον του ίδιου του πρωθυπουργού και της 
Κυβέρνησηςγια την περιοχή. Η κυβέρνηση της Νέας 
Δημοκρατίας είναι εδώ παρούσα με έργα δεκάδων 
εκατομμυρίων που θα δώσουν ανάπτυξη και δου
λειές στη Φλώρινα.

Ολοκληρώθηκαν οι άημερες έρευνες από 
ομάδα επιστημόνων του Α.Π.Θ για τον 

εντοπισμό της κατεύθυνσης του ρήγματος
που προκαλεσε

Ο
λοκληρώθηκαν οι 4ημε- 
ρες έρευνες από ομάδα 
επιστημόνων του Αριστο- 
τελείου Πανεπιστημίου Θεσσα

λονίκης με τη μέθοδο 
γεωηλεκτρικών μετρήσεων για 
τον εντοπισμό της κατεύθυνσης 
του ρήγματος, που ηροκάλεσε 
τον σεισμό της 9ης Ιανουάριου 
με μέγεθος 5.4 Η, τις οποίες - 
χρηματοδοτεί ο Δήμος Φλώρι
νας και αφού συνταχθσύν τα 
αποτελέσματα θα παρουσια
στούν στο Δημοτικό Συμβούλιο 
και θα δημοσιευθούν προς ενη
μέρωση όλων.
Οι έρευνες ξεκίνησαν τη Δευτέρα 
4/7 από τον χώρο των Δημοτικών 
Κοιμητηρίων και κινήθηκαν με 
κατεύθυνση προς Άνω Κλεινές. 
Σύμφωνα με τα όσα μας ανέφερε 
ο Φλωρινιώτης καθηγητής σει
σμολογίας, Θόδωρος Τσάπανος, 
οι εργασίες αυτές αποτελούν το

τον σεισμό της
πρώτο σκέλος, όπου θα αποτυ
πωθεί με ακρίβεια το μήκος και η 
κατεύθυνση του ρήγματος αλλα 
και των επικέντρων που προκά- 
λεσαν τους μετασεισμούς.
Είναι μια διαδικασία, η οποία 
εφαρμόζεται για πρώτη φορά για 
τέτοιο λόγο, μας ανέφερε ο Φλω- 
ρινιώτης καταγόμενος εκ Λεχό- 
βου Καθηγητής Εφαρμοσμένης 
Γεωφυσικής Τσούρλος Πανα
γιώτης και μοιάζει με την ακτινο
γραφία, που γίνεται στο σώμα 
ενός ανθρώπου. Μόνο που εδώ 
χρησιμοποιήθηκαν καλώδια 2.5 
χιλιομέτρων, ενώ το βάθος των 
ερευνών έφτασε τα 500 μέτρα, 
όπως φαίνεται σε ένα από τα απο
τυπώματα των μετρήσεων στον 
υπολογιστή.
Οι έρευνες θα συνεχιστούν σε 
δεύτερο στάδιο σε αλλα σημεία 
της Φλώρινας.
Η ομάδα αποτελείται από τους

9 Ιανουάριου
εξής επιστήμονες:

• Τσάπανος Θεόδωρος - Καθη
γητής Σεισμολογίας
• Τσούρλος Παναγιώτης - Κα
θηγητής Εφαρμοσμένης Γεω
φυσικής
• Βαργεμέζης Γεώργιος - Κα
θηγητής Εφαρμοσμένης Γεω
φυσικής
• Πρόδρομος Λούβορης - Υπο
ψήφιος διδάκτορας Γεωφυσι
κής
• Νίκος Τσορμπατζόγλου - Με
ταπτυχιακός φοιτητής Γεωφυ
σικής
• Ελένη Μπάπκα - Μεταπτυ
χιακή φοιτήτρια Γεωφυσικής
• Ευαγγελία Γεωργακοπούλου 
- Μεταπτυχιακή φοιτήτρια Γεω
φυσικής
• Αθανάσιος Καραμεσίνης - 
ΕΔΥΠ Συντηρητής σεισμογρά- 
φων

Γιάννης Στρατάκης: Πώς θα αποτραπεί 
η επερχόμενη Καταστροφή από την 

ΑΠΟΛΙΓΝΙΤΟΠΟΙΗΣΗ όταν μοιράζουν 
Ψίχουλα προς τις Υποδομές που 
χρειάζεται η Δυτική Μακεδονία!

Τ
εχνική Παρουσίαση 
του ΔΑΜ από τον 
Αν. Υπουργό Ανά
πτυξης και Επενδύσεων 

κ. Ν. Παπαθανάση.
Πώς θα αποτραπεί η 
επερχόμενη Καταστροφή 
από την ΑΠΟΛΙΓΝΙΤΟ- 
ΠΟΙΗΣΗ, όταν μοιράζουν 
Ψίχουλα προς τις Υποδο
μές που χρειάζεται η 
Δυτ. Μακεδονία!
0 σχεδιασμός, όπως ξεκί
νησε μετά την ανακοίνωση 
του πρωθυπουργού και τις 
μέτεπειτα εξαγγελίες, ήδη 
βρίσκεται σε τραγική καθυ
στέρηση.
Χάθηκαν και χάνονται θέ
σεις εργασίας χωρίς ανα- 
πλήρωση, δεν υπήρξε ποτέ ενδιάμεσο πρόγραμμα, η μελέτη της 
παγκόσμιας Τράπεζας αγνοείται παντελώς, ενώ η μελέτη του ΤΕΕ για 
τις συνέπειες στην ανεργία και την άρση τους μιλάει για 6 δις.
Αν αθροίσουμε τα διαθέσιμα κονδύλια από ΤΔΜ + ΕΣΠΑ + Εθνική συμ
μετοχή, το σύνολο ανέρχεται σε 1,16 δις, τα οποία από πουθενά δεν 
προκύπτει πως κατανέμονται δεσμευτικά για κάθε Περιφέρεια.
Για να γίνει ανταγωνιστική και ελκυστική για επενδύσεις η Δυτική Μα
κεδονία χρειάζεται υποδομές: κάθετος οδικός άξονας Λάρισα - Κοζάνη 
- Φλώρινα (0,3 δις), σιδηροδρομική σύνδεση Κοζάνης - Καλαμπάκας 
και Φλώρινας - Αλβανίας καθώς και η ηλεκτροκίνηση της υφιστάμενης 
σιδηροδρομικής γραμμής (1.5 δις), ενώ για την πλήρη αποκατάσταση 
των εδαφών άλλο 1,5 δις. Σύνολο: 3,3 δις. Τότε μόνο θα ελπίζουμε να- 
έρθουν επενδύσεις, αφού βεβαίως εξασφαλιστούν ολοκληρωμένες και 
σε ετοιμότητα ΒΙΠΕ και ΒΙΟΠΑ. Η κατάσταση ανετοιμότητάς τους είναι 
γνωστή.
Ούτε μέρος των μεγάλων αυτών έργων δεν καλύπτεται από την ηρο- 
βλεηόμενη παραπάνω χρηματοδότηση των 1,62 δις, που είναι συνολικά 
το πρόγραμμα.
0 νέος αναπτυξιακός νόμος προβλέπει κίνητρα για τη Δ.Μ.,τα οποία 
είναι ίδια σε 6 ακόμα Περιφέρειες και στο Βόρειο Αιγαίο + 10% επιπλέον! 
Τι είναι επομένως αυτό που θα την κάνει ελκυστική;
* αλήθεια ποιες είναι οι συνέπειες της απανθρακοποίησης στα νησιά; 
Από το Ταμείο Ανάκαμψης ύψους 36 δις, προβλέπονται για τη Δ.Μ.: 280 
εκ. για τον Ε65 (που αντιστοιχεί στη Δ.Μ) και 300 εκ. για αποκαταστάσεις 
εδαφών, απαλλάσσοντας τη ΔΕΗ από την υποχρέωση δαπάνης 1,5 δις 
για τον σκοπό αυτό και τις διαχρονικές υποχρεώσεις της, και επιπλέον 
ανατρέπονται όλες οι ΜΠΕ και οι ΑΕΠΟ, που καθόριζαν το καθεστώς 
εκμετάλλευσης των Ορυχείων, παραχωρώντας την κατ’ εξοχή κρατική 
αρμοδιότητα της Χωροταξίας σε μη κρατικούς φορείς.
Δεν περιλαμβάνεται στις χρηματοδοτήσεις του Ταμείου κανένα άλλο 
έργο υποδομών, κανένα μεγάλο αρδευτικό (Κοζάνη - Βόρεια ζώνη, 
Φλώρινας, Καστοριάς - το αρδευτικό του Νεστορίου είναι στην 50η 
σειρά, όπου εντάσσονται τα 8 πρώτα), κ.α..
Η έξυπνη Δυτική Μακεδονία (που περιλαμβάνει και η Μελέτη της Παγ
κόσμιας Τράπεζας), ούτε τον υπερυπολογιστή, που εγκαθίσταται στο 
Λαύριο, δεν θα φιλοξενήσει (Εθνικός σχεδιασμός και δαπάνες).
Το σχέδιο που επεξεργάζεστε για την Ακρινή, αντί της με νόμο υποχρε
ωτικής μετεγκατάστασης, ο οποίος δεν εφαρμόζεται, πρέπει να ισχύσει 
σε όλη την προς Απολιγνιτοποίηση Περιοχή, ως ενιαία ενεργειακή κοι
νότητα.
Αυτό μαζί με ένα καθολικό εξοικονομώ και φωτοβολταϊκά στέγης θα 
βοηθούσαν ουσιαστικά την οικονομία της Δ.Μακεδονίας και θα περιό
ριζαν τις απώλειες της Απολιγνιτοποίησης.
Αντιμετωπίζεται αναποτελεσματικά και ανορθόδοξα η βιωσιμότητα των 
Τηλεθερμάνσεων της Περιοχής με σχεδιασμούς οριακούς χρονικά, 
χωρίς να λαμβάνεται υπ' όψη ο χρόνος απόσβεσής τους το 2040, ενώ 
η Φλώρινα οδηγήθηκε εξαναγκαστικά στο φυσικό αέριο.
Τέλος υπογραμμίζουμε την ανυπαρξία δυνατοτήτων υλοποίησης των 
σχεδιασμών και της υλοποίησής τους, λόγω αποστελέχωσης όλου του 
διοικητικού μηχανισμού από προσωπικό. Απαιτούνται προσλήψεις προ
σωπικού και στελέχωσης των υπηρεσιών καθώς επίσης, αυτό που δεν 
έγινε μέχρι τώρα, ένα καθολικό πρόγραμμα προσλήψεων σε όλον τον 
δημόσιο τομέα, που θα αμβλύνει την έκταση της ανεργίας, αλλά και θα 
κρατήσει τους νέους στη Δυτική Μακεδονία. Ενώ κανένας στοχευμένος 
τέτοιος σχεδιασμός δεν έγινε εδώ και τρία χρόνια (τα προγράμματα του 
ΟΑΕΔ ανεπαρκέστατα και αναποτελεσματικά).
Είναι αξιοσημείωτο πως ούτε για το Πανεπιστήμιο, που θεωρείτε ως 
πυλώνας στήριξης της διαδικασίας Απολιγνιτοποίησης, υπήρξε ιδιαίτερη 
αντιμετώπιση στην Ανάπτυξή του (επαναφορά κατ’ εξαίρεση των τμη
μάτων που καταργήθηκαν) και στη στελέχωσή του σε προσωπικό.
Ούτε επίσης υπήρξε πρόνοια για την εξασφάλιση νέων δομών απασχό
λησης, όπωςπ.χ η δημιουργία ενός Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου στη 
Δυτική Μακεδονία (η μόνη χερσαία Περιφέρεια που δεν διαθέτει), που 
θα φέρει πολλές θέσεις εργασίας εκτός από την αναβάθμιση της υγείας.

ΥΓ.: Οι θέσεις της Παράταξής μας, όπως κατατέθηκαν στην παρουσίαση 
του Τεχνικού Προγράμματος από τον Αναπληρωτή Υπουργό στη σχετική 
εκδήλωση. Η πρώτη εκδήλωση που η Αντιπολίτευση στο Περιφερειακό 
Συμβούλιο καλείται και παρευρίσκεται με Κυβερνητικό Παράγοντα.
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Οι ψευδαισθήσεις ξαναγυρίξουν...

ΠΑΣΟΚ
Κίνημα Αλλαγής

ΝΟΜΑΡΧΙΑΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΦΛΩΡΙΝΑΣ

Δ
εν έχουν περάσει πολλά χρόνια οπά τότε που ο Αλέξπς Τσί- 
πρας αναγνώριζε, ότι το κόμμα του είχε ψευδαισθήσεις και 
πολιτεύτηκε μέχρι ενός σημείου με αυτές, παρέα με τους 
ΑΝΕΛ του Πάνου Κομμένου.

Σε μια εκδήλωση της Νομαρχιακής Επιτροπής του ΣΥΡΙΖΑ για την υπο
δοχή «νέων» μελών πριν λίγες ημέρες, η Βουλευτής του Νομού μας, 
κ. Πέτυ Πέρκα υιοθέτησε πλήρως το ίδιο μοτίβο, ως κατεξοχήν εκ
πρόσωπος της πιο ιδεοληπτικής πτέρυγας του ΣΥΡΙΖΑ. Μας είπε πόσο 
υπέροχη ήταν η κυβέρνηση των ΣΥΡΙΖΑΝΕΛ, το πόσο καλές συμφωνίες 
έκλεινε και πόσο καλά διαπραγματευόταν, πιστεύοντας προφανώς, ότι 
οι πολίτες έχουν μνήμη χρυσόψαρου. Το χειρότερο δεν ήταν η εξωτε
ρίκευση των ψευδαισθήσεων της κ. Πέρκα, άλλωστε δικαίωμα του κα- 
θενός είναι ο τρόπος με το οποίο τοποθετείται δημόσια, το χειρότερο 
ήταν ότι η Βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ είπε ανερυθρίαστα ψέματα για μια 
σειρά ζητημάτων, ενώ για άλλα απέκρυψε την αλήθεια, 
θα φρεσκάρουμε λοιπόν την μνήμη της , γιατί όταν συνέβαιναν όλα 
αυτά ήμαστε και εμείς εκεί, όταν η ίδια διαδήλωνε στην πλατεία συν
τάγματος με τους ακροδεξιούς αγανακτισμένους της ΧΑ και των ΑΝΕΛ. 
• Το δημόσιο χρέος κυρία Πέρκα ρυθμίστηκε τόσο ως προς τα επιτόκια, 
όσο και ως προς τον χρόνο λήξης του από την κυβέρνηση του ΠΑΣΟΚ. 
Μάλιστα ο τρόπος που υιοθετήθηκε τότε, εφαρμόστηκε και στα επόμενα 
μνημόνια και μεσοπρόθεσμα, που ψηφίστηκαν από εσάς. Η ρύθμιση 
λοιπόν ήταν κάτι που πέτυχε το ΠΑΣΟΚ και το πλήρωσε κοινωνικά, 
όταν εσείς χορεύατε αντάμα με την ακροδεξιά τον χορό του λαϊκισμού 
και στήνατε καριέρα πάνω στις θυσίες του ελληνικού λαού.
• Για την χρεωκοπία της χώρας ευθύνεται η κυβέρνηση του Κώστα 
Καραμανλή. Δεν το λέτε, γιατί απλά συγκυβερνήσατε με την καραμαν- 
λική συνιστώσα και τον εκπρόσωπο της, υπόδικο πια, κ. Παπαγγελό- 
πουλο. Σας συνδέουν ο λαϊκισμός και η εξυπηρέτηση συγκεκριμένων 
συμφερόντων.
• Για τα χρέη του κόμματος μας έχουμε αναλάβει πλήρως την ευθύνη 
για την αποπληρωμή τους. Για το πώς δημιουργήθηκαν ρωτήστε τους 
Βουλευτές σας την κ, Ξενογιαννακοπούλου και τον κ. Ραγκούση, που 
εκείνη την περίοδο ήταν γραμματείς του ΠΑΣΟΚ.
• Το ΠΑΣΟΚ στην βουλή κυρία Πέρκα έχει ψηφίσει μόνο την δίκαιη και 
αναγκαία οικονομική βοήθεια σε κοινωνικές ομάδες, εν μέσω κρίσης. 
Έχει ψηφίσει και τις αμυντικές δαπάνες γιατί θεωρούμε πως λόγω της 
τουρκικής επιθετικότητας, οφείλουμε να ενισχύσουμε την αμυντική 
αποτροπή της χώρας μας. Αντιλαμβανόμαστε την ενόχληση σας. Επί 
των ημερών σας υπογράψατε εξοηλιστικά προγράμματα μόνο με μία 
εταιρία αμερικανικών συμφερόντων, ενώ τώρα υπάρχει διαφοροποίηση 
πηγών. 0 νοών νοείτω. Σίγουρα σας ενοχλεί ακόμη, να μην είναι ευ
χαριστημένος και ο κύριος Ερτογάν. Άλλωστε στην εξωτερική πολιτική 
κατά της διάρκεια της διακυβέρνησης σας υπερασπιστήκατε μόνο τα 
συμφέροντα της Άγκυρας και των Σκοπιών, όχι τα ελληνικά.
Η κυβέρνηση της ΝΔ και του Κυριάκου Μητσοτάκη, πρέπει να φύγει 
γιατί απέτυχε παντού. Απέτυχε στην οικονομία, στην αντιμετώπιση της 
πανδημικής κρίσης στην κοινωνική πολιτική, όπως είχε αποτύχει και η 
δική σας κυβέρνηση που είχατε συγκροτήσει με την ακροδεξιά των 
ΑΝΕΛ. Κατανοούμε την επίθεση σας στο ΠΑΣΟΚ. Αντιλαμβάνεστε και 
εσείς όπως και η πλειοψηφία των πολιτών τώρα πια, ότι αν έχει γίνει 
κάτι προοδευτικό και επιτυχημένο σε αυτόν το τόπο, το έχει κάνει το 
ΠΑΣΟΚ. Για αυτό και ξανακερδίζει κάθε μέρα την εμπιστοσύνη των πο
λιτών και θα αποτελέσει την εναλλακτική που θα έχουν οι πολίτες για 
την διακυβέρνηση του τόπου. Κατανοούμε και τον φόβο σας, γιατί 
βλέπετε πως η πορεία του ΣΥΡΙΖΑ και των εκπροσώπων του, προς το 
χρονοντούλαπο της πολιτικής ιστορίας του τόπου, δεν έχει επιστροφή, 
ακόμα και αν καθυστερήσει λίγο, καθώς το σύστημα, όπως λέτε, σας 
αβαντάρει ως βολικό αντίπαλο της ΝΔ και του Μητσοτάκη. Όλα όμως 
έχουν πάρει τον δρόμο τους και θα το δείτε στην κάλπη.
ΥΓ1: στην ομιλία σας ξεχάσατε να αναφερθείτε εκτενώς στην αποε- 
πένδυση της ΔΕΗ, ένα θέμα που αφορά άμεσα την περιοχή μας και 
ήταν απότοκο του τρίτου μνημονίου...
ΥΓ2: Στην ομιλία σας αναφερθήκατε στον σοσιαλισμό. Ο σοσιαλισμός 
κυρία Πέρκα είναι πολύ σοβαρή υπόθεση για να αφεθεί στον ΣΥΡΙΖΑ. 
ΥΓ3: οι ψευδαισθήσεις είναι ανεκτές όχι αποδεκτές, τα ψέματα όμως 
καλό θα ήταν να μην επαναληφθούν.

Εφαρμογή Ηλεκτρονικών Ραντεβού 
στον Δήμο Φλώρινας

Η
 Εφαρμογή Ηλεκτρονικών Ραντεβού είναι μια νέα υπηρεσία 
του Δήμου Φλώρινας, που κάνει πιο απλή την αυτοπρόσωπη 
επικοινωνία του πολίτη με τον Δήμαρχο και τους αρμόδιους 

υπαλλήλους της Πρόνοιας, του Κέντρου Κοινότητας και του Συμ
βουλευτικού Κέντρου.
Μέσω της εφαρμογής αυτής μπορείτε να αναζητήσετε την υπηρεσία 
για την οποία επιθυμείτε να κλείσετε ραντεβού, να ενημερωθείτε για 
τα απαραίτητα δικαιολογητικά που πρέπει να έχετε μαζί και να επιλέξετε 
την ημέρα και ώρα που σας εξυπηρετεί.

Π έτη Πέρκα - ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Φλώρινας: «Στη βαρκάδα
στην Πρέσπα κατάλαβε ο Υπουργός Άμυνας ότι 
τελικά η Συμφωνία των Πρεσπών ήταν καλή»

Ή:I ρθε, όπως πληροφορπ- 
θήκαμε από τα ΜΜΕ, το 

I κυβερνητικό κλιμάκιο 
της ΝΔ στη Φλώρινα και 
αφού επισκέφθηκε τους φο
ρείς και τις επιχειρήσεις που 
το βόλευαν, κατέληξε σε συ
νέντευξη τύπου για να μας 
ανακοινώσει τις θέσεις και τα 
πεπραγμένα του.
Αφού λοιπόν ξεκίνησαν παρατη
ρώντας ότι μεταβαίνουν από 
άκρη σε άκρη της Ελλάδας -αλλά 
δεν είναι προεκλογική εκστρα
τεία (δίε) - σημείωσαν ότι θα 
κριθούν στο τέλος της τετραε
τίας, σε έναν χρόνο. Δηλαδή ήρθαν να μας πουν πως 
ό,τι δεν έκαναν σε τρία χρόνια, θα το κάνουν στους 
λίγους (;) μήνες που απομένουν! Ό,τι ξηλώθηκε και 
αφέθηκε στην τύχη του στο Νομό, μια βίαιη και δίχως 
σχέδιο απολιγνιτοποίηση που θερίζει ότι βρει μπρο
στά της και μια ενεργειακή, οικονομική και συνάμα 
επισιτιστική κρίση...θα διορθωθεί στον -ελπίζουμε 
σύντομο- χρόνο για την λήξη της κυβερνητικής θη
τείας της ΝΔ!
Στη συνέχεια, ο Υπουργός Αμυνας έδωσε συγχαρη
τήρια στον τοπικό Βουλευτή για τις πιέσεις που του 
άσκησε, ώστε να μη φύγει το 1 ο Σύνταγμα Πεζικού 
από τη Φλώρινα. Να μας πουν δηλαδή ότι μας έκαναν 
χάρη που δεν ξήλωσαν και το 1 ο ΣΠ και ότι είναι έργο 
τους που διατηρήθηκε στην πόλη. Υπενθυμίζουμε ότι 
οι φήμες για απομάκρυνσή του ακούστηκαν επί 
αυτής της κυβέρνησης.
Ήρθε λοιπόν ο Υπουργός και το κυβερνητικό κλιμά
κιο στα σύνορα με τη Βόρεια Μακεδονία, φοβούμενοι 
να πουν το όνομά της, να μας πουν ότι η Συμφωνία 
ήταν μεν εντάξει για το όνομα όπως συμφωνήθηκε - 
δεν είναι πια η ψυχή τους!- αλλά κακή για τη γλώσσα, 
αλλά καλή για τα σύνορα και την ειρήνη στα Βαλκά
νια, καλή για τον εναέριο χώρο και την αεροπορική 
επιτήρηση, την άμυνα μας, κακή για τους ίδιους, αλλά 
Διεθνής Συνθήκη και άλλα τέτοια, που όπως φαίνεται 
όταν ερωτώνται για την Συμφωνία των Πρεσπών... 
παθαίνουν Αντιπρόεδρο Εδεσσαϊκού.
Φαίνεται πως στην βαρκάδα στην Πρέσπα τελικά κα
τάλαβε ότι η Συμφωνία ήταν καλή. Για να μη κοροϊ
δευόμαστε, η μη-απειλή στα βόρεια σύνορά μας και 
η επιτήρηση του εναέριου χώρου της Β. Μακεδονίας 
από την ελληνική πολεμική αεροπορία, είναι απόρ
ροια της ΣτΠ. Πότε όμως σκοπεύουν να τηρήσουν 
την Συμφωνία, να φέρουν τα πρωτόκολλα συνεργα
σίας στην Ελληνική Βουλή ή μήπως ο φόβος του Σα
μαρά είναι μεγαλύτερος από τα εθνικά συμφέροντα; 
Έπειτα, ακούσαμε δια στόματος Υφυπουργού Υποδο
μών για τα έργα που υλοποιούνται στην περιοχή. Μας 
είπε για τα αρδευτικά που η κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ 
ενέταξε και χρηματοδότησε και καθυστέρησαν τρία 
χρόνια να προχωρήσουν. Μας είπε για τον κάθετο

άξονα σύνδεσης της Φλώρινας 
με την Εγνατία Οδό...που δυστυ
χώς κι αυτός δεν φαίνεται πως 
θα ολοκληρωθεί στο άμεσο μέλ
λον.
Ακολούθως όμως, προχώρησε 
σε κάποιες ασαφείς δηλώσεις 
για τα σιδηροδρομικά δίκτυα, τα 
οποία, όπως κατ’ εξακολούθηση 
έχουμε δηλώσει σε όλους, τους 
τόνους, αποτελούν το σημείο 
αιχμής της περιοχής μας και τον 
μεγαλύτερο ενδείκτη ανάπτυξης 
και αναβάθμισης του τόπου. 
Μας είπε ότι γίνεται μελέτη κό- 
στους-οφέλους για νέα χάραξη. 

Αυτό είναι επιχείρημα που έχουμε ξανακούσει ηρο- 
κειμένου να ηαρακαμφθεί η Φλώρινα. Αρνούνται δη
λαδή να αποδεχθούν το ενταγμένο στα Διευρωπαϊκά 
Δίκτυα Μεταφορών έργο Φλώρινα - Κρυσταλλοπηγή 
- ΓΙόγραδετς, που είναι πλήρως χρηματοδοτούμενο 
από το ΙηΙθίτβς και συνδέει την ήδη υπάρχουσα 
γραμμή με την Αλβανία. Προχωρούν άτοπους σχε- 
διασμούς, με κανένα ίχνος υφιστάμενης σιδηροδρο
μικής γραμμής. Τονίζουμε ότι η Φλώρινα είναι η μόνη 
περιοχή που έχει ενεργή γραμμή και το κόστος 
αφορά μόνο το καινούριο τμήμα ενώ οι άλλοι σχεδια- 
σμοί απαιτούν πολλά χιλιόμετρα νέας σιδηροδρομι
κής γραμμής. Είναι προκλητική η μη δέσμευσή τους 
για την υλοποίηση του έργου και μάλιστα αυτή τη 
φορά από τη Φλώρινα με παρόντες όλους τους τοπι
κούς άρχοντες της ΝΔ.
Όσο δε για την σιδηροδρομική σύνδεση με τη Βόρεια 
Μακεδονία και τον ΣΣ του Νέου Καύκασου, που είναι 
μια έτοιμη γραμμή και περιμένει ακόμα την ελληνική 
πλευρά να προχωρήσει στη λειτουργία του Σταθμού, 
στελέχωση κλπ...στέλνει με ασάφειες τη μπάλα στην 
εξέδρα. Είπαμε θέλει διακρατική συμφωνία και κα
ραδοκεί ο Σαμαράς!
0 υφυπουργός τοποθετήθηκε γενικόλογα, για σιδη
ροδρομικά έργα με ΣΔΙΤ σε όλη τη Βόρεια Ελλάδα. 
Τονίζουμε για πολλοστή φορά ότι είναι απαράδεκτο 
τα δίκτυα και τα έργα συγκοινωνιακών υποδομών να 
γίνονται με ΣΔΙΤ και άρα με μοναδικό κριτήριο την 
αύξηση του οφέλους για τον παραχωρησιούχο και 
όχι την τοπική ανάπτυξη και την κοινωνική ευημερία. 
Εν κατακλείδι, η εν λόγω επίσκεψη του κλιμακίου, 
απέδειξε για ακόμα μια φορά πως όσο ροκανίζουν 
τον χρόνο και παραμένουν στα ηνία της χώρας, τόσο 
μεγαλύτερη ζημιά προκαλούν στην περιοχή, στη 
χώρα και τους πολίτες. Είμαστε έτοιμοι/ες, εργαζό
μαστε με ζήλο και πάθος για να βγάλουμε τον τόπο 
από το τέλμα. Οι συμπολίτες/ισσες μας πλαισιώνουν 
και μαζί θα διεκδικήσουμε ένα καλύτερο αύριο,

Η Βουλευτής Φλώρινας Αν. Τομεόρχης 
Περιβάλλοντος & Ενέργειας 

θεοπίστη (Πέτη) Πέρκα
Η Νομαρχιακή Επιτροπή ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Φλώρινας

Δωρεάν οπτομετρική εξέταση για τους
κατοίκους της τοπικής Κοινότητας Αμμοχωρίου

Τ
ην Τετάρτη 06/07/2022 
με πρωτοβουλία της 
Γραμματέως Κοινωνικής 
Αλληλεγγύης και Ανθρωπί

νων Δικαιωμάτων της Νέας 
Δημοκρατίας κ. Μαρίας Νά- 
τσιου, σε συνεργασία με τον 
βουλευτή της Π.Ε Φλώρινας 
κ. Γιάννη Αντωνιάδη και τον 
πρόεδρο της τοπικής κοινότη
τας Αμμοχωρίου κ. Παύλου 
Αλεξιαδη, πραγματοποιήθηκε 
δωρεάν οπτομετρική εξέταση 
για τους κατοίκους της τοπι
κής Κοινότητας Αμμοχωρίου.
Ήταν μια ακόμα σημαντική προ
σφορά της Γραμματείας Κοινω
νικής Αλληλεγγύης προς τους 
κατοίκους , η οποία πραγματο
ποιήθηκε με την ευγενική συν
δρομή του Ομίλου Οπτικών « ΚΑΤΑΟ Βουλευτής της 
Π.Ε Φλώρινας συγχαίρει και ευχαριστεί την Γραμμα
τέα Κοινωνικής Αλληλεγγύης και Ανθρωπίνων Δι
καιωμάτων της Νέας Δημοκρατίας κ. Μαρία 
Νάτσιου, τον Πρόεδρο της τοπικής κοινότητας Αμ
μοχωρίου κ. Παύλο Αλεξιάδη και το τοπικό συμβού
λιο καθώς και τον επικεφαλή του ομίλου οπτικών 
«ΚΑΤΑΝΑΣ» κ. Χάρη Κάτανα για την πολύ σημαντική

προσφορά τους στους κατοίκους της κοινότητας.
Ο κ. Βουλευτής δεσμεύτηκε ότι η προσφορά δωρεάν 
παροχών και σε άλλους τομείς της υγείας, σε συνερ
γασία με την Γραμματεία Κοινωνικής Αλληλεγγύης 
και Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων της Νέας Δημοκρα
τίας, θα συνεχιστεί και σε άλλες μεγάλες κοινότητες 
της περιοχής μας.

ί ΑΠΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ
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Συνάντηση του ΥΕΘΑ Νίκου Στα χέρια του Δημοσίου επιστρέφει μετά

Παναγιωτόπουλου με τον 
Αντιπεριφερειάρχη Π.Ε. Φλώρινας

Παρατείνεται η κήρυξη των τριών 
Δήμων της Π.Ε. Φλώρινας σε 
κατάσταση έκτακτης ανάγκης

Μ
ε την υπ’ αρίθ. Α686/11-07-2022 απόφαση του Γενικού 
Γραμματέα Πολιτικής Προστασίας Βασίλη Παπαγεωργίου, 
παρατείνεται η ισχύς των αποφάσεων κήρυξης σε κατά
σταση έκτακτης ανάγκης Πολιτικής Προστασίας των Δήμων Φλώ

ρινας, Αμυνταίου και Πρεσπών της Περιφερειακής Ενότητας 
Φλώρινας, καθώς εξακολουθούν να υφίστανται οι λόγοι κήρυξης 
και το έργο της διαχείρισης των συνεπειών που ηροέκυψαν από 
την ισχυρή σεισμική δόνηση που εκδηλώθηκε στις 09-01-2022 
στις παραπάνω περιοχές.
Η εν λόγω παράταση κήρυξης θα ισχύει για έξι (6) μήνες, ήτοι έως και 
11 Ιανουάριου του 2023.

Τ
ον Υπουργό Εθνικής Αμύνης Νίκο Παναγιωτόπουλο υποδέ
χτηκε στο γραφείο του ο Αντιπεριφερειάρχης Φλώρινας Σω
τήρης Βόσδου την Τετάρτη 6 Ιουλίου 2022 στο πλαίσιο 
επίσκεψης του κυβερνητικού κλιμακίου στην περιοχή και συναν

τήσεων με αιρετούς και παραγωγικούς φορείς.
Τον Υπουργό Εθνικής Αμύνης συνόδευαν ο Βουλευτής Κέρκυρας και 
το μέλος της Επιτροπής Εθνικής Άμυναςκαι Εξωτερικών Υποθέσεων 
της Βουλής Στέφανος Γκίκας και ο Βουλευτής Φλώρινας Γιάννης Αν- 
τωνιόδης.
0 Υπουργός ενημερώθηκε για μια σειρά προβλημάτων που αντιμετω
πίζει η Π.Ε. Φλώρινας, με ιδιαίτερη αναφορά στα θέματα που άπτονται 
των αρμοδιοτήτων του Υπουργείου, καθώς και για την εξέλιξη του προ
γράμματος δίκαιης μετάβασης, αλλά και γενικότερα για θέματα που 
αφορούν την περιοχή. Παράλληλα ενημέρωσε τον κ. Αντιπεριφερειάρχη 
για την εξέλιξη του κυβερνητικού προγράμματος και την υλοποίηση 
του.
0 κ. Αντιπεριφερειάρχης επισήμανε την ανάγκη να δημιουργηθούν οι 
κατάλληλες συνθήκες ώστε το νέο ανθρώπινο δυναμικό να παραμείνει 
στον τόπο του, να δοθούν κίνητρα στις υφιστάμενες τοπικές επιχειρή
σεις με σκοπό την ενίσχυση της τοπικής οικονομίας και να παραμείνουν 
ανοιχτές οι υφιστάμενες στρατιωτικές μονάδες στην Π.Ε. Φλώρινας.
0 κ. Υπουργός εξέφρασε τη βεβαιότητα του για συνέχιση της αγαστής 
συνεργασίας, ανάμεσα στην Περιφερειακή Ενότητα Φλώρινας και το 
Υπουργείο Εθνικής Αμύνης.

--------- —™

από 86 χρόνια το λιγνιτωρυχείο Αχλάδας - 

Το ΥΠΕΝ κήρυξε έκπτωτη τη μισθώτρια εταιρεία

Τ
ίτλους τέλους - ή, έστω, άνω τελεία - σε μια 
ιστορία εκμετάλλευσης λιγνιτωρυχείων στην 
Ελλάδα από ιδιωτική εταιρεία που διήρκεσε 
86 χρόνια μέχρι σήμερα βάζει η απόφαση του 

ΥΠΕΝ με την οποία κηρύσσεται έκπτωτη η εται
ρεία «ΛΙΓΝΙΤΩΡΥΧΕΙΑ ΑΧΛΑΔΑΣ Α-Ε.» από τα 
μισθωτικά της δικαιώματα επί του δημόσιου λι
γνιτωρυχείου Αχλάδας (Αχλάδα Νο 1 και Αχλάδα 
Νο 2) του Ν. Φλώρινας.
Με την απόφαση που υπογράφει ο υπουργός Ενέρ
γειας Κ. Σκρέκας λύεται η σύμβαση μίσθωσης του 
λιγνιτωρυχείου που είχε συναφθεί μεταξύ του ελλη
νικού δημοσίου και της εταιρείας, λόγω μη τήρησης 
των συμβατικών της υποχρεώσεων και ειδικότερα 
λόγω μη καταβολής των οφειλόμενων μισθωμάτων. 
Συγκεκριμένα, σύμφωνα με τα αναφερόμενα στην 
απόφαση, η εταιρεία παρέδοσε 675.510,58 τόνους 
λιγνίτη λιγότερους από την προβλεπόμενη ελάχιστη 
ποσότητα για το έτος 2018 και 585.442,65 τόνους για 
το 2019, ενώ δεν ανταπεξήλθε και στις οικονομικές 
της υποχρεώσεις.
Με την ίδια απόφαση, ορίζεται ότι οι δύο εγγυητικές 
επιστολές καλής εκτέλεσης όρων σύμβασης που είχε 
καταθέσει η εταιρεία, ύψους 500.000,00 ευρώ εκά- 
στη, καταπίπτουν στο σύνολό τους υπέρ του Δημο
σίου. Τέλος, η απόφαση ορίζει ότι το λιγνιτωρυ
χείο αποδίδεται εκ νέου στο Δημόσιο.
Ας σημειωθεί ότι η σύμβαση μεταξύ του ελληνικού 
Δημοσίου και της εταιρείας υπεγράφη για πρώτη 
φορά το Δεκέμβριο του 1936, για να τροποποιηθεί 
έκτοτε έξι φορές, με την τελευταία να είναι στα τέλη 
του Δεκεμβρίου του 2018, όταν και παρατάθηκε η 
ισχύς της σύμβασης μίσθωσης μέχρι τις 31/12/2023, 
με δυνατότητα παράτασης για 5 ακόμα χρόνια.

Το χρονικό της υπόθεσης 
Στη σύμβαση που υπέγραψαν οι δύο πλευρές το 2018 
περιλαμβάνονταν όρος σύμφωνα με τον οποίο «[η] 
μισθώτρια υποχρεούται να διατηρήσει την παραγωγή 
λιγνίτη σε τουλάχιστον 2.000.000 τόνους κατ’ έτος 
καθ’ όλη τη διάρκεια της παρούσας παράτασης...», 
ενώ επιβεβαιώνονταν και η ισχύς όρου που περιείχε 
η σύμβαση που είχαν υπογράψει η δύο πλευρές το 
1983, σύμφωνα με τον οποίο «[η] καθυστέρησις πλη
ρωμής του οφειλόμενου εις το Δημόσιον μισθώματος, 
είτε αναλογικού, είτε παγίου, πέραν των εξ (6) μηνών 
από της βεβαιώσεως του συνεπάγεται την λύσιν της 
μισθώσεως και την έκπτωσιν του μισθωτού». Επίσης, 
το συμβόλαιο προέβλεπε ότι η έκπτωση απαγγέλλεται 
με απόφαση του Υπουργού Περιβάλλοντος και Ενέρ
γειας, κατόπιν έγγραφης προειδοποίησης. Αυτές ακρι
βώς τις διατάξεις επικαλείται η απόφαση του ΥΠΕΝ 
με την οποία λύεται η σύμβαση με την εταιρεία. 
Όπως προκύπτει από τα αναφερόμενα στην απόφαση, 
η εταιρεία κοινοποίησε το Μάρτιο του 2021 στο ΥΠΕΝ 
στοιχεία στοιχεία διάθεσης - πώλησης λιγνίτη για το 
έτος 2020, από τα οποία προέκυπτε η διατεθείσα το 
έτος αυτό ποσότητα λιγνίτη, υπολειπόμενη των 
2.000.000 τόνων, όχι όμως η παραχθείσα ποσότητα. 
Ακολούθως, το ΥΠΕΝ ζήτησε από την εταιρεία να εκ
θέσει πλήρη τα στοιχεία παραγωγής (επιπλέον των 
πωλήσεων) έτους 2020, καθώς και να αιτιολογήσει 
τυχόν απόκλιση.
Από τα επιπλέον στοιχεία που γνωστοποίησε η εται
ρεία στο ΥΠΕΝ τον Ιούλιο του 2021 προέκυψε ότι η 
παραγωγή λιγνίτη για το έτος 2020 ανήλθε σε 
647.719,75 τόνους, υπολειπόμενη κατά 1.352.280,25 
τόνους της συμβατικής υποχρέωσης. Η εταιρεία εξή
γησε την αδυναμία επίτευξης του ελάχιστου ύψους 
παραγωγής λιγνίτη για το έτος 2020 επικαλούμενη: 
α) την καθυστέρηση στην απόκτηση εδαφών λόγω, 
της μη ολοκλήρωσης το έτος 2020 της αναγκαστικής 
απαλλοτρίωσης για το Νότιο Πεδίο και της μη έγκαι
ρης ολοκλήρωσης της διαδικασίας απαλλοτρίωσης 
των τριών οικισμών της Αχλάδας, 
β) τη μείωση ζήτησης - διακοπή παραδόσεων λιγνίτη 
για μεγάλα χρονικά διαστήματα στον ΑΗΣ Μελίτης, 
καθώς και την αδυναμία χρηματοδότησης για την 
αγορά ή αποζημίωση ιδιοκτησιών για την απόκτηση 
της περιοχής Α από τη ΛΙΓΝΙΤΙΚΗ ΜΕΛΙΤΗΣ Α.Ε. και 
γ) την καθυστέρηση στην αποδέσμευση περιοχών 
του Νοτίου Πεδίου, λόγω προβλημάτων με την Αρ
χαιολογική Υπηρεσία.
Στο μεταξύ, το ΥΠΕΝ είχε απευθυνθεί ήδη από το 
Μάρτιο του 2021 στη Δ.Ο.Υ. ΦΑΕ Θεσσαλονίκης προ- 
κειμένου να μάθει κατά πόσο τηρούνται οι συμβατικές 
υποχρεώσεις της εταιρείας ως προς την καταβολή 
βεβαιωμένων μισθωμάτων εις βάρος της.
Από την απάνηση που έλαβε το ΥΠΕΝ προέκυψε ότι 
η εταιρεία δεν είχε ηροβεί μέχρι τον Απρίλιο του 2021 
σε πληρωμή, εντός των προβλεπόμενων από τη σύμ
βαση προθεσμιών, ούτε σε οικονομική ρύθμιση των 
εξής βεβαιωμένων ταμειακώς σε βάρος της μισθω
μάτων του λιγνιτωρυχείου Αχλάδας: πάγια β’ εξάμηνο

2018, πάγια β' εξάμηνο 2019, αναλογικά έτους 2019, 
πάγια α’ εξάμηνο 2020, πάγια β' εξάμηνο 2020, καθώς 
και μέρος των αναλογικών 2017 και των παγίων α' 
εξαμήνου 2019.
Με βάση αυτά τα στοιχεία, το ΥΠΕΝ έθεσε τον Ιούνιο 
του 2021, με επιστολή του, υπόψη της εταιρείας τον 
προαναφερθέντα συμβατικό όρο περί καθυστέρησης 
πληρωμής πέραν των 6 μηνών και κάλεσε την εται
ρεία να προβεί σε άμεσες ενέργειες προς εκπλήρωση 
των υποχρεώσεών της, εντός της προβλεηόμενης 
προθεσμίας 90 ημερών που έληξε στις 22/9/2021. 
Όπως επισημαίνει το ΥΠΕΝ, η εν λόγω επιστολή απο
τελεί «έγγραφη προειδοποίηση» για τη μισθώτρια να 
εκπληρώσει τις συμβατικές της υποχρεώσεις, προ- 
κειμένου να μην επέλθει έκπτωση.
Αναφορικά με την παύση εργασιών που η εταιρεία 
επικαλέστηκε ως λόγο απόκλισης από τις συμβατικές 
της υποχρεώσεις τον Ιούλιο του 2021, το ΥΠΕΝ ζή
τησε ενημέρωση αναφορικά με τα χρονικά διαστήματα 
εντός του 2020 που αυτή έλαβε χώρα, καθώς και το 
μέγεθος της παρεπόμενης υστέρησης στις ετήσιες 
παραλαβές λιγνίτη στην αυλή του σταθμού.
Στην απάντησή της τον Αύγουστο του 2021, η εταιρεία 
ανέφερε, μεταξύ άλλων, ότι «οι ποσότητες που 
έπρεπε να παραδώσει η εταιρεία ΛΙΓΝΙΤΩΡΥΧΕΙΑ 
ΑΧΛΑΔΑΣ Α.Ε. στον ΑΗΣ Μελίτης κατά το έτος 2020, 
ανέρχονται σε 708.666 τόνους . (...) Η εταιρεία ΛΙ
ΓΝΙΤΩΡΥΧΕΙΑ ΑΧΛΑΔΑΣ Α.Ε. παρέδωσε κατά το έτος 
2020 μικρότερη ποσότητα και συγκεκριμένα 632.104 
τόνους. Συνεπώς, κατά το έτος 2020 η εταιρεία ΛΙ
ΓΝΙΤΩΡΥΧΕΙΑ ΑΧΛΑΔΑΣ Α.Ε. δεν μπόρεσε να αντα- 
ποκριθεί ούτε στις μειωμένες (σε σύγκριση με τις 
συμβατικές) παραδόσεις ποσοτήτων λιγνίτη».
Επίσης, το Σεπτέμβριο του 2021 η εταιρεία με επι
στολή της προς το ΥΠΕΝ αναγνώρισε την οφειλή και 
δήλωσε ότι ανέμενε την ενεργοποίηση της πλατφόρ
μας για την υποβολή αίτησης ρύθμισης σε 72 δόσεις 
του ν. 4821/2021. Κατόπιν, το ΥΠΕΝ απευθύνθηκε 
εκ νέου τη Δ.Ο.Υ. ΦΑΕ Θεσσαλονίκης περί της νέας 
κατάστασης των οφειλών της εταιρείας ως προς την 
καταβολή βεβαιωμένων εις βάρος της μισθωμάτων, 
ζητώντας ταυτόχρονο ενημέρωση για το αν μετά το 
άνοιγμα της πλατφόρμας για τη ρύθμιση ληξιπρόθε
σμων οφειλών 36-72 δόσεων, η εταιρεία έχει υπο
βάλλει αίτημα υπαγωγής, αν αυτό εγκρίθηκε και αν 
καταβλήθηκε ήδη η πρώτη δόση.
Από την απάντηση τηςΔΟΥ προέκυψε ότι έχει η εται
ρεία υπαχθεί σε ρύθμιση του ν. 4821/2021 για τα εξής 
βεβαιωμένα ταμειακώς εις βάρος μισθώματα: ανα
λογικά 2017, πάγια β' εξάμηνο 2018, πάγια α’ εξάμηνο
2019, πάγια β' εξάμηνο 2019, αναλογικά 2019, πάγια 
α' εξάμηνο 2020, πάγια β’ εξάμηνο 2020 και πάγια α’ 
εξάμηνο 2021.
Επιπλέον, η εταιρεία απέστειλετο Νοέμβριο του 2021 
στο ΥΠΕΝ φορολογική ενημερότητα με ισχύ έως 
29.12.2021 και στοιχεία ρύθμισης οφειλών και πλη
ρωμών.
Όμως, το ΥΠΕΝ έκρινε ότι τα στοιχεία αυτά είναι ανε
παρκή και το Μάρτιο του 2022 απέστειλε νέα επιστολή 
στην εταιρεία, με την οποία επεσήμανε ότι η αυτή συ
νεχίζει να μην εκπληρώνει τις συμβατικές της υπο
χρεώσεις, με την αρμόδια υπηρεσία του υπουργείου 
να γνωστοποιεί και ότι προτίθετο εισηγηθεί σχέδιο 
υπουργικής απόφασης περί λύσης της συνομολογη- 
θείσας σύμβασης μίσθωσης του δημόσιου λιγνιτω
ρυχείου Αχλάδας.
Σε μια τελευταία προσπάθεια να διαπιστώσει αν τυχόν 
η κατάσταση ως προς τις οφειλές είχε διαφοροποιηθεί 
στο μεσοδιάστημα, το ΥΠΕΝ απευθύνθηκε εκ νέου 
στη Δ.Ο.Υ. ΦΑΕ Θεσσαλονίκης στα τέλη Μαρτίου 2022, 
η οποία βεβαίωσε ότι η εταιρεία έχει απωλέσει τπ 
ρύθμιση των οφειλών της, που αφορά σε μισθώματα 
και είχαν υπαχθεί στη ρύθμιση του αρ. 75 του ν. 
4821/2021, λόγω μη καταβολής δόσεων.
Κατόπιν των παραπάνω, το ΥΠΕΝ θεωρεί πλέον ότι 
εξάντλησε κάθε περιθώριο χρηστής διοίκησης και 
επιείκειας καθώς και διαφύλαξης της μεταλλευτικής 
δραστηριότητας της χώρας έχοντας αποδεχτεί τα υπο
μνήματα της μισθώτριας εταιρείας περί των λόγων 
μη επίτευξης της ελάχιστης παραγωγής, για τα έτη 
2018 και 2019 αντίστοιχα, η οποία παρουσίαζε υστέ
ρηση από τη συμβατική της υποχρέωση, για ελάχιστη 
κατ' έτος παραγωγή 2.000.000 τόνων λιγνίτη κατά 
675.510,58 τόνους για το έτος 2018 και κατά 
585.442,65 τόνους για το 2019.
Ως εκ τούτου, το ΥΠΕΝ κατέληξε στην απόφαση με 
την οποία λύεται η σύμβαση μίσθωσης του δημόσιου 
λιγνιτωρυχείου Αχλάδας, λόγω μη τήρησης των συμ
βατικών της υποχρεώσεων και ειδικότερα λόγω μη 
καταβολής των οφειλόμενων μισθωμάτων και η εται
ρεία κηρύσσεται έκπτωτη από τα μισθωτικά της δι
καιώματα.
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Ε ντ λ ό γιο
Μπάι μπάι μίστερ Μπόρις...

Ο
 πολιτικός που λέει ψέματα, αγαπημένοι μου, 
όποια ιδεολογία και αν έχει -ή ισχυρίζεται ότι 
έχει- είναι αναξιόπιστος και κάποια στιγμή, 
αργά π γρήγορα θα πέσει. Πολλές φορές μάλιστα 
τον ρίχνουν από μέσα, οι ίδιοι οι δικοί του άν

θρωποι. Αυτό ακριβώς έπαθε ο Μπόρις Τζόν- 
σον, ο άνθρωπος που κέρδισε τις εκλογές στη 
Βρετανία με το μεγαλύτερο ποσοστό που πήραν 
ποτέ οι Συντηρητικοί (Τόρηδες) από την εποχή 
τής Μάργκαρετ θάτσερ. Ένας άνθρωπος αχαλί
νωτος, απεριόριστος, με φοβερές γνώσεις, κυρίως 
ιστορικές, με πολύ υψηλό ΙΟ, υπεροπτικός, ωραι
οπαθής, ανεξέλεγκτος και αυτοκαταστροφικός. 
Μήνες τώρα στα ξένα δελτία ειδήσεων οι σχολια
στές απορούσαν πώς τα καταφέρνει και παραμέ
νει γαντζωμένος στην πρωθυπουργική 
καρέκλα; Αναρωτιόντουσαν φωναχτά: Μα πόσο 
αντέχουν τα νύχια του; Δεν έμεινε τσίπα 
επάνω του; Οι εφημερίδες κυκλοφορούσαν με ευ
φάνταστους τίτλους, για να περιγράφουν τη στα
διακή απογύμνωση του βρετανού πρωθυπουργού. 
Το πορτρέτο του Μπόρις Τζόνσον σιγά σιγά ξέφτισε 
τόσο, που σε λίγο το μόνο που θα διακρίνεται είναι 
μία μουτζούρα και αυτή αμυδρά. Μετά τις μαζικές 
παραιτήσεις των μελών της κυβέρνησής του, 
εγκαταλείπει τη Ντάουνινγκ Στριτ.
Εδώ και καιρό οι υπουργοί και 
υφυπουργοί αναρτούσαν τις επι
στολές με τις οποίες του διαμή- 
νυαν: «Αν έχεις τσίπα, 
παραιτήσου» και δήλωναν ότι 
δεν μπορούν πια να υπηρετήσουν 
έναν πρωθυπουργό, που τον βα
ραίνουν τόσα σκάνδαλα. Τα 
έξαλλα κορονοπάρτι στην πε
ρίοδο της πανδημίας, οι πανά
κριβες ανακαινίσεις του 
πρωθυπουργικού διαμερίσμα
τος με αδήλωτους πόρους, ο 
διορισμός της συντρόφου του 
σε θέση με υπέρογκο μισθό 
είναι μόνο μερικό από αυτά.
Επίσης, ήταν επιλογή του να έχει 
από δίπλα ένα στέλεχος, τον Κρις 
Πίντσερ, που κατηγορείται για 
τη σεξουαλική παρενόχληση αρκετών ανδρών. 
Και αναρωτιέμαι, αγαπημένοι μου, πώς του ξέφυγε 
του ευφυούς ανδρός, ότι ο εν λόγω κύριος είχε το 
χούι να τσιμπάει τους πισινούς νεαρών ανδρών 
σε διάφορα πάρτι. Το προδίδει άλλωστε και το 
επώνυμό του: Πίντσερ (ΡϊηεήβΓ) σημαίνει αυτός 
που τσιμπάει ή κλέβει. Δηλαδή, ο «όρος» ανα- 
φέρεται και σε χρήματα και σε πισινούς!
Αλλά και στα ελληνικά μέσα ενημέρωσης απορού
σαν οι σχολιαστές. Προσπαθούσαν να καταλάβουν 
για ποιον λόγο, μετά τον τόσο αρνητικό ντόρο που 
γίνεται γύρω από το όνομά του, ο Μπόρις δεν πα- 
ραιτείται.
Ας κάνουμε, όμως, αγαπημένοι, μια προσπάθεια να 
μεταφέρουμε τις ίδιες συνθήκες στην Ελλάδα. Δεν 
μας ενδιαφέρει ποιο κόμμα είναι στην κυβέρνηση, 
αριστερό, δεξιό, κεντρώο, δεν έχει σημασία. Ας
υποθέσουμε, λοιπόν, αγαπημένοι μου, ότι ο'Ελ- 
ληνας πρωθυπουργός καταγγέλλεται για 
έξαλλα κορονοπάρτι, για παραβίαση των κανό
νων του λοκ ντάουν και την ανακαίνιση ενός 
φανταστικού διαμερίσματος, που βρίσκεται 
εντός του Μαξίμου. Μπορείτε να φανταστείτε πώς 
θα αντιδρούσαν οι υπουργοί; Και τα Μέσα Μαζικής 
Ενημέρωσης; ΤΙ θα έλεγαν, αλήθεια, τα περισσό
τερα; θα λέγανε: «Να παραιτηθεί υπουργός»; 
Ελάτε τώρα! Ας είμαστε ειλικρινείς. Οι υπουργοί 
θα είχαν πιάσει στασίδι στα κανάλια, μιλώντας 
για λαϊκισμό και για το ότι οι αντιδράσεις της 
αντιπολίτευσης (και μερίδας του Τυηου) προ
σβάλλουν τον πολιτικό μας πολιτισμό, ότι αυτά 
είναι θέματα που δεν απασχολούν τον λαό και 
δεν έχουν καμία επίπτωση στην παραγωγή κυ
βερνητικού έργου. Μετά θα προσπαθούσαν να 
κάνουν το άσπρο μαύρο: «Για ποιο κορονοπάρτι 
μιλάτε; Δεν έγινε κανένα κορονοπάρτι. Μία 
μικρή συγκεντρωσούλα ήταν με τους συμμετέ- 
χσντες να υποβάλλονται σε τεστ. Και δεύτερον 
το διαμέρισμα που ανακαινίστηκε δεν ανήκει 
στον Πρωθυπουργό, εκεί θα μείνει και ο επό
μενος. Η δε ανακαίνιση δεν είναι τίποτα περισ
σότερο από μικρές βελτιώσεις, που 
εξασφαλίζουν μία αξιοπρεπή διαβίωση, «θέ
λετε ο Πρωθυπουργός να ζει σε αχούρι; Σε ένα 
διαμέρισμα με κουφώματα που μπάζουν;».
Αν μάλιστα η αστυνομία έκανε το προωανές, να 
κόψει πρόστιμο στον Πρωθυπουργό, γιατί πα
ραβιάζει τους κανόνες κυκλοφορίας η γιατί

ηροκάλεσε ατύχημα και μάλιστα θανατηφόρο, 
θα εθεωρείτο, περίπου, πραξικόπημα. Και ο φι- 
λοκυβερνητικός τύπος κάπως έτσι θα το πήγαινε: 
Σοβαροί αρθρογράφοι θα καλούσαν την αντιπο
λίτευση να κάνει προγραμματική κριτική και να 
μην ασχολείται με μικρότητες.
Ακόμα και το σεξουαλικό σκάνδαλο, με πρωταγω
νιστή συνεργάτη του Πρωθυπουργού, κάπως έτσι 
θα αντιμετωπιζόταν: Και πώς να ξέρει ο πρωθυ
πουργός τί κάνουν στην ιδιωτική τους ζώή οι 
συνεργάτες του;
Και πόσο θα κρατούσε όλος αυτός ο σαματάς;'0λα
μαζί τα θέματα, κορονοπάρτι, ανακαίνιση, σε
ξουαλικό, θα είχαν ζωή το πολύ δύο εβδομά
δων. Όχι μόνο στην πολιτική σκηνή και στον Τύπο, 
αλλά και στα εοάθΐ ηηθάίο. Και μετά, αφού έπεφτε ο 
κουρνιαχτός, θα πηγαίναμε για άλλα. Διότι στην 
Ελλάδα αυτά δεν θεωρούνται σοβαρά θέματα. 
Εδώ εμείς είμαστε λαρτζ.Έχουμε μάθει να δεί
χνουμε «κατανόηση» σε κάτι τέτοια. Για να μην 
πω ότι τα περιμένουμε κιόλας, οπότε τα δεχό
μαστε περίπου ως αυτονόητα...
Και ο Μπόρις Τζόνσον θεωρήθηκε διεφθαρμέ
νος, ξεφτίλα, για κάτι που ένας'Ελληνας πρω
θυπουργός θα το περνούσε σαν καλοκαιρινή 
μπόρα. Για αυτό, ας μην ακούω πολλά πολλά.

Καλό θα είναι να είμαστε πιο μετρημένοι απέναντι 
στον Μπόρις. Ρίξτε καλύτερα καμιά ματιά στις 
δηλώσεις «πόθεν έσχες» του πρωθυπουργού 
και των περισσότερων μελών τη κυβέρνησης ή 
δείτε κάτι αδιευκρίνιστα ποσά, που ένας θεός 
ξέρει από πού έχουν προκύψει, αλλά δεν τρέ
χει κάστανο. Τα ΜΜΕ δεν ασχολούνται...
Το ιστορικό βάθος του κοινοβουλευτισμού στη 
Βρετανία επιτρέπει και επιβάλλει την εκ των 
έσω ανατροπή ηγετικών προσώπων, ιδίως όταν 
τεθούν θέματα ηθικής τήξεως ή και πολιτικής 
παρεκτροπής από θέσεις και δράσεις, που έχουν 
πλειοψηφικά συμφωνηθεί. Η κομματική πειθαρ
χία, που στην Ελλάδα είναι σχεδόν «νόμος» 
και η παραβίασή της τιμωρείται με εξοστρακι
σμό και στιγματισμό, φτάνει μέχρι εκεί που δεν 
θα αποκαλυφθεί ποτέ κανένα ψέμα, καμία κω- 
λοτούμπα, καμία παραπλάνηση.
Δεν νομίΖω ότι έχουμε ακούσει ωε τώρα ή θα
ακούσουμε ποτέ στο δικό μας Κοινοβούλιο, ένα
κορυφοίο στέλεχος τηε κυβέρνησης να λέει
ανοικτά στον Πρωθυπουργό του καθαρέε κου
βέντες σαν και αυτές που είπε προχθές στο Ουέ- 
στμινστερ ο υπουργός Υγείας Σατζίντ Τζάβιντ 
στον Μπόρις Τζόνσον: «...Πιστεύω ότι μία κυ
βέρνηση. μία ομάδα, είναι τόσο καλή, όσο 
καλός είναι και ο αρχηγός της και αντιοτρό-
φως. Άρα, η αφοσίωση πρέπει να είναι αμφί- 
δρομη. Τα γεγονότα των τελευταίων μηνών 
δυσκολεύουν όλο και πιο πολύ κάποιον που 
θέλει να παρατείνει στην ομάδα. (,..)Όταν 
βγήκαν οι πρώτες ιστορίες για τα πάρτι στην 
Ντάουνινγκ Στριτ πέρυσι, είχα πειστεί με τη 
διαβεβαίωση που μου έδωσαν οι αξιότιμοι 
φίλοι μου στα πιο υψηλά επίπεδα ότι «δεν 
έγινε κανένα πάρτι στην πρωθυπουργική κα
τοικία και ότι δεν παραβιάστηκε κανένα μέτρο 
(εονΐ<Ι)».Έτσι έδωσα το «πλεονέκτημα της 
αλήθειας». Σας πίστεψα. Και έτσι, έκανα όλους 
εκείνους τους ενημερωτικούς κύκλους που ξέ
ρετε και διαβεβαίωνα ότι σύμφωνα με τις πιο 
υψηλές πηγές, δεν συνέβη τίποτα το μεμπτό. 
(...) Μετά, όμως, ήρθαν κι άλλες ιστορίες... 
Τώρα έχω πειστεί ότι το ποόβληυα αρχίζει στην
κορυφή και δεν πιστεύω ότι θο αλλάξει, αν δεν
αλλάξει π κορυφή!».
Είναι κανείς που διαφωνεί;

Με αγάπη, εύα

ΗΗηΗΙ

Σταγονίδια...
κι 

από 
εκεί...

ΣίνΖο Αυπε, ποώην πρωθυπουργός της 
Ιαπωνίας, τον πυροβόλησαν την ώρα της 
προεκλογικής του ομιλίας: «Μην σκέφτε
σαι γιατί δεν μπορείε να το κάνεις...». 
Αυτά ήταν τα τελευταία λόγια του, πριν δο
λοφονηθεί... Ήθελα να ήξερα πραγματικά 
πώς θα ολοκλήρωνε τη φράση του...

Ελίζαμπεθ Μπορν. πρωθυπουργός της Γαλλίας, 
ανακοίνωσε ότι η γαλλική κυβέρνηση, εν μέσω 
ενεργειακής κρίσης, θα εθνικοποιήσει πλήρως την 
εταιρεία ηλεκτρισμού της χώρας ΕϋΡ (ΟορίώΙ.ρΓ): 
«Σας επιβεβαιώνω σήμερα την πρόθεση του Δη
μοσίου να κατέχει στο εξής το 100% του κεφα
λαίου της ΕΩΡ».

Μόνο στην Ελλάδα η κυβέρνηση Κυριάκου ξεπούλησε τη ΔΕΗ στους 
ιδιώτες στην πιο κρίσιμη στιγμή για τη χώρα... Τί δεν καταλαβαίνεις;;;

Αρχιεπίσκοπος Ιερώνυμος. (ΤΛ/Χ5): Δύσκολο να 
καταλάβει κανείς με ποιο σκεπτικό ο Αρχιεπί
σκοπος Ιερώνυμος επέλεξε να γιορτάσει τα γε
νέθλιά του μαζί με τους υπουργούς Ανάπτυξης 
Αδ. Γεωργιάδη και Προστασίας του Πολίτη Τ. 
θεοδωοικάκο. με την αν. υπουργό Υγείας Μίνα 
Γκάγκα. με τις υφυπουργούς Ζωή Ράπτη. Δόμνα 

Μιχαηλίδου. τον Σίυο Κεδίκογλου και με τον περιφερειάρχη 
Στερεός Ελλάδας Φάνη Σπανό.
Ήταν δηλαδή μια δεξιά σύναξη. Ακατανόητο, προκλητικό, απα
ράδεκτο. ΕΕαιρετικά επιβλαβές νια την εικόνα του Αρχιεπισκό
που και για το κύοος της Εκκλησίας, προσβλητικό για τους 
χριστιανούς, που δεν στηρίΖουν με φανατισμό την κυβέρνηση,
διχαστικό και ευτελές, ο Ιερώνυμος προκαλεί άλλοτε φωτογρα- 
φιζόμενος με τον Μένιο Φουρθιώτη και άλλοτε συντρώγοντας 
με επιφανείς Νεοδπμοκράτες. Στην καλύτερη περίπτωση αφέ
λεια, στη χειρότερη κυνισμός...
Να σας πω εγώ με ποιο σκεπτικό: Τον διορισμό 3.500 παπάδων... 0 
σκοπός αγιάζει τα μέσα...

ΤΖίυηε Πανούσης: «Ο Καστοριάδης έχει πει: 
Μπορεί ο λαόε να θέλει να μείνει και δούλοσ!
Υπάρχει και αυτή η επιλογή. Όπως βλέπω τώρα 
πολλά παιδιά, και το λέω αυτό με λύπη, με τρία 
κατοσταρικάκια που παίρνουνε, πολύ λίγα, και 
λίγο χαρτζιλικάκι που παίρνουνε από τον μπαμπά 

και κανένα καφεδάκι, λίγο μαστούρα, λίγο χασισάκι και λίγο το 
κινητάκι και δεν θέλουμε τίποτε άλλο. Μπορεί να είμαστε μια 
χαρά ευτυχισμένοι. Να μη θέλουμε τίποτε άλλο. Μπορεί να το ζή- 
σουμε κι αυτό. Μια χαρά. Δεν είμαστε εμείς νταβατζήδες, να 
πούμε πώς θα ζήσει ο κόσμος. Ας κάνει ο κόσμος ότι θέλει».
Αχ ρε Τζιμάκο, μας λείπεις...

Η προσαγωγή στη ΓΑΔΑ των υγειονομικών που διαδήλωσαν 
έξω από το σπίτι του Κυριάκου Μητσοτάκη, έγινε σύλληψη και 
οδηγήθηκαν στον Εισαγγελέα ως εγκληματίες του κοινού ποι
νικού δικαίου! Πρόκειται για τραγέλαφο. Πρόκειται για τους 
ίδιους που ήταν στην πρώτη γραμμή τον καιρό της καραντίνας 
και η Μαρέβα χειροκροτούσε από τα μπαλκόνια...
Ο Κυριάκος φοβήθηκε τις φωνές 50 ανθρώπων που πεινάνε και 
τους οποίους άφησε χωρίς δουλειά για 11 μήνες! Φανταστείτε όλα 
αυτά να γίνονταν με τον άλλον Πρωθυπουργό...

Κυβέρνηση μπαταχτσήδων...
Στυλιανίδης Χοήστος. εισαγόμενος, υπουργός Κλιματικής Κρίσης 
και Πολιτικής Προστασίας, είναι ο Πρωταθλητής στις οφειλές! 
Πόθεν έσχες 2021: έχει πάρει 9 δάνεια και χρωστάει αθροιστικά 
1.535.756,03 ευρώ!
Γιάννη ε Μηταράκηε. υπουργός Μετανάστευσης και Ασύλου. Πόθεν 
έσχες 2021: Οφειλές 1.037.72 ευρώ!
Γιάννηε Πλακιωτάκπε. υπουργός Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτι
κής. Πόθεν έσχες 2021: Οφειλές 1.234.271!
Γιάννηε Τσακίοηε. υφυπουργός αρμόδιος για τις Δημόσιες Επενδύ
σεις. Πόθεν έσχες 2021: Χρέη 762.000 ευρώ! Σύζυγος 151.000 
ευρώ!
Σπύοοε ΛιΒανόε. πρώην υπουργός Γεωργίας. Πόθεν έσχες 2021:
Οφειλές 789.132,53 ευρώ!
Μιχάληε Παπαδάπουλος. υπουργός για θέματα Μετανάστευσης. 
Πόθεν έσχες 2021: Οφειλές 743. 489,3 ευρώ!
Κώστας Τριάρας, υπουργός Δικαιοσύνης. Πόθεν έσχες 2021: Οφει
λές 730.247,4 ευρώ!
Άδωνις Γεωργιάδης, υπουργός Ανάπτυξης. Πόθεν έσχες 2021: Εμ
φανίζει δύο δάνεια 630.000 ευρώ και 550.000 ευρώ!
Στέλιοε Πέτσας, υπουργός αρμόδιος για θέματα Αυτοδιοίκησης. 
Πόθεν έσχες 2021: Οφειλές 309.344,95 ευρώ!
Λευτέρηε Αυγενάκηε. υπουργός Αθλητισμού. Πόθεν έσχες 2021: 
Οφειλές 654.007,69 ευρώ!
Νίκοε Παπαθανάσηε. υπουργός αρμόδιος για θέματα Επενδύσεων. 
Πόθεν έσχες 2021: Οφειλές 64.000 ευρώ! Σύζυγος: 69.000 
ευρώ!
Αυτοί θα μας... .νο,κοκμρέφουν»! ^
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ΤΕΤΑΡΤΗ 13 ΙΟΥΛΙΟΥ 2022 ?ηχω
Επίσκεψη του Υπουργού Εθνικής

Άμυνας στον Δήμο Φλώρινας

Τ
ον Υπουργό Εθνικής Άμυνας κ. Νίκο Παναγιωτόπουλο, ως 
επικεφαλής κυβερνητικού κλιμακίου, υποδέχτηκε στο Δη
μαρχείο ο Δήμαρχος Φλώρινας κ. Βασίλης Γιαννάκης την 
Τετάρτη 6 Ιουλίου.

Τον κ. Υπουργό συνοδέυσαν ο Βουλευτής Κέρκυρας κ. Στέφανος Γκί- 
κας και ο Βουλευτής Φλώρινας κ. Γιάννης Αντωνιάδης.
0 κ. Δήμαρχος ενημέρωσε αρχικά για την υφιστάμενη κατάσταση του 
Δήμου, ιδιαίτερα αυτήν την περίοδο της μετάβασης στη μεταλιγνιτική 
εποχή, τονίζοντας την ανάγκη να δημιουργηθούν οι κατάλληλες υπο
δομές και προϋποθέσεις ώστε να παραμείνουν στον τόπο, κυρίως οι 
νέοι άνθρωποι, αλλά και να ενισχυθεί η τοπική οικονομία με στήριξη 
των υφιστάμενων και προσέλκυση νέων επενδύσεων.
Παράλληλα, ο κ. Γιαννάκης ευχαρίστησε τον κ. Παναγιωτόπουλο για 
την παραμονή του 1ου Συντάγματος Πεζικού στη Φλώρινα, ζητώντας 
και την περαιτέρω ενίσχυση του, θέμα για το οποίο ο κ. Υπουργός 
έδειξε θετική διάθεση υπογραμμίζοντας πως η απόφαση για παραμονή 
ήταν και συμβολική, αλλά και ουσιαστική. Επιπρόσθετα, έθεσε το θέμα 
της παραχώρησης της έκτασης κάτω από τα Στρατιωτικά Οικήματα 
Αξιωματικών, για να αξιοποιηθεί από τον Δήμο Φλώρινας.

Ο Γενικός Γραμματέας επικοινωνιών 
και ενημέρωσης Γαλαμάτης 
Δημήτριος επισκέφθηκε το

Επιμελητήριο Φλώρινας

Τ
ο Επιμελητήριο Φλώρινας επισκέφθηκε ο Γενικός Γραμματέας 
επικοινωνιών και ενημέρωσης κ. Γαλαμάτης Δημήτριος, συ- 
νοδευόμενος από το Διοικητή του Μποδοσάκειου νοσοκο
μείου ΠτολεμαΤδος κ Παπασωτηρίου Σταύρο και υπηρεσιακούς 

παράγοντες του Υπουργείου στις 6 Ιουλίου 2022 στο Επιμελητήριο 
Φλώρινας.

Τον Γενικό Γραμματέα καλωσόρισε ο Πρόε§ρος του Επιμελητηρίου κ 
ΣαηαλίδηςΣάββας. 0 Πρόεδρος του Επιμελητηρίου παρουσίασε τα προ
βλήματα, τις διεκδικήσεις, τους στόχους και μία σειρά προτάσεων του 
Επιμελητηρίου που στόχο έχουν την επανεκκίνηση της οικονομίας στην 
Π.Ε Φλώρινας.
Η συζήτηση πραγματοποιήθηκε σε πολύ καλό κλίμα και ο Γενικός Γραμ
ματέας δήλωσε πώς θα σταθεί αρωγός στην προσπάθεια που καταβάλ
λει το Επιμελητήριο μας για την επίλυση των προβλημάτων της 
επιχειρηματικότητας της ΠΕ Φλώρινας.

0 Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Φλώρινας 
Σαπαλίδης Σάββας

Αλλαγή της επωνυμίας του Ο.Α.Ε.Δ

Σ
ας ενημερώνουμε οτι μετά την αλλαγή της επωνυ
μίας του Ο.Α.Ε.Δ. σε Δ.ΥΠ.Α., το βιηαϊΐ επικοινω
νίας με το Κέντρο Προώθησης Απασχόλησης της 
Φλώρινας υφίσταται ως |ςρ3ίΙο@άγρ3.9ον.9Γ

Με εκτίμηση
Δ.ΥΠ.Α. ΚΠΑ2 ΦΛΩΡΙΝΑΣ

ΜΕΡΟΣ 2ο

Τ
ην προηγούμενη εβδο
μάδα είχαμε ασχοληθεί 
με το περιβάλλον της αρ
χής του προηγούμενου αιώνα.

Σήμερα συνεχίζουμε την κα
ταγραφή των γεγονότων με τη 
χρονολογική τους αλληλου
χία.
Η Αντονία Αρσλάν στο βιβλίο της 
« Το σπίτι μετους κορυδαλλούς»
Εκδόσεις Ψυχογιός 2004, που 
προκάλεσε την έντονη αντί
δραση της Τουρκίας, όταν εκδό- 
θηκε και μάλιστα πωλήθηκε για 
να γίνει κινηματογραφική ταινία, 
μας διηγείται: «Όλα αυτά πλη
σιάζουν προς το τέλος τους. Ιδι
αίτερες συζητήσεις λαμβάνουν 
χώρα στη Κωνσταντινούπολη 
ανάμεσα στον Ταλαάτ, στον Εμ- 
βέρ, στον Αρχηγό της Αστυνο
μίας, σε μια κλειστή ομάδα φανατικών του κόμματος 
και στους υπευθύνους της ειδικής οργάνωσης.....Εί
ναι ακόμα και ο Συνταγματάρχης Χάουπτμαν, από τις 
γερμανικές συμμαχικές δυνάμεις.
0 αφοπλισμός των Αρμενίων στρατιωτών και η απο
μάκρυνση των αξιωματικών τους έχει ολοκληρωθεί. 
Οι στρατιώτες εξουδετερώθηκαν ενώ για τους αξιω
ματικούς λήφθηκαν μέτρα έτσι ώστε να μην υποψια- 
σθούν τίποτα...
Σήμερα, λέει ο Ταλαάτ, είναι η μέρα εδώ στην πρω
τεύουσα. Οι γιορτές του Πάσχα τους έχουν παραλύσει 
και τους έχουν κάνει πιο αφηρημένους. Απόψε θα 
τους μαζέψετε από τα σπίτια τους, από τα νοσοκομεία, 
από τις εφημερίδες όπου δουλεύουν, θα καταστρέ
φετε τις τυπογραφικές μηχανές, θα κατεδαφίσετε τις 
εγκαταστάσεις των περιοδικών και των εκδοτικών 
οίκων.
Μη χρησιμοποιείτε τις φυλακές, αλλά τους στρατώ
νες. Μην επιτρέψετε επαφές, να κατασχέσετε τα βι
βλία και πάνω απ’ όλα μην απαντήσετεποτέ σε καμία 
ερώτηση» Και σε λίγο η συγγραφέας διηγείται:
« Κωνσταντινούπολη, βράδυ της 24ης Απριλίου του 
1915. Η μεγάλη εκκαθάριση έχει αρχίσει...»
Και λίγο πιο κάτω «...Κανένας εφέντη μας είπαν δεν 
πρέπει να βοηθήσει τους Αρμένπδες. Ούτε γυναίκες 
ούτε παιδιά ούτε γέρους. Υπάρχει 
η ποινή του θανάτου σε όποιον βοηθάει Αρμένη» « 
Φτάνουν κιόλας εξοχότατε, κατεβαίνουν από τα 
βουνά. Οι Κούρδοι ληστές γι’ αυτούς φύσηξε ούριος 
άνεμος. Τους έχουν υηοσχεθεί τα σπίτια των Αρμέ- 
νηδων. Και όποιος εγκατασταθεί πρώτος το παίρνει. 
Κανείς δεν ξέρει που πάνε οι Αρμένηδες. Λένε στο 
Χαλέπι, αλλά από κάθε Βιλαέτι ξεκινούν καραβάνια 
με εκτοπισμένους. Πως θα χωρέσουν εκεί;»
Και αφού ολοκλήρωσαν τις σφαγές των ανδρών, 
στράφηκαν στον άμαχο πληθυσμό.
«Έγραψε ο Ταλαάτ σε ένα τηλεγραφικό του μήνυμα: 
Κανένας οίκτος για τις γυναίκες, τους γέρους και τα 
παιδιά . Αν έστω και ένας Αρμένιος επιζήσει, θα επι
στρέφει για να πάρει εκδίκηση»
0 Τούρκος ιστορικός Α. Αηΐοηώη στο έργο του 
ΤθίΙίπθηϋθνθδί γράφει για τον Ταλαάτ Πασά που απέ- 
στειλε τηλεγράφημα στους Νομάρχες το 1915 και 
που έλεγε: « Αίρεται ολοσχερώς το δικαίωμα δια
βίωσης και εργασίας των Αρμενίων στα εδάφη της 
Τουρκίας. Η Κυβέρνηση που ανέλαβε όλη την ευθύνη 
για το θέμα αυτό διέταξε να μην εξαιρεθούν ούτε τα 
μωρά της κούνιας. Όσο τραγική και αν είναι αυτή η 
εξόντωση , θα θανατωθούν αδιακρίτως γυναίκες, 
παιδιά, άρρωστοι, χωρίς να δίνεται καμία σημασία 
στη φωνή της συνείδησης».
Για την γενοκτονία των Ποντίων θα αναφερθούμε 
πιο κάτω, στην ανάλογη χρονολογική αλληλουχία 
των γεγονότων.
Όταν η Τουρκία έλαβε επίσημα κατά τον Α Παγκόσμιο 
πόλεμο θέση υπέρ των Κεντρικών δυνάμεων, οι Σύμ
μαχοι διακήρυξαν ούτε λίγο ούτε πολύ, ότι η Οθω
μανική Αυτοκρατορία θα εξαφανίζονταν από προσώ
που γης. Και άρχισε ο υπολογισμός της μοιρασιάς. 
Οι Ρώσοι ζήτησαν την Κωνσταντι
νούπολη και τα Στενά και οι «φίλοι» 
τους συμφώνησαν με μικρή αντί
σταση της Γαλλίας. Οι άλλοι διεκδι- 
κητέςΆγγλοι και Γάλλοι, σκέπτονταν 
να πάρουν μεγαλύτερη πίπα , πλην 
όμως τους χάλασε τη μοιρασιά ένα 
τρίτο πεινασμένο λιοντάρι, η Ιταλία.
Γράφει ωμά ο Λοϋδ Τζώρτζ στα «
Πολεμικά απομνημονεύματά» του.
« Δια την εξασφάλισιν της συμπρά- 
ξεως ενός ακόμη συμμάχου, ώστε 
να μην ενδιαφερθώμεν δια τας εδα- 
φικάςαναηροσαρμογάς με τας 
οποίας κατέστη αναγκαίον να πραγ
ματοποιηθεί η συμφωνία. 0 πόλε
μος δεν αφήνει θέσιν εις λεπτότητας

συνειδήσεως».
Η δυσπιστία της Ιταλίας και η 
ενημέρωσή της για την ύπαρξη 
μυστικών συμφωνιών, μεταξύ 
των άλλων συμμάχων, προκά
λεσε νέο ξεκαθάρισμα των λο
γαριασμών. Στην επακολουθή- 
σασα διασυμμαχική διάσκεψη 
στον Αγιο Ιωάννη της Μωριέννης 
την 19 Απριλίου 1919, συμφω- 
νήθηκε να παραχωρηθούν τα βι
λαέτια Αϊδινίου (Σμύρνης), Ικό
νιου και Αδάνων, στην Ιταλία. Για 
την τελευταία αυτή παραχώ
ρηση γράφει ο Λόϋδ Τζώρτζ στα 
« Πολεμικά απομνημονεύματά» 
του. Η Ελλάς δεν ηθέλησε να 
μας παράσχει ως αντάλλαγμα 
της Σμύρνης την βοήθειάν της 
εις τα Βαλκάνια. Είμεθα κατά συ
νέπειαν ελεύθεροι να περιλάβω- 
μεν την Σμύρνην εις την Ιταλι- 
κήνσφαίραν επιρροής».

Με την ίδια συνθήκη η Συρία και η Παλαιστίνη ανα
γνωρίζονταν ως ζώνη Γαλλική και η Αραβία και το 
Ιράκ μέχρι του Περσικού κόλπου ως ζώνη Αγγλική. 
Η συνθήκη αυτή δεν είχε καμία αξία. Η επανάσταση 
στη Ρωσία του 1917 και η είσοδος της Αμερικής στον 
πόλεμο άλλαξε τη ροή των γεγονότων.
Η Ιταλία με πρόφαση τα προβλήματα που δημιουρ
γούσε η Τουρκία στη Λιβύη αποβίβασε στρατό στη 
Απάλεια. Οι άλλες δυνάμεις αντέδρασαν και μυστικά 
αποφάσισαν να στείλουν Ελληνικό στρατό στη 
Σμύρνη.
Την απόφαση αυτή βοηθούσαν φήμες ότι η Τούρκοι 
θα κατέσφαζαν χριστιανικό πληθυσμό στην περιοχή. 
Είχαν κυκλοφορήσει και σχετικές προκηρύξεις που 
καλούσαν τους Μουσουλμάνους να κατασφάξουν 
τους'Ελληνεςτης περιοχής/Υστερα από αρκετές υπα
ναχωρήσεις των συμμάχων, τελικώς εκλήθη ο Βενι- 
ζέλος και του ζητήθηκε να απαντήσει αν ο Ελληνικός 
στρατός ήταν έτοιμος να αποστείλει δύο- τρεις με
ραρχίες για την προστασία του Χριστιανικού πληθυ
σμού. Φυσικά ο Βενιζέλος συμφώνησε. Στην πραγ
ματικότητα οι Σύμμαχοι ποσώς ενδιαφέρονταν για 
τον πληθυσμό. Τους απασχολούσε η επεκτατική πο
λιτική της Ιταλίας.
Οι αποφάσεις ελήφθησαν ερήμην των Ιταλών. Την 
επομένη λήψεως της απόφασης αυτής αφίχθησαν 
στο Παρίσι και προσήλθαν στη διάσκεψη οι Ιταλοί. 
Στην επακολουθήσασα συνάντηση παρουσία των Ιτα
λών δεν αποκάλυψαν στους Ιταλούς την απόφασή 
τους. Στη έκτακτη συνάντηση που ακολούθησε στο 
σπίτι του Λοϋδ Τζώρτζ, μεταξύ αυτού και των Κλε- 
μανσό, Ουίλσον και Βενιζέλου καθορίσθηκαν οι λε
πτομέρειες της απόβασης των Ελληνικών στρατευ
μάτων στη Σμύρνη. Οι Ιταλοί δεν παρευρίσκονταν. 0 
Βενιζέλος τόνισε ότι 30.000Έλληνες στη Σμύρνη κιν
δύνευαν από τους Τούρκους , ενώ ο Ουίλσον εξέ- 
φρασε την βεβαιότητα ότι η παρουσία του Ελληνικού 
στρατού εκεί θα δημιουργούσε προβλήματα και θα 
αηέτρεπε την παρουσία των Ιταλών, αφού θα έρχον
ταν σε πλήρη ρήξη με τους συμμάχους. 0 Βενιζέλος 
πρότεινε να ειδοποιηθούν οι Τούρκοι λίγο πριν την 
ελληνική επιχείρηση απόβασης, για να μην προετοι
μάσουν αντίσταση. Το απόγευμα της 27 Απριλίου/10 
Μαΐου συνήλθαν και πάλι οι τρεις συνοδευόμενοι από 
στρατιωτικούς εμπειρογνώμονες. Αποφασίσθηκε η 
επιχείρηση να πραγματοποιηθεί το γρηγορότερο. 0 
Αμερικανός στρατηγός Μπλίς ανακίνησε το θέμα της 
ενημέρωσης των Τούρκων και των Ιταλών, τονίζον
τας ότι η μη έγκαιρη ενημέρωση θα δημιουργούσε 
σοβαρά προβλήματα. 0 Βενιζέλος όμως δεν συμφώ
νησε με την άποψη του Μπλίς γιατί όπως είπε αν ενη
μερώνονταν οι Ιταλοί θα πληροφορούσαν τους Τούρ
κους. Κατά την συζήτηση που επακολούθησε έγινε 
δεκτή σχετική πρόταση του Βενιζέλου και αποφασί
σθηκε να παραδοθούν τα φρούρια στους συμμάχους 
από τους Τούρκους και αυτοί με τη σειρά τους θα τα 
παρέδιδαν στους'Ελληνες.

ΣΥΝΕΧΙΖΕΤΑΙ.

Ιατρός ΩΡΑ
Χειρουργός κεφαλής & τραχήλου

Επιστημονικός συνεργάτης οτην 
Λ' Πανεπιστημιακή ΩΡΑ κλινική ταυ ΠΤ.Η.9. ΑΧΕΠΑ

ζίκι, Θεσ/νίκη 
77742092

Μεσουρανήματα και συντρίμμια

Γράφει
ο Κωνσταντίνος 

Τζέκης
Αντιστράτηγος εα της ΕΛΑΙ 

λ(ζελ/5@οίεπεί·9Γ
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Ορκίστηκαν δύο Ειδικοί Παθολόγοι στο Γενικό Νοσοκομείο Φλώρινάς

Ο
ρκίστηκαν σήμερα κι ανέλαβαν υπηρεσία οι δυο Ειδικοί 
Παθολόγοι κα Μιχοπούλου Δέσποινα και κ. Ξανθόπουλος 
Κυριάκος.

Πλέον η Παθολογική Κλινική του νοσοκομείου μας στελεχώνεται 
από τρεις ειδικούς παθολόγους, έναν πνευμονολόγο και τρεις ει
δικευόμενους ιατρούς παθολογικής.
Στο αμέσως προσεχές διάστημα εηίκεινται οι προκηρύξεις για την 
πρόσληψη πέντε ακόμη μονίμων ιατρών διαφόρων ειδικοτήτων ( 
χειρουργού, ψυχιάτρου, αναισθησιολόγου κ.ά.), καθώς και 7 θέσεις 
μόνιμου νοσηλευτικού προσωπικού.
Τέλος, συνεχίζεται η παραλαβή σύγχρονου ιατρικού και 
λοιπού εξοπλισμού, μέσω διαφόρων προγραμμάτων ( ΕΣΠΑ, 
Περιφέρειας, κ.ά.), αναβαθμίζοντας έτσι τις παρεχόμενες ια
τρικές υπηρεσίες του νοσοκομείου προς τους πολίτες του 
Νομού μας κι άχι μόνο!

Ο ΔΙΟΙΚΗΤΗΣ ΤΟΥ Γ. Ν. ΦΛΩΡΙΝΑΣ 
«ΕΛΕΝΗ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ»
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Παράταση του Προγράμματος Στήριξης και 
Ενίσχυσης Μικρομεσαίων Επιχειρήσεων

Τ
ο Επιμελητήριο Φλώρινας ενημερώνει τα 
μέλη του για τη Δεύτερη (2η) τροποποίηση 
Αναλυτικής Πρόσκλησης της Δράσης «Πρό
γραμμα Στήριξης και Ενίσχυσης Μικρομεσαίων 

Επιχειρήσεων στις Π.Ε. Κοζάνης, Φλώρινας και 
στον Δήμο Μεγαλόπολης της Π.Ε Αρκαδίας από 
το Πράσινο Ταμείο-Παράταση καταληκτικής ημε
ρομηνίας υποβολής των αιτήσεων χρηματοδότη
σης έως τις 21-9-2022.
0 ΕΦΕΠΑΕ, Ενδιάμεσος Φορέας Διαχείρισης της 
Δράσης «Πρόγραμμα Στήριξης και Ενίσχυσης Μικρο- 
μεσαίων Επιχειρήσεων στο πλαίσιο του άξονα προ
τεραιότητας 6 του Συνεχιζόμενου Χρηματοδοτικού 
Προγράμματος με τίτλο “Χρηματοδότηση έργων και 
Δράσεων για την ανάπτυξη βιώσιμων οικονομικών 
δραστηριοτήτων χαμηλού ανθρακικού αποτυπώμα
τος στις Π.Ε. Κοζάνης, Φλώρινας και στον Δήμο Με
γαλόπολης της Π.Ε Αρκαδίας” από τα έσοδα 
πλειστηριασμών δικαιωμάτων εκπομπών 2018» που 
χρηματοδοτείται από το Πράσινο Ταμείο, ενημερώνει 
τους ενδιαφερομένους ότι την Τετάρτη 6 Ιουλίου 
2022 δημοσιεύτηκε η Κοινή Υπουργική Απόφαση του 
Αν. Υπουργού Ανάπτυξης και Επενδύσεων κ. Ν. Πα- 
παθανάση και του Υπουργού Περιβάλλοντος και 
Ενέργειας κ. Κων/νο Σκρέκα που αφορά στη Δεύτερη 
(2η) τροποποίηση της Αναλυτικής Πρόσκλησης της 
Δράσης.
Σύμφωνα με την απόφαση παρατείνεται η καταλη
κτική ημερομηνία υποβολής των αιτήσεων χρηματο
δότησης για ένταξη στη Δράση έως την Τετάρτη 
21-9-2022 και ώρα 15:00.
Υπενθυμίζεται ότι:
• Η νέα Δράση απευθύνεται σε υφιστάμενες πολύ 
μικρές, μικρές και μεσαίες επιχειρήσεις στις Πε
ριφερειακές Ενότητες Κοζάνης και Φλώρινας, 
καθώς και στον Δήμο Μεγαλόπολης της Περιφε
ρειακής Ενότητας Αρκαδίας, των οποίων η δρα
στηριότητα αφορά στην εκτέλεση εργασιών, την 
παροχή υπηρεσιών και την προμήθεια αγαθών άμεσα 
προς τη ΔΕΗ ή/και έμμεσα προς υπεργολάβους που 
έχουν συνάψει συμβάσεις με τη ΔΕΗ. Ειδικότερα, το 
πρόγραμμα στηρίζει και ενισχύει τις επιχειρήσεις 
αυτές προκειμένου να διαφοροποιήσουν τα ηαραγό- 
μενα προϊόντα, τις παρεχόμενες υπηρεσίες και τις 
εκτελούμενες εργασίες τους, με στόχο τη σταδιακή 
απεξάρτησή τους από τη ΔΕΗ και συνολικά από τις 
λιγνιτικές δραστηριότητες σε βάθος πενταετίας.
• Ο επιλέξιμος επιχορηγούμενος προϋπολογι
σμός κάθε επενδυτικού σχεδίου κυμαίνεται από 
20.000 έως 200.000 ευρώ. Τα ποσοστά ενίσχυσης 
για το σύνολο των επιλέξιμων δαπανών θα ανέρχον
ται σε 80% δημόσια επιχορήγηση και 20% ιδιωτική 
συμμετοχή.
• Οι Αιτήσεις χρηματοδότησης υποβάλλονται 
υποχρεωτικά ηλεκτρονικά, μέσω του Πληροφο
ριακού Συστήματος Κρατικών Ενισχύσεων (ΠΣΚΕ), 
νννιην.ορβητΙγεβΐΒ.ρΓ.
Η υποβολή των αιτήσεων ξεκίνησε στις 23-9- 
2021. Η πρόσκληση θα παραμείνει ανοιχτή προς 
υποβολή αιτήσεων μέχρι εξαντλήσεως του διαθέσι
μου προϋπολογισμού και το αργότερο μέχρι τη συμ

πλήρωση δώδεκα (12) μηνών (21-9-2022) από την 
αρχική δημοσίευσή της.
Η αξιολόγηση των αιτήσεων της Δράσης συνεχίζεται. 
Σημειώνεται ότι η διαδικασία αξιολόγησης και έντα
ξης των επενδυτικών σχεδίων είναι άμεση, αντικει
μενική και απλοποιημένη.
Οι αιτήσεις χρηματοδότησης αξιολογούνται με σειρά 
προτεραιότητας, σύμφωνα με την ημερομηνία ηλε
κτρονικής υποβολής τους στο Πληροφοριακό Σύ
στημα Κρατικών Ενισχύσεων (ΠΣΚΕ).
Οι δικαιούχοι των οποίων τα επενδυτικά τους σχέδια 
απορρίφθηκαν έχουν δικαίωμα νέας υποβολής της 
αίτησής τους.
Συνολικά μέχρι σήμερα έχουν ενταχθεί στη Δράση 54 
επενδυτικά σχέδια ισάριθμων Δικαιούχων επιχειρή
σεων με συνολική δημόσια δαπάνη (επιχορήγηση)
7.399.430,07 € €.
Η Δράση διέπεται από τον κανονισμό 1407/2013 της 
Ε.Ε. (ϋε Γηϊηϊηηϊδ) και θα υλοποιηθεί από το Πράσινο 
Ταμείο και τον ΕΦΕΠΑΕ (αρμόδιοι εταίροι ΕΦΕΠΑΕ: 
ΚΕΠΑ-ΑΝΕΜ ΑΜΚΕ και Διαχειριστική Ευρωπαϊκών 
Προγραμμάτων).
Το Έντυπο Υποβολής Αίτησης Χρηματοδότησης, 
όπως και όλα τα συνοδευτικά έντυπα της πρόσκλη
σης, οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να τα βρουν στους 
δικτυακούς τόπους:
• του Πράσινου Ταμείου 
(Η((ρ5://ρΓ35ίηθΐ3ΠΊΒίθ.(|Γ).
• του ΕΦΕΠΑΕ (ιννννν.οΙβρββ.ςΓ)
• της ΚΕΠΑ-ΑΝΕΜ ΑΜΚΕ (ιννννν.Κβρα-αηβπι^Γ)
• της Διαχειριστικής Ευρωπαϊκών Προγραμμά
των (νννννν.άίαχβΪΓΐεϋΙτϊ.ςΓ) και
• του Σχεδίου Δίκαιης Αναπτυξιακής Μετάβασης 
(νννννν.503Π1.9Γ)·
Για την έγκυρη, ασφαλή και εμπεριστατωμένη ενη
μέρωση επί της Αναλυτικής Πρόσκλησης και της 
υποβολής της αίτησης χρηματοδότησης για τη συγ
κεκριμένη Δράση, οι υποψήφιοι μπορούν να απευ
θύνονται στις επίσημες πηγές πληροφόρησης και 
συγκεκριμένα:
Α) ΠΕ Κοζάνης, Φλώρινας 
. ΚΕΠΑ-ΑΝΕΜ ΑΜΚΕ/ΕΦΕΠΑΕ (τηλ 2310- 
480.000, νννννν.Ι<θρ3-3ηθΓη.9Γ, 9Γ6εηοΙηη@θ-1<θρ3.9Γ, 
ίηίοΦθ-Κθρβ.ρΐ").
• ΑΝΚΟ (Παράρτημα της ΚΕΠΑ-ΑΝΕΜ ΑΜΚΕ/ 
ΕΦΕΠΑΕ στην Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας),
τηλ. 24610-24022, 3ηΚο@3η(<ο.9Γ, νννννν,3ηΚο.9Γ)·
• Επίσης, οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να αποστέλ
λουν ηλεκτρονικά το ερώτημά τους μέσω της ιστο
σελίδας νννννν.Ιιβρβ-αηβηι.οΓ (πεδίο “Στείλε το 
ερώτημά σου" στη διεύθυνση: ΗΜρ5://1(6ρ3- 
3Π6Π1.9Γ/5ΐβίΐ6-(0-6Γ0τϊΠ13-50υ/).

Β) Για το Δήμο Μεγαλόπολης (ΠΕ Αρκαδίας) 
Διαχειριστική Ευρωπαϊκών Προγραμμάτων/Γραφείο 
Πληροφόρησης
(Μαιζώνος 122 & Γούναρη, Πάτρα, Τηλ. 2610 622711, 
ίηίθ@άί3ΧΘΪΠ5ΐίΙ<ί.9Γ, νννν\Λ/,άί3Χθίπ5ΐίΙά9ΐ·).

Ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Φλώρινας 
Σαπαλίδης Σάββας

Συνελήφθη όΟχρονος σε περιοχή της Φλώρινας 
για καλλιέργεια δενδρυλλίων κάνναβης και

κατοχή ναρκωτικών ουσιών

Σ
υνελήφθη την Πέμπτη (07-07- 
2022) το πρωί σε περιοχή της 
Φλώρινας, από αστυνομικούς 
της Ειδικής Ομάδας του Τμήματος 
Συνοριακής Φύλαξης Κάτω Κλεινών 

Φλώρινας, όΟχρονος ημεδαπός, για 
καλλιέργεια δενδρυλλίων κάνναβης 
και κατοχή ναρκωτικών ουσιών. 
Συγκεκριμένα, κατόπιν κατάλληλης 
αξιοποίησης στοιχείων πραγματοποι
ήθηκε χθες το πρωί από προαναφερό- 
μενους αστυνομικούς έρευνα σε 
αγρόκτημα ιδιοκτησίας του 60χρονου, 
σε περιοχή της Φλώρινας, κατά την 
οποία βρέθηκαν και κατασχέθηκαν:
• τρία δενδρύλλια κάνναβης, ύψους 
2,30 μέτρων και
•-28,2- γραμμάρια ακατέργαστης 
κάνναβης
Προανάκριση, για την υπόθεση ενήρ- 

γησε το Τμήμα Συνοριακής Φύλαξης 
Κάτω Κλεινών Φλώρινας, ενώ ο συλ- 
ληφθείς, με τη δικογραφία που σχημα- 
τίσθηκε σε βάρος του, οδηγήθηκε στην 
κα. Εισαγγελέα Πλημμελειοδικών 
Φλώρινας.

Ο συναισθηματικός κόσμος
της εφηβείας...

Κ
άθε άνθρωπος από την 
στιγμή που γεννιέται και 
μεγαλώνει πορεύεται 
στο δρομολόγιο που του ανοί

γεται μπροστά του.
Καλείται να έρθει αντιμέτωπος 
στη ζωή του με μια σειρά συναι
σθηματικών κύκλων με ευκο
λίες και δυσκολίες στο 
ξεφύλλισμα τους.
Ένας τέτοιος κύκλος ανοίγει και 
με την έναρξη της εφηβείας. 
Αυτό συμβαίνει διότι είναι μια 
φυσική κατάσταση, που επηρε
άζει όλους τους ανθρώπους 
ανεξαρτήτως φύλου, περιβάλ
λοντος που ζουν και τρόπου 
ζωής που κάνουν. Είναι μία πε
ρίοδος που περιλαμβάνει στάδια 
από ορμονικές, σωματικές και 
ψυχολογικές αλλαγές μέχρι την 
ολοκλήρωση και την ενηλικίωση 
του ατόμου. Ίσως να αποτελεί 
και τη δυσκολότερη όλων των 
κύκλων της ζωής και αυτό γιατί 
κατακλύζεται αηό πλήθος ποικί
λων αντιφατικών και έντονων 
συναισθημάτων, όπως αντιδρά
σεις θυμού, ανασφάλειας, 
φόβου, εκτόνωσης, άρνησης, 
μέχρι και απογοήτευσης, που 
παίζουν ουσιαστικό ρόλο στον 
άξονα της ψυχολογίας ενός εφή
βου.
Πορεύεται λοιπόν με μια σειρά συ 
ναισθηματικών φορτίων ο έφη
βος, ο οποίος προσπαθεί να βρει 
τις ισορροπίες του και να διαμορ
φώσει τον δικό του αξιακό άξονα. 
Τόσο μέσα από την εμφάνισή του 
με τις αλλαγές που επέρχονται στο 
σώμα του, στο πρόσωπό του, 
στον τρόπο της συμπεριφοράς, 
στις διατροφικές του συνήθειες, 
στον ύπνο, στην αντίδραση και 
στην αντιμετώπιση των όσων 
συμβαίνουν, μέχρι και στην επι
κοινωνία με τους γύρω του, είναι 
σημάδια που χρήζουν εηιμέρους 
διερεύνησης, διότι η σύγχυση που 
επικρατεί στον εσωτερικό του 
κόσμο, τον κάνει να νιώθει πολλές 
φορές ακόμη και αποξενωμένος. 
Συγκαταλέγεται σε μια από τις 
μορφές κρίσης η εφηβεία, στην 
οποία η οικογενειακή και η εκπαι
δευτική κοινότητα οφείλουν να

παρατηρούν σημάδια και κώδικες 
συμπεριφοράς, ώστε να μην 
υπάρχει αρνητική εξέλιξη και μη 
αναστρέψιμη πορεία. Γι' αυτό είναι 
σημαντικό και απαραίτητο να 
υπάρχει στήριξη ουσιαστική του 
εφήβου απέναντι στη διαμόρ
φωση της προσωπικότητάς του. 
Αυτό χτίζεται με τον δίαυλο της 
σωστής επικοινωνίας μέσα από 
την οικογένεια και το εκπαιδευ
τικό περιβάλλον, ώστε να κερδη- 
θεί η εμπιστοσύνη του εφήβου και 
να οδηγηθεί ο ίδιος με βήματα κα
τάλληλα πιο κοντά προς τον εαυτό 
του, έχοντας καλύτερη επίγνωση 
του συναισθηματικού του κόσμου. 
Εν κατακλείδι, η εφηβεία είναι μια 
περίοδος που σηματοδοτεί την κί
νηση για την ανεξαρτησία και την 
αυτονομία του εφήβου, για να 
μπορέσει να φτάσει αισίως στην 
ψυχολογική ενηλικίωση του.

ΝΩΤΑΣ Π. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

ΝΕΥΡΟΛΟΓΟΣ - Μ.ϋ. Μδε.ΡΗϋ (ε) 
Ακαδημαϊκός Υπότροφος - Αριστοτέλειο 

Πανεπιστήμιο Θεσσαλονίκης 
Τηλ. 6946898736

ιηαϊΙ: Ι(οη5ΐ3ηΙίηο5_ηοΐ35@ΗοΙπΐ9ί1.εοηΊ

Ιατοείο καθηνητή Αναστάσιου Ωοολονά
Μητροπόλεως 51, 6ος όροφος 

Θεσσαλονίκη, τηλ. 2310288068

Κέντρο Πολλαπλής Σκλήρυνσηε 
Κλινική Αγιος Λουκάς - Πανόραμα 

Θεσ/νίκης 
Τηλ. 2310390544

Εργαστήριο Κλινικήε 
Νευροφυσιολογίαε Α.Π.Θ.

Π.Γ.Ν.Θ. ΑΧΕΠΑ Στ. Κυριακίδη 1, 
3ος όροφος Θεσσαλονίκη
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Γνωριμία με το προϊόν συμμετοχής της 

διατμηματικής ομάδας του Πανεπιστημίου
Οι Κινητές Ιατρικές Μονάδες στις 

Πρέσπες από 22 έως 24 Ιουλίου 2022

Δυτικής Μακεδονίας στον 12ο

Διαγωνισμό ΕεοίΓορΗβΙία 2022 στην Αθήνα

Η
 ομάδα του Πανεπιστη
μίου συμμετείχε για 
πρώτη φορά στον 12ο 

Διαγωνισμό ΕχοΙι-ορΗβΙϊα, 
που πραγματοποιήθηκε στην 
Αθήνα, με ένα γευστικότατο 
κατά γενική ομολογία προϊόν, 
αποκομίζοντας χρήσιμες γνώ
σεις και εμπειρία για τις αλυ
σιδωτές διαδικασίες που 
συνοδεύουν τη δημιουργία 
ενός νέου τροφίμου, από τη 
σύλληψη της ιδέας, την παρα
σκευή του, τη δημιουργία συ- 
σκευασίας, την κοστολόγηση 
του τελικού προϊόντος, την το
ποθέτηση του στο ράφι και 
τέλος στο πιάτο του κατανα
λωτή.
0 εν λόγω διαγωνισμός διοργανώνεται από το 2011 
από το Σύνδεσμο Ελληνικών Βιομηχανιών Τροφίμων. 
Στην τελική φάση του Διαγωνισμού συμμετείχαν 12 
ομάδες φοιτητών, οι οποίες παρουσίασαν τα προ
ϊόντα τους στα μέλη της Εθνικής Κριτικής Επιτροπής 
που αποτελούνταν από στελέχη της βιομηχανίας τρο
φίμων με εμπειρία στην ανάπτυξη νέων τροφίμων.

Η διατμηματική ομάδα του Πανεπιστημίου Δυτι
κής Μακεδονίας απαρτίζονταν από τους:
- μεταπτυχιακούς φοιτητές του Προγράμματος Με
ταπτυχιακών Σπουδών «Ποιοτικός'Ελεγχος Τροφί
μων» του Τμήματος Χημικών Μηχανικών, κ.
Αικατερίνη Τσιφτσή, κ. Βασιλική Τόρτοκα και κ. 
Δημήτρη Ψαρρά.
- τον προπτυχιακό φοιτητή κ. Βασίλη Κυρότση και 
τον υποψήφιο διδάκτορα κ. Πρόδρομο Μηνόογλου 
του Τμήματος Μηχανικών Σχεδίασης Προϊόντων και 
Συστημάτων...
υπό την καθοδήγηση της Επίκουρης Καθηγήτριας κ. 
Ελένης Κασαπίδου, με γνωστικό αντικείμενο «Ποι
ότητα Τροφίμων Ζωικής Προέλευσης» και του 
Κτηνιάτρου - Υγιεινολόγου υποψηφίου διδάκτορα κ. 
Γεωργίου Παπατζήμου, του Τμήματος Γεωπονίας. 
Την προσπάθεια της ομάδας συνέδραμαν η Καθηγή- 
τρια του Τμήματος Χημικών Μηχανικών και Διευθύν
τρια του Προγράμματος Μεταπτυχιακών Σπουδών 
«Ποιοτικός'Ελεγχος Τροφίμων» κ. Παρασκευή Μητ- 
λιάγκα, ο Καθηγητής του Τμήματος Μηχανικών Σχε
δίασης Προϊόντων και Συστημάτων κ. Παναγιώτης 
Κυράτσης και ο υποψήφιος διδάκτορας του ιδίου 
Τμήματος κ. Αθανάσιος Μανάβης.

Η ΙΔΕΑ

οξέα.
Πρόκειται για ένα προϊόν «καθαρής ετικέτας» - χωρίς 
χημικά συντηρητικά - με αντιοξειδωτικούς και αντι- 
μικροβιακούς παράγοντες που προέρχονται από την 
παρουσία του γιγαρτέλαιου.

ΤΟ ΟΝΟΜΑ
Η ονομασία ΚΡΙΓΙΑΣΙ σημαίνει νόστιμη μπουκιά μα
γειρεμένου κρέατος και απαντάται στο λεξιλόγιο Ελ
λήνων Μικρασιατών και Ηπειρωτών.

Η ΚΑΙΝΟΤΟΜΙΑ
Το προϊόν παρασκευάσθηκε έχοντας ως κύριο στόχο 
την ομάδα καταναλωτών μεγαλύτερης ηλικίας, της 
αναφερόμενης ως ασημένια οικονομία (διίνοτ Εοοη- 
οηηγ) που ζητούν τρόφιμα παραδοσιακά, θρεπτικά σε 
συνδυασμό με την ευκολία και την υγιεινή διατροφή. 
Οι καταναλωτές μεγαλύτερης ηλικίας, που αποτε
λούν το 25% του Ευρωπαϊκού Πληθυσμού, πολλές 
φορές αισθάνονται αποκλεισμένοι από την αγορά 
έτοιμων προϊόντων τροφίμων παρά την υψηλότερη 
αγοραστική τους δύναμη η οποία αποτιμάται στα 15 
τρισ. δολάρια.
Η παρασκευή του εν λόγω προϊόντος στηρίζεται στις 
αρχές της πράσινης κυκλικής οικονομίας: Το γιγαρ- 
τέλαιο λαμβάνεται από τα γίγαρτα (κουκούτσια στα
φυλιού), που είναι υποπροϊόντα της οινοποιητικής 
βιομηχανίας μειώνοντας με αυτό τον τρόπο τα από
βλητα της βιομηχανίας τροφίμων, ενώ παράλληλα 
περιέχει βϊοενεργά (εν προκειμένω φαινολικές ενώ
σεις) συστατικά με αντιοξειδωτικές και αντιμικροβια- 
κές δράσεις. Συσκευάζεται σε 100% ανακυκλώσιμη 
συσκευασία που αποτελείται από γυαλί και χαρτόνι.

Δημιουργία ενός έτοιμου νόστιμου και υγιεινού προ
ϊόντος κρέατος με καινοτόμα οικολογικά χαρακτηρι
στικά που απευθύνεται σε καταναλωτές μεγαλύτερης 
ηλικίας και όχι μόνο

ΤΟ ΠΡΟΪΟΝ
Το ΚΡΙΓΙΑΣΙ είναι ένα οικιακού τύπου νόστιμο προ
ϊόν από εκλεκτό τρυφερό μοσχαρίσιο κρέας βασι
σμένο σε παραδοσιακή συνταγή, μαγειρεμένο με 
γιγαρτέλαιο και λίπος από σφάγια της αυτόχθονης 
φυλής του Ελληνικού Μαύρου Χοίρου. Προτείνεται 
ως κύριο πιάτο και έχει μειωμένη περιεκτικότητα σε 
λίπος και αλάτι σε σχέση με άλλα παρόμοια προϊόντα. 
Η παρουσία του γιγαρτέλαιου και του λίπους του «Ελ
ληνικού Μαύρου χοίρου» αυξάνει την περιεκτικότητα 
του σε μονοακόρεστα και πολυακόρεστα λιπαρά

Η ομάδα ευχαριστεί θερμά
• Τον Πρύτανη καθηγητή Θεόδωρο Θεοδουλίδπ 
και το Πρυτανικό Συμβούλιο για τη στήριξη
• τον κ. Ανδρέα Τζήμα από την εταιρία παραγωγής 
προϊόντων κρέατος ΑΦΟΙ ΤΖΗΜΑ Α.Ε., που εδρεύει 
στην Καστοριά, για την παραγωγή του προϊόντος
• τον κ. Βασιλειάδη Εμμανουήλ από την εταιρία 
ΡΙΖΕΣ ΕΛΛΗΝΙΚΑ 0ΕΙΙ0ΑΤΕ55ΕΝ, που εδρεύει στον 
Κρόκο Κοζάνης, για την χορηγία των γυάλινων πε- 
ριεκτών.
• τον κ. Νικηφόρο Ντέμπο για την επαγγελματική 
φωτογράφηση του προϊόντος
• τον Επίκουρο Καθηγητή του Τμήματος Λογιστικής 
και Χρηματοοικονομικής κο Δημήτριο Νίκλη για τις 
χρήσιμες συμβουλές στην προετοιμασία του τεχνικού 
φακέλου.

Ο
ι δύο υπερσύγχρονες Κινητές Ιατρικές Μονάδες θα βρίσκον
ται στις Πρέσπες από 22 έως 24 Ιουλίου 2022, στον χώρο 
του Γυμνασίου Λαιμού, στο πλαίσιο διεξαγωγής του Εθνικού 
Προγράμματος Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας σε νησιωτικές, 

ακριτικές παραμεθόριες και ορεινές περιοχές της Ελλάδας.
Η αποστολή είναι η 3η στις Πρέσπες και η 121 η συνολικά και προσφέ
ρει την ευκαιρία στους κατοίκους των Πρεσπών για έναν πλήρη δια
γνωστικό έλεγχο με πρώτης τάξης ιατρούς και εξοπλισμό για τον 
προσδιορισμό της γενικής κατάστασης της υγείας και την έγκαιρη διά
γνωση.
Στην αποστολή στις Πρέσπες περιλαμβάνονται οι ιατρικές ειδικότητες:
ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΣ | ΟΡΘΟΠΑΙΔΙΚΟΣ | ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΣ | ΟΦΘΑΛΜΙΑ
ΤΡΟΣ | ΩΡΛ (ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΣ | ΠΝΕΥΜΟΝΟΛΟΓΟΣ | ΝΕΥΡΟΛΟΓΟΣ | 
ΓΕΝΙΚΟΣ ΧΕΙΡΟΥΡΓΟΣ | ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΣ | ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΟΣ | ΨΥΧΟ
ΛΟΓΟΣ - ΠΑΙΔΟΨΥΧΟΛΟΓΟΣ - ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΗΣ
Και θα παρέχονται οι παρακάτω υπηρεσίες
Ψηφιακή τρισδιάστατη μαστογραφία, Ψηφιακός ακτινολογικός 
έλεγχος, Μέτρηση οστικής πυκνότητας, Ηλεκτροκαρδιογράφημα 
- ΐΓϊρίβχ καρδιάς, Χειρουργική εκτίμηση θυρεοειδούς και μαστού 
- έλεγχος κιρσών, Αφαίρεση σμηγματογόνων κύστεων - λιπωμά- 
των - σπίλων, Τεστ ανίχνευσης αιμορραγίας εντέρου (Πολύποδας) 
- Τεστ Παηανικολόου (ίβδί Ραρ) - κολπικός υπέρηχος, Έλεγχος 
οπτικής οξύτητας - μέτρηση ενδοφθάλμιας πίεσης βυθοσκόπηση, 
Ακοόγραμμα - τυμηανόγραμμα - ενδοσκόπηση,Έλεγχος σκελετι
κών ανωμαλιών σε παιδιά (σκολίωση, κύφωση), ορθοπαιδική 
εξέταση, Διάγνωση νευρολογικών παθήσεων (ημικρανίες, 
άνοιες,ν.ΡαιΊτίηεοη), Πνευμονολογική εξέταση -Σπιρομέτρηση, 
Ανίχνευση Μαθησιακών Δυσκολιών, Ενδοστοματική εξέταση παι
διών, ενηλίκων & ηλικιωμένων, Διατροφική αξιολόγηση - λιπο- 
μέτρηση, Εκπαίδευση Α' βοηθειών, Ομιλίες για θέματα δημόσιας 
υγείας
Οι κάτοικοι των Πρεσπών μπορούν να προγραμματίσουν τα ραντεβού 
τους για τις παραπάνω ειδικότητες και υπηρεσίες
• Τηλεφωνικά, καθημερινά Δευτέρα -Παρασκευή από 13.00- 
16.00 στο 2102447694
• Με ηλεκτρονική καταχώρηση ραντεβού στο Ηίίρδ://πιγλϊηι.9Γ 
• Με την εφαρμογή ΜγΚΙΜ η οποία είναι διαθέσιμη στο Ρίογ5(οΓε
& ΑρρδΙοτε
Οι Κινητές Ιατρικές Μονάδες (ΚΙΜ) έχουν πραγματοποιήσει από το 2014, 
εκατόν είκοσι (120) δωρεάν αποστολές, σε νησιά της άγονης γραμμής 
και απομακρυσμένες περιοχές σε όλη την Ελλάδα. Το πρόγραμμα υλο
ποιείται από την ΑΜΚΕ Αναγέννηση και Πρόοδος σε συνεργασία με την 
Ανώνυμη Εταιρεία Μονάδων Υγείας (Α.Ε.Μ.Υ. Α.Ε), υπό την επιστημο
νική επίβλεψη της Α' Ορθοπαιδικής Κλινικής του Εθνικού και Καποδι- 
στριακού Πανεπιστημίου Αθηνών, με πρωτοβουλία και αποκλειστική 
δωρεά από το'Ιδρυμα Σταύρος Νιάρχος.

Ευχαριστήριο του Κέντρου 
Κοινωνικής Πρόνοιας Περιφέρειας

Δυτικής Μακεδονίας

Ε
κ μέρους των φιλοξενούμενων παιδιών, των εργαζομένων 
και του Διοικητικού Συμβουλίου του Κέντρου Κοινωνικής 
Πρόνοιας Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας, ευχαριστούμε 
θερμά τον κύριο Τσουκαλά Σωτήρη για τη δωρεά 12 κιλών μέλι 

για τις ανάγκες των φιλοξενούμενων παιδιών του Κέντρου. 
Ενέργειες και προσφορές σαν και αυτή αποδεικνύουν την έμπρακτη 
αλληλεγγύη και αγάπη στον συνάνθρωπο και στα παιδιά και αποτελούν 
παράδειγμα προς μίμηση για όλους.

Με τιμή
Για το ΚΚΠΠΔΜ

Ο Πρόεδρος Δ.Σ - Ιωάννης Σ. Παρδαλής

ΚΥΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΑ

Μαιευτήρας Γυναικολόγο€
- ΜΟ. ΡΗΟ

Ειδικός Αναπαραγωγικής Ιατρικής 
Κτίριο 6 & 6, 2ος όροφος 
Περικλέους - Συνοικισμός 
Δροσιά 153 - Τ.Κ. 57001 - 

Θέρμη, Θεσσαλονίκη 
Τηλέφωνο 2313.088.021 

βΓπαίΙ: ΓπίπΊίΙ(γΓου@γαΗοο. ρτ
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Συνοδευτικές Δράσεις, Υπηρεσίες 
και Συνεδρίες Κοινωνικής
Ένταξης, Δημιουργικής

Απασχόλησης και 
Πολιτισμού

τ»ε*β*α·

Η
 Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας, ως Επικεφαλής Εταίρος 
των Κοινωνικών Συμπράξεων του ΤΕΒΑ της Περιφέρειας 
Δυτικής Μακεδονίας στο πλαίσιο του «Επιχειρησιακού Προ
γράμματος Επισιτιστικής και δασικής Υλικής Συνδρομής ΤΕΒΑ» 

και σε συνεργασία με τις Περιφερειακές ενότητες Κοζάνης, Κα
στοριάς, Φλώρινας και Γρεβενών υλοποιούν συνοδευτικές δρά
σεις κοινωνικής ένταξης και δημιουργικής απασχόλησης των 
ωφελούμενων του ΤΕΒΑ που περιλαμβάνουν:

- Υπηρεσίες Ψυχοκοινωνικής Στήριξης 
- Υπηρεσίες Διατροφικών Συμβουλών 

- Αθλητικές δραστηριότητες 
- Πολιτιστικές- παιδαγωγικές δράσεις 
- Συμβουλές Οικονομικού χαρακτήρα 

- Συμβουλές Νομικού χαρακτήρα

Πολλές από τις ομαδικές συνοδευτικές δράσεις όπως είναι τα θεατρικά 
- πολιτιστικά εργαστήρια, οι αθλητικές δραστηριότητες καθώς και οι 
διατροφικές συνεδρίες, πραγματοποιούνται διαδικτυακά μέσα από μια 
ηλεκτρονική πλατφόρμα του ζοογπ, στην οποία έχουν ελεύθερη πρό
σβαση οι ωφελούμενοι, στις ημερομηνίες που έχουν προγραμματιστεί. 
Επίσης οι ωφελούμενοι έχουν τη δυνατότητα να παρακολουθούν δια
δικτυακά, δια ζώσης ή τηλεφωνικά λόγω της πανδημίας, εξατομικευ- 
μένες συνεδρίες ψυχοκοινωνικής στήριξης, συμβουλές οικονομικού 
ή/και νομικού χαρακτήρα, από εξειδικευμένους επιστήμονες.
Οι ωφελούμενοι μπορούν να ενημερώνονται για τις υπηρεσίες και να 
συμμετέχουν στις παραπάνω δράσεις και συνεδρίες ακλουθώντας τους 
παρακάτω συνδέσμους:

• Στο δίΐθ των Συνοδευτικών Δράσεων του Προγράμματος
Ηηρ5://νννννν.{βΙ)3ράΓη.9Γ/#ρΓ09Γ3ηίΐ

• Καθώς και στο ίό
Ηηρ5://·ν/νΛν.ί3εθόοοΚ.εοΓη/%0Ε%Α3%0Ρ%85%0Ε%Β0%αΕ%ΒΡ%0
Ε0/οΒ4%ΟΕ%Β5%ΟΡ%85%ΟΡ%84%ΟΕ%Β9%εΕ%ΒΑ%ΟΕ%ΑΟ%ΟΡ%8
2-%0Ε%94%0Ρ%81 %ΟΕ%ΑΟ%ΟΡ%83%ΟΕ%Β5%ΟΕ%Β9%ΟΡ%82-
%ΟΕ%94%ΟΡ%85%ΟΡ%84%0Ε%Β9%ΟΕ%ΒΑ%ΟΕ%ΑΕ%ΟΡ%82-
%εΕ%90%ΟΕ%Β1%ΟΕ%ΒΑ%ΟΕ%Β5%ΟΕ%Β4%ΟΕ%ΒΡ%ΟΕ%ΒΟ%0
Ε%ΑΡ%εε%Βΐ %ερ%82-%εΕ%Α4%εΕ%Β5%εΕ%Β2%εε%Βΐ -
103755155177539

Η συμμετοχή στις ομαδικές συνεδρίες είναι ελεύθερη χωρίς προηγού
μενη δήλωση συμμετοχής, με βάση το αναρτημένο ημερολογιακό πρό
γραμμα. Για την συμμετοχή στις ατομικές συνεδρίες οι ωφελούμενοι 
μπορούν να εκδηλώνουν ενδιαφέρον τηλεφωνικά στο 694 4913 599 
ή στέλνοντας θΓηβίί στο ΡΩΜ-ΤΕΒΑ-5ΥΝΟΩΕΥΤΙΚΑ@9πΐ3Ϊΐ.<:οίη ή 
στα σημεία εξυπηρέτησής τους για τα συνοδευτικά μέτρα. Το αίτημά 
τους θα καταχωρείται και θα προωθείται στον αρμόδιο επιστήμονα, ο 
οποίος θα έρχεται σε επαφή μαζί τους.

Σημεία ενημέρωσης και εΣυπηοέτησηο ωφελούμενων:

Γρεβενά: Τέρμα Κ. Ταλιαδούρη, Διοικητήριο Γρεβενών «Κ. Ταλια- 
6ούρης»,2 όροφος, γραφείο 416, τηλέφωνο επικοινωνίας 
2462353316

Καστοριά Νομαρχία Καστοριάς ,γραφείο( δίπλα στο τμήμα Συγ
κοινωνιών), Ισόγειο, τηλέφωνο επικοινωνίας 6948454815

Κοζάνη: Δημοκρατίας 74 Νομαρχία, 3 όροφος, γραφείο 10, τη
λέφωνο επικοινωνίας 2461351118

Φλώρινα: διοικητηρίου, 4ος όροφος, τμήμα δημόσιας υγείας και
κοινωνικής μέριμνας, τηλέφωνο επικοινωνίας 2385350468

ΡΙΖΖΑ -ΟΑΡΕ- ΤΑΝ/ΈΡΝΑ
ΥπΘΐίθυνοδ: Βα£χόλη5 Μολίσσοδ

I. Αρχή 20 - Φλώρινα
Τηλ:(23β50)45 143 
Κίν: 6973-243029

Συμμετοχή του Επιμελητηρίου Φλώρινας σε
συνάντηση εργασίας του προγράμματος 

«Πρωτοβουλία για τις λιγνιτικές περιοχές υπό
μετάβαση» της Ευρωπαϊκής Επιτροπής

Τ
ο Επιμελητήριο Φλώρινας συμμετείχε στη 
συνάντηση εργασίας που πραγματοποιήθηκε 
στις 6-8 Ιουλίου στο Μοναστήρι της Βόρειας 
Μακεδονίας στο πλαίσιο του προγράμματος « 

Πρωτοβουλία για τις λιγνιτικές περιοχές υπό με
τάβαση» της Ευρωπαϊκής Επιτροπής που στο
χεύει να βοηθήσει τις χώρες και τις περιφέρειες 
να απομακρυνθούν από τον άνθρακα προς μια 
οικονομία ουδέτερη, διασφαλίζοντας παράλληλα 
ότι αυτή η μετάβαση είναι δίκαιη.
Σκοπός του εγκριθέντος προγράμματος είναι η αν
ταλλαγή καλών πρακτικών, γνώσεων μεταξύ της υπό 
μετάβασης περιοχών της Φλώρινας και των περιο
χών ΒϊΙοΙβ και Κίσοβο με απώτερο στόχο τη στήριξη 
της γείτονος χώρας στην επικείμενη απολιγνιτοποί- 
ηση των λιγνιτικών της περιοχών με την μεταφορά 
της τεχνογνωσίας του εγκριθέντος προγράμματος 
της αηολιγνιτοποίησης της Ελλάδος.
Ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Φλώρινας κ Σαπα- 
λίδης Σάββας τόνισε την αναγκαιότητα της απολιγνι- 
τοποίησης στη διασυνοριακή περιοχή παρουσιάζον
τας και τους βασικούς άξονες και προτεραιότητες

του σχεδίου για την απολιγνιτοποίηση της Δυτικής 
Μακεδονίας. Κατά τη διάρκεια της συνάντησης οι εκ
πρόσωποι της γείτονος χώρας τόνισαν ότι η συνερ
γασία των δύο περιοχών είναι απαραίτητη για την 
επίτευξη της αηολιγνιτοποίησης της ευρύτερης πε
ριοχής ενώ εξέφρασαν την αναγκαιότητα για την 
έναρξη της μετάβασης στις περιοχές της Βόρειας Μα
κεδονίας.
Στη συνάντηση παρέστησαν και απεύθυναν χαιρετι
σμό εκ μέρους της Ευρωπαϊκής Επιτροπής οι συν
τονιστές του προγράμματος «Πρωτοβουλία για τιςλι- 
γνιτικές περιοχές υπό μετάβαση» κ. ΊΓίηιοη ΙΛώΗηθίΊ 
και κ. 03Γ5ΐεη ΡοΙΗΘθΙΙθγ, ο Πρόξενος της Ελλάδος 
στο Μοναστήρι κ. Αλέξανδρος Βιδούρης, ο Πρό
εδρος του Επιμελητηρίου Φλώρινας κ. Σαπαλίδης 
Σάββας, ο Δήμαρχος Φλώρινας κ. Γιαννάκης Βα
σίλειος, η συντονίστρια του προγράμματος για την 
Ελλάδα κα Τογκαρίδου Κων/να, ο κ. Τοηϊ Κοη- 
ΙαηονεΚϊ, Δήμαρχος του Μοναστηριού, ο κ. δίβνεβ 
δίενβηονεΐτί, Δήμαρχος του Νον3εί, ο κ. νβδΚο Κο- 
νβςβνδΚί, Γενικός Διευθυντής του εργοστασίου ηλε
κτρισμού στο Μοναστήρι.

Πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος από το 
Ωδείο Φλώρινας Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας

Τ
ο Ωδείο Φλώρινας Περιφέρειας Δυτικής Μα
κεδονίας καλεί όσους επιθυμούν να απασχο
ληθούν ως Δάσκαλοι και Καθηγητές στη 
Φλώρινα & στο παράρτημα Αμυνταίου, ως ωρο

μίσθιοι για το σχολικό έτος 2022 - 2023, να εκ
δηλώσουν ενδιαφέρον υποβάλλοντας τα 
δικαιολογητικά τους για τις ακόλουθες ειδικότη
τες:

- Ανωτέρων θεωρητικών μαθημάτων 
- Πιάνου
- Κλασικής κιθάρας 
- Εγχόρδων 
- Πνευστών 
- Κρουστών 
- Μονωδίας 
- Ελαφρού Τραγουδιού 
- Βυζαντινής Μουσικής
- Παραδοσιακών οργάνων (ούτι, ταμπουράς, κα
νονάκι, σαντούρι, μπουζούκι, κρουστά, πνευστά 
κ.λ.π.)
- Μουσικής Προπαιδείας 
- Ακκορντεόν
- Σύγχρονων οργάνων (ηλ. Μπάσσο, ηλ. Κιθάρα, 
ρυθμική κιθάρα, αρμόνιο).

ΑΠΑΙΤΟΥΜΕΝΑ ΠΡΟΣΟΝΤΑ:

1. Δίπλωμα ή Πτυχίο από αναγνωρισμένο μουσικό 
ίδρυμα στην Ελλάδα ή ανώτατη Μουσική σχολή του 
εξωτερικού στην ειδικότητα του διδασκόμενου μα
θήματος.
2. Για τις ειδικότητες που στερούνται επίσημους τίτ
λους, βεβαιώσεις ολοκλήρωσης κύκλου σπουδών 
από Ωδείο ή Μουσική σχολή.
3. Για τους εμπειροτέχνες κυρίως στις ειδικότητες 
των παραδοσιακών οργάνων, φάκελος δραστηριο
τήτων ή αναλυτικό βιογραφικό.
Διδακτορικό δίπλωμα ή μεταπτυχιακό άλλης μουσι

κής ειδίκευσης ή άλλης μη μουσικής ειδικότητας, 
Πτυχίο άλλης ειδικότητας από Πανεπιστήμιο ή ΤΕΙ, 
"Πτλος (δίπλωμα / πτυχίο ) άλλης μουσικής ειδίκευ
σης από ΥΠ.ΠΟ.Α. ή Ωδείο ή Μουσική σχολή, αποτε
λούν συνεκτιμώμενα προσόντα και πρέπει να 
κατατεθούν.
Σε περίπτωση τίτλων αλλοδαπής, οι τίτλοι πρέπει να 
συνοδεύονται από αναγνώριση ισοτιμίας του ΔΟΑ- 
ΤΑΠ ή άλλου αρμόδιου συμβουλίου ισοτιμιών της 
ημεδαπής.
Οι ενδιαφερόμενοι να υποβάλουν είτε ταχυδρομικώς 
τα ακόλουθα δικαιολογητικά από 16η Ιουλίου 2022 
μέχρι την 12η Αυγούστου 2022 (σφραγίδα ταχυδρο
μείου), στην ακόλουθη διεύθυνση: Ωδείο Φλώρινας 
Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας, Τ.Θ. 113, Τ.Κ. 
53100 Φλώρινα, είτε με ηλεκτρονικό ταχυδρομείο 
στην ακόλουθη ηλεκτρονική διεύθυνση του Ωδείου: 
οίΙορθί@9ΓΠ3ί1.οοηη

- Αίτηση
- Συνοπτικό βιογραφικό σημείωμα
- Επικυρωμένα αντίγραφα των πτυχίων, των τίτλων 
σπουδών όλων των επιπέδων τα οποία διαθέτουν
- Βεβαιώσεις εκπαιδευτικής προϋπηρεσίας σε μου
σικά ιδρύματα και στις παραπάνω ειδικότητες, εφό
σον διαθέτουν
- Φάκελο δραστηριοτήτων (προγράμματα συναυ
λιών, δισκογραφία, συγγραφικό έργο, επιμορφώσεις 
κ,λ,π.) εφόσον διαθέτουν.

Μετά την καταληκτική ημερομηνία υποβολής των δι- 
καιολογητικών, οι ενδιαφερόμενοι θα κληθούν σε 
συνέντευξηαν αυτό κριθεί αναγκαίο.

0 Πρόεδρος του Ωδείου Φλώρινας 
Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας 

Σωτήριος Βάσδου
Αντιπεριφερειάρχης Περιφερειακής 

Ενότητας Φλώρινας

'Τ'
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Ακύρωση δημόσιας διαθήκης λόγω διανοητικής ανικανότητας του διαθέτη

Μ
ια δημόσια διαθήκη η οποία συν- 
τάσσεται ενώπιον συμβολαιογρά
φου είναι δύσκολο να ακυρωθεί 
διότι έπεχει μια μεγαλύτερη ασφάλεια 

ως προς την φύλαξη των τυπικών προ
ϋποθέσεων, της γνησιότητας της κ.τλ. 
Υπάρχουν όμως και περιπτώσεις που ακόμα 
και αυτές οι δημόσιες διαθήκες που θεω
ρούνται πιο ασφαλείς και πιο ισχυρές να 
ακυρώνονται ως προς το περιεχόμενο τους 
εξαιτίας της ψυχικής κατάστασης του δια
θέτη και της ανικανότητάς του να διακρίνει 
την σημασία του περιεχομένου της διαθή
κης, της βούλησής του, των συνεπειών των 
πραξεών του κ.τ.λ
Η ανικανότητα ως προς την σύνταξη της 
διαθήκης μπορεί να αηοδειχθεί για κάποιον 
που είναι μακροχρόνια άρρωστος και λαμ
βάνει φαρμακευτική αγωγή ισχυρή που πε
ριορίζει και επηρεάζει σημαντικά την 
αντίληψή του. Δεν είναι υποχρεωτικό δη
λαδή, να υπάρχει ψυχιατρική πάθηση αλλά 
και σωματική που λόγω της φαρμακευτικής 
αγωγής επηρεάζει την πνευματική ικανό
τητα και αντίληψη.
Επίσης σημαντικό στοιχείο στην συγκεκρι
μένη απόφαση είναι η απαλλαγή της συμβο
λαιογράφου από κάθε ευθύνη ως προς την 
αντίληψη της έλλειψης ικανότητας του δια
θέτη, η οποία ήταν εμφανής αλλά το δικα
στήριο έκρινε ότι ο συμβολαιογράφος δεν 
διαπιστώνει, ούτε κρίνει αν κάποιος είναι ή 
όχι ψυχικά και πνευματικά ικανός για δι- 
καιοπραξία.
Μια τέτοια περίπτωση θα εξετάσουμε κατω
τέρω και θα δούμε αναλυτικά τα στοιχεία 
εκείνα που οδήγησαν το δικαστήριο στην 
κρίση του για ανικάνοτητα του διαθέτη να 
συντάξει διαθήκη λόγω διανοητική και ψυ
χικής διαταραχής και έλλειψης βούλησης. 
Ολική ακυρότητα μιας διαθήκης επιφέρει, 
μεταξύ άλλων, η έλλειψη ικανότητας του 
διαθέτη για σύνταξη διαθήκης λόγω ψυχι
κής ή διανοητικής διαταραχής που περιορί
ζει αποφασιστικά τη λειτουργία της 
βούλησης του. Στην περίπτωση αυτή η δια
θήκη είναι άκυρη όταν:
1) ο διαθέτης έχει περιέλθει κατά το χρόνο 
σύνταξης της διαθήκης σε διανοητική ή ψυ
χική διαταραχή,
2) η διαταραχή αυτή έχει προκαλέσει πα- 
ρεμπόδιση του ελεύθερου προσδιορισμού 
της βούλησης του,
3) έχει επέλθει αποφασιστική επιρροή της 
βούλησης του, ήτοι σημαντική μείωση της 
ικανότητας περί αντικειμενικού ελέγχου της 
πραγματικότητας από τον διαθέτη και
4) η ανικανότητα αυτή υπάρχει καθ’ όλη τη 
διάρκεια της σύνταξης της διαθήκης, που 
στην περίπτωση της δημόσιας διαθήκης αρ
χίζει από την προφορική δήλωση του δια
θέτη ενώπιον του συμβολαιογράφου και 
των παριστάμενων μαρτύρων της τελευ
ταίας του βούλησης μέχρι και την υπογραφή 
της συνταχθείσας πράξης.
Ως ψυχική ή διανοητική διαταραχή που πε
ριορίζει αποφασιστικά τη λειτουργία της 
βούλησης του διαθέτη νοείται, ειδικότερα, 
κάθε διαταραχή που μειώνει σημαντικά την 
ικανότητα για αντικειμενικό έλεγχο της 
πραγματικότητας, όταν δηλαδή, εξαιτίας της 
διαταραχής αυτής αποκλείεται κατά το 
χρόνο σύνταξης της διαθήκης ο ελεύθερος 
προσδιορισμός της βούλησης του διαθέτη 
με λογικούς υπολογισμούς, καθόσον ο τε
λευταίος κυριαρχείται από παραστάσεις, αι
σθήματα, ορμές ή επιρροές τρίτων.
Η διακρίβωση πότε σε συγκεκριμένη περί
πτωση αποκλείεται ο ελεύθερος προσδιο
ρισμός της βούλησης του διαθέτη με 
λογικούς υπολογισμούς είναι έργο ιδιαίτερα 
λεπτό και δυσχερές και πρέπει να κρίνεται 
κατά περίπτωση.
Έτσι έχει κριθεί ότι μία γενικευμένπ καρκι- 
νωμάτωση με πολλαπλές μεταστάσεις; σε 
άλλα ζωτικά όργανα του σώματος συνο
δεύεται από ψυχολογικές και παθολογικές 
διαταραχές του ασθενούς, οι οποίες σε συν
δυασμό με τη ληφθείσα φαρμακευτική 
αγωγή δύνανται να επιφέρουν διαταραχές 
στο επίπεδο της συνείδησης, να δημιουργή
σουν κατάσταση νοητικής σύγχυσης, μει
ωμένη ικανότητα εστίασης και διατήρησης 
της προσοχής, διαταραχές του χωροχρονι- 
τού προσανατολισμού και έκπτωση των 
Ύωστικών λειτουργιών με κυμαινόμενη 
’ορεία και εναλλαγές σε διέγερση και κατα- 
τολή. Στην περίπτωση αυτή ο ασθενής δεν

συνεργάζεται και χορη
γούνται συνήθως σε 
αυτόν ψυχοτρόπα φάρ
μακα ως συνέπεια της 
σωρευτικής δυσμε
νούς επίδρασης της 
νόσου σε αυτόν. Η 
κακή πνευματική και 
ψυχική κατάσταση του 
ως άνω ασθενούς απο- 
τυπώνεται και στη χά
ραξη της γραφής και 
υπογραφής του στη 
διαθήκη του, όταν αυτή 
συντάσσεται υπό τις 
ανωτέρω δυσμενείς 
συνθήκες της υγείας 
του, αφού αυτές εκφέ- 
ρονται συνήθως με κο
πιώδη και παθολογική 
χάραξη λόγω της ως άνω 
δυσμενούς κλινικής του 
εικόνας και της μη επαρ
κούς ικανότητας του να 
συγκροτήσει τη γραφίδα.
Εξάλλου, πρέπει να συνε- 
κτιμάται σε κάθε περί
πτωση αν και σε ποιο 
βαθμό οι συνεχείς νοση
λείες του διαθέτη και η 
εκτεταμένη λήψη συγκε
κριμένης φαρμακευτικής 
αγωγής από. αυτόν αλλοιώνει και αποδιορ- 
γανώνει την προσωπικότητα του, ώστε να 
αποκλείεται ο ελεύθερος προσδιορισμός 
της βούλησής του με λογικούς υπολογι
σμούς, ενώ σημαντικό στοιχείο αποτελεί σε 
προσβαλλόμενο από καρκίνο ασθενή αν 
αυτός έχει συντάξει τη διαθήκη του σε 
χρόνο που είχε διακόψει την έως τότε χη
μειοθεραπεία ή ακτινοθεραπεία στην οποία 
υποβαλλόταν και αν τότε εμφάνιζε η υγεία 
του επιδείνωση.
Κατά το νόμο απαιτείται απλά ψυχική ή δια
νοητική διαταραχή περιορίζουσα αποφασι
στικά τη λειτουργία της βούλησης του 
διαθέτη και όχι ύπαρξη συγκεκριμένης 
πνευματικής ή ψυχικής ασθένειας ή νόσου, 
εξαιτίας προφανώς του ότι η στέρηση της 
χρήσης του λογικού λόγω πνευματικής 
ασθένειας αποτελεί νομικά όρο που δεν 
χρησιμοποιείται στην ιατρική, δηλαδή, όρο, 
ο οποίος με δυσχέρεια μπορεί να προσδιο
ριστεί με ακρίβεια, αφού ως πνευματική 
ασθένεια δεν νοείται μόνο η πάθηση της 
νόησης του πνεύματος, αλλά γενικά κάθε 
ψυχική διαταραχή. Συνεπώς, η διαταραχή 
αυτή δεν είναι απαραίτητο να οφείλεται σε 
συγκεκριμένη μόνο πάθηση του διαθέτη, 
αλλά αρκεί να διαγιγνώσκεται της συνο
λικής ψυχικής και πνευματικής κατάστασης 
αυτού. Επίσης, κατά την έννοια της πιο 
πάνω διάταξης δεν απαιτείται γενική και 
πλήρης έλλειψη συνείδησης του εξωτερι
κού κόσμου, αλλά αρκεί η θόλωση της διά
νοιας του δηλούντος από κάποιο νοσηρό ή 
μη αίτιο, π οποία να επιφέρει σε μεγάλο 
βαθμό σύγχυση της συνείδησής του και εν
τεύθεν αδυναμία του να διαγνώσει την 
ουσία και το περιεχόμενο της δήλωσής του. 
Η ανικανότητα κρίνεται κατά το χρόνο σύν
ταξης της διαθήκης, ενώ η μεταγενέστερη 
επέλευσή της ή η ύπαρξή της σε προγενέ
στερο στάδιο δεν ασκεί καμία έννομη επιρ
ροή. Αν όμως πρόκειται για πάθηση μη 
ιάσιμη ή για βαριά ψυχική ή διανοητική δια
ταραχή του διαθέτη, τότε δεν είναι αναγκαία 
η απόδειξη της κατά το χρόνο της σύνταξης 
της διαθήκης, αφού τεκμαίρεται αυτή λόγω 
τηςδιάρκειάςτης
Περαιτέρω, σύμφωνα με τον Κώδικα περί 
Συμβολαιογράφων ο συμβολαιογράφος 
οφείλει:
α) να απέχει από σύνταξη πράξης που αντί- 
κειται στο νόμο ή στα χρηστά ήθη και 
β) να ασκεί τα καθήκοντα του ευσυνείδητα 
και αμερόληπτα, εξηγώντας στους δικαιο- 
πρακτούντες τις υποχρεώσεις που αναλαμ
βάνουν και τα δικαιώματα που έχουν από 
τις πράξεις που καταρτίζονται και να διαπι
στώνει ότι γνωρίζουν τα αποτελέσματα των 
πράξεων αυτών.
Από τις διατάξεις αυτές, προκύπτει αφενός 
ότι στα περιγραφόμενα καθήκοντα του 
συμβολαιογράφου δεν περιλαμβάνεται η 
διαπίστωση της νοητικής ή ψυχολογικής 
κατάστασης αυτών που προβαίνουν ενώ
πιον του σε δήλωση βούλησης, αφετέρου

ότι στα στοιχεία που 
πρέπει να περιέχει 
κάθε συμβολαιογρα
φικό έγγραφο δεν περι
λαμβάνεται η
αξιολόγηση της πνευ
ματικής ή ψυχικής κα
τάστασης του
δικαιοπρακτούντος, 
ήτοι ότι υπάρχει ή δεν 
υπάρχει περίπτωση δι- 
καιοπρακτικής ανικα
νότητας. Συνεπώς, ο 
συμβολαιογράφος που 
συντάσσει δημόσια δια
θήκη δεν είναι αρμό
διος να βεβαιώσει αν 
αυτός που προβαίνει σε 
δήλωση βούλησης είχε 

(ή δεν είχε) συνείδηση των 
ηράξεών το'υ ή αν βρισκό
ταν (ή δεν βρισκόταν) σε 
ψυχική ή διανοητική δια
ταραχή που περιόριζε ή 
δεν περιόριζε αποφασι
στικά τη λειτουργία της 
βούλησής του. Αν, 
ωστόσο, βεβαιώσει τα 
ανωτέρω, η βεβαίωση 
αυτή συνιστά υποκειμε
νική κρίση και αντίληψη 

αυτού, η οποία δεν εμποδί
ζει την απόδειξη της ανικανότητας του δια
θέτη, χωρίς να απαιτείται να προσβληθεί η 
διαθήκη για πλαστότητα. ·
Με βάση τις ανωτέρω σκέψεις το δικαστή

ριο δέχθηκε τα εξής: 0 διαθέτης και εν συ
νεχεία αποβιώσας, πατέρας των εναγόντων, 
απεβίωσε συνεπεία μεταστάσεων στον 
πνεύμονα από καρκίνο του παχέος εντέρου 
και καρδιοπνευμονική ανακοπή. Κατά το 
χρόνο του θανάτου του πλησιέστεροι συγ
γενείς αυτού ήταν οι ενάγοντες, μοναδικά 
τέκνα αυτού, ενώ η σύζυγος του είχε προ
αποβιώσει.
Το 2016 η Συμβολαιογράφος προσήλθε 
στην οικία του κληρονομουμένου και εκεί 
φέρεται ότι ο κληρονομούμενος δήλωσε 
προφορικά ενώπιον αυτής και τριών μαρ
τύρων την τελευταία του βούληση, με συ
νέπεια να συνταχθεί από την ανωτέρω 
συμβολαιογράφο δημόσια διαθήκη του ως 
άνω αποβιώσαντος, το περιεχόμενο της 
οποίας έχει ως εξής: «Επιθυμώ όταν φύγω 
να αφήσω στην Ν„ κόρη της συντρόφου 
μου για 23 χρόνια, που την θεωρώ κόρη 
μου, το σπίτι στη Λούτσα με το χώρο που το 
περιβάλλει, καθώς πιστεύω ότι πρέπει να το 
πάρει εκείνη, αφού η μητέρα της με φρόν
τιζε όλα αυτά τα χρόνια και με βοήθησε και 
οικονομικά στο χτίσιμο του σπιτιού. Στην 
κόρη μου Μ. και στον γιό μου Β. που μιλή
σαμε μετά από πολλά χρόνια, αφήνω το με
ρίδιο μου στην Ραφήνα και το κομμάτι του 
οικοπέδου μου στην Λούτσα από κοινού, 
καθώς θεωρώ ότι τους έχω εξασφαλίσει οι
κονομικά τα πρώτα χρόνια των γάμων τους. 
Τέλος θέλω να δώσω στην αδελφή μου Β. 
το κομμάτι του οικοπέδου στην Λούτσα 
επειδή με φροντίζει τους τελευταίους μήνες 
και θέλω να την ευχαριστήσω για αυτό. Εύ
χομαι τα παιδιά μου να σεβαστούν τις επι
θυμίες μου».
Με τον ανωτέρω τρόπο φέρεται ότι ο κλη
ρονομούμενος εγκατέστησε τις εναγόμενες 
μοναδικές κληρονόμους της ακίνητης περι
ουσίας που είχε στην Αρτέμιδα. Μετά τον 
θάνατο του διαθέτη η ως άνω συμβολαι
ογράφος εμφάνισε την ανωτέρω διαθήκη 
προς δημοσίευση, με αποτέλεσμα αυτή να 
δημοσιευθεί και καταχωρήθηκε στα βιβλία 
διαθηκών του ως άνω δικαστηρίου.
Η πρώτη εναγόμενη, ωστόσο, είχε λάβει 
γνώση του περιεχομένου της διαθήκης 
αυτής πριν τη δημοσίευση της, καθώς με 
την εξώδικη πρόσκλησή της, την οποία κοι
νοποίησε στα τέκνα του αποβιώσαντος δια
θέτη, τους καλούσε να της παραδώσουν τα 
κλειδιά της οικίας που περιγράφεται στην 
ανωτέρω διαθήκη, διότι αυτή ήταν, κατά 
τους ισχυρισμούς της, κληρονόμος της ιδιο
κτησίας αυτής. Περαιτέρω, αποδείχθηκε ότι 
ο κληρονομούμενος υπεβλήθη τον Οκτώ
βριο του έτους 2014 σε εγκαρσιεκτομή και 
μετεστασεκτομή στο ήπαρ λόγω εξ αρχής 
μεταστατικού Οαπαχέος εντέρου. Για το 
λόγο αυτό νοσηλεύτηκε στο Γενικό Αντι- 
καρκινικό Ογκολογικό Νοσοκομείο Αθηνών

«Ο ΑΓΙΟΣ ΣΑΒΒΑΣ», έκτοτε δε η κατάσταση 
της υγείας του έβαινε σταδιακά επιδεινού- 
μενη, προς τούτο δε συνέβαλαν τόσο η υπο
βολή του στις απαραίτητες προς 
αντιμετώπιση της ως άνω νόσου χημειοθε
ραπείες, όσο και η λήψη εκτεταμένης φαρ
μακευτικής αγωγής. Συγκεκριμένα, ο 
κληρονομούμενος έλαβε αρχικώς από τους 
θεράποντες ιατρούς του ως άνω νοσοκο
μείου έξι (6) κύκλους ΧθΙοχ και στη συνέ
χεια, λόγω της επιδείνωσης της 
προαναφερόμενηςνόσου, του χορηγήθηκε 
συνδυασμός φαρμακευτικών σκευασμά
των. Εν συνεχεία, η θεραπεία του τροποποι
ήθηκε, καθ' υπόδειξη των ιατρών του, με τη 
χορήγηση του συνδυασμού άλλων φαρμά
κων, όμως διακόπηκε, λόγω αντίδρασης 
του οργανισμού του κληρονομουμένου 
στην οξαλιπλατίνα, αλλά και εμφάνισης λευ- 
κοεγκεφαλοπάθειας, σχετιζόμενη πιθανό
τατα με ένα φαρμακευτικό σκεύασμα. 
Ακολούθως, η θεραπεία συνεχίστηκε κανο
νικά μεν, πλην όμως με την εμφάνιση και 
πάλι σειράς επιπλοκών, όπως αναφέρεται 
σε ιατρικό πιστοποιητικό του Ά Παθολογι
κού - Ογκολογικού Τμήματος του ως άνω 
νοσοκομείου. Η συστηματική χημειοθερα
πεία του κληρονομουμένου ξεκίνησε στο 
ανωτέρω νοσοκομείο το 2015 με τη λήψη 
φαρμάκων. Κατά την έξοδο του κληρονο
μουμένου από το ως άνω νοσοκομείο στις 
συνεστήθη σε αυτόν η λήψη διαφόρων 
φαρμάκων. Ακολούθως, ο κληρονομούμε
νος νοσηλεύθηκε στο πλαίσιο αντιμετώπι
σης της ως άνω νόσου στο ίδιο ως άνω 
νοσοκομείο αρκετές φορές.
Η κλινική κατάσταση της υγείας του κληρο
νομουμένου ήταν στάσιμη, και σταθερή με 
τη σύσταση να λαμβάνει ενισχυμένη φαρμα
κευτική αγωγή μετά την έξοδο του από το 
ανωτέρω νοσοκομείο, ανάλογα με τα απο
τελέσματα της γενικής εξέτασης αίματος. Η 
ενισχυμένη αυτή φαρμακευτική αγωγή πα- 
ρέμεινε ίδια έως το 2016, οπότε και εισήχθη 
εκ νέου στο προαναφερόμενο νοσοκομείο 
και ενισχύθηκε περαιτέρω, δεδομένου ότι 
διαγνώσθηκαν διαταραχές στο επίπεδο της 
επικοινωνίας του και στην νευρολογική του 
εικόνα. Συγκεκριμένα, τον Ιανουάριο του 
2016 η κατάσταση της υγείας του κληρονο
μουμένου άρχισε να επιδεινώνεται ραγδαία, 
η δε συνεχόμενη και αυξανόμενη φαρμα
κευτική αγωγή που λάμβανε είχε άμεση 
επίδραση στην ψυχική και διανοητική του 
κατάσταση και στην εν γένει κλινική του ει
κόνα. Η ως άνω ραγδαία επιδείνωση της 
υγείας του κληρονομουμένου ήταν εμφα
νής κατά τη μετέπειτα νοσηλεία του στη 
«ΣΩΤΗΡΙΑ». Αναλυτικότερα, ο κληρονο
μούμενος εισήλθε στο ανωτέρω νοσοκο
μείο εμπύρετος (έως 37,7°0 με διαταραχή 
στο επίπεδο της συνείδησης και της επικοι
νωνίας από 24ώρου, έχοντας λάβει προ 
δέκα (10) ημερών την τελευταία χημειοθε
ραπεία. Στο ενημερωτικό σημείωμα εξόδου 
των ιατρών του ως άνω νοσοκομείου, ανα- 
φέρεται χαρακτηριστικά, κατά την εξέταση 
του νευρικού συστήματος του κληρονομου
μένου όταν αυτός εισήλθε στο ως άνω νο
σοκομείο, ότι επρόκειτο για ασθενή 
συγχυτικό, μη προσανατολισμένο σε χώρο/ 
χρόνο, στο δε ατομικό αναμνηστικό ιατρικό 
του ιστορικό δεν αναφέρεται μόνο η ως άνω 
πάθηση του (κακοήθεια παχέος εντέρου 
από έτους 2004), αλλά και η αγχώδης δια
ταραχή. 0 κληρονομούμενος μέχρι την ει
σαγωγή του στο ανωτέρω νοσοκομείο «Η 
ΣΩΤΗΡΙΑ» λάμβανε κατ' οίκον, πέραν των 
προαναφερομένων φαρμακευτικών σκευα
σμάτων που του είχαν συσταθεί να λαμβάνει 
και άλλα σκευάσματα.
Ο κληρονομούμενος εξήλθε του ανωτέρω 
νοσοκομείου χωρίς να έχει αποκατασταθεί 
πλήρως το επίπεδο της επικοινωνίας του 
και η νευρολογική του εικόνα. Εν συνεχεία 
εισήχθη προς νοσηλεία εκ νέου στον « ΑΓΙΟ 
ΣΑΒΒΑ», όπου διαπιστώθηκε κατόπιν απει- 
κονιστικού ελέγχου των διενεργηθέντων 
ιατρικών εξετάσεων επιδείνωση στους 
πνεύμονες, στο ήπαρ και στις περιτοναϊκές 
εμφυσήσεις, ενώ όπως αναγράφεται στο ια
τρικό σημείωμα εξόδου του ως άνω νοσο
κομείου, ο κληρονομούμενος είχε 
νευρολογικό ιστορικό και δεν συνεργαζό
ταν, με συνέπεια να αποφασιστεί η διακοπή 
των χημειοθεραπειών του και η λήψη από 
αυτόν υποστηρικτικής αγωγής.

η συνέχεια στη σελίδα 13...
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Παίρνει σάρκα και οστά το Πρόγραμμα Δίκαιης Μετάβασης: Τις κατευθύνσεις του παρουσίασε
στην Κοζάνη ο Αναπληρωτής Υπουργός Ανάπτυξης & Επενδύσεων Νίκος Παπαθανάσης

Υπουργός Ανάπτυξης Νίκος Παπαθανάσης, 
προχωρούν και οι διαδικασίες για την πα
ραχώρηση 100 χιλιάδων στρεμμάτων από 
τη ΔΕΗ προς τη ΜΕΤΑΒΑΣΗ Α.Ε., ώστε να

χρησιμοποιηθούν οι εκτάσεις για 
διάφορες χρήσεις. Επιπλέον, το 
Υπουργείο εξασφάλισε 7.000 στρέμ
ματα αδιατάρακτης επιφάνειας, κα
τάλληλα για την υποδοχή επενδύ
σεων.
Παράλληλα, ένα ποσοστό 63% από 
το 1,6 δις ευρώ για όλη τήν Ελλάδα, 
που αναλογεί σε 1,026 δις ευρώ, θα 
έρθει στη Δυτική Μακεδονία. Από 
αυτά, τα 544,120 εκατομμύρια θα 
είναι για την Ενίσχυση και Προ
ώθηση της Επιχειρηματικότητας και 
σε Υφιστάμενες Επιχειρήσεις, τα 
226,857 εκατομμύρια για την Εργα
σιακή Μετάβαση και την Ενδυνά
μωση του Ανθρώπινου Κεφαλαίου, 
τα 152,713 εκατομμύρια για την 
Ενεργειακή Μετάβαση και την Κλι
ματική Ουδετερότητα, τα 46 εκα
τομμύρια για την Αναπροσαρμογή 
Χρήσεων Γης και την Κυκλική Οι
κονομία, τα 16 εκατομμύρια για τις 

Ολοκληρωμένες Παρεμβάσεις Μικρής Κλί
μακας και τις Ευφυείς Κοινότητες και τα 
40,998 εκατομμύρια για Τεχνική Βοήθεια.

Τ
ις κατευθύνσεις του προ
γράμματος της Δίκαιης Με
τάβασης παρουσίασε την 
Δευτέρα 11 Ιουλίου 2022, ο Ανα

πληρωτής Υπουργός Ανάπτυξης 
& Επενδύσεων Νίκος Παπαθανά
σης, στο Αμφιθέατρο του κτι
ρίου της Περιφέρειας Δυτικής 
Μακεδονίας στη ΖΕΠ Κοζάνης, 
παρουσία του Περιφερειάρχη 
Δυτικής Μακεδονίας Γεωργίου 
Κασαπίδη, Βουλευτών, Θεματι
κών και Χωρικών Αντιπεριφε- 
ρειαρχών, Δημάρχων της Π.Ε. 
Κοζάνης, φορέων, Πανεπιστη
μιακών και υπηρεσιακών πα
ραγόντων.
Συγκεκριμένα, κονδύλια ύψους με
γαλύτερου του 1 δις ευρώ, θα διο
χετευτούν στη Δυτικής Μακεδονία 
από το Πρόγραμμα Δίκαιης Μετά
βασης, ενώ αναμένεται και ποσοστό 
10% επιπλέον ενίσχυσης μέσω του 
Αναπτυξιακού Νόμου για τη Δυτική Μακε
δονία, μετά από πρόταση που έχει κατατεθεί 
στην Ευρωπαϊκή.

Τον Σεπτέμβριο θα συγκροτηθεί και η Επι
τροπή Παρακολούθησης του Προγράμματος 
Δίκαιης Αναπτυξιακής Μετάβασης. Συγχρό
νως. όπως ανακοίνωσε ο Αναπληρωτής

...Συνέχεια από τη σελίδα 14

Ως εκ τούτου, αποδεικνύεται ότι η νευρολο- 
γική εικόνα του κληρονομουμένου κατά την 
προαναφερθείσα έξοδο του από το νοσοκο
μείο Αθηνών «Η ΣΩΤΗΡΙΑ» όχι μόνο δεν 
είχε αποκατασταθεί πλήρως, όπωςαβάσιμα 
ισχυρίζεται ο διορισθείς τεχνικός σύμβου
λος των εναγομένων αλλά αντιθέτως δεν 
είχε παρουσιάσει καμία ουσιαστική βελ
τίωση.
Μάλιστα, στην ήδη έως τότε ενισχυμένη 
φαρμακευτική αγωγή του κληρονομουμέ
νου προστέθηκε και άλλη θεραπεία και ει
δικότερα ή λήψη αντιψυχωσικού φαρμάκου 
που περιέχει τη δραστική ουσία αλοπερι- 
δόλη και ανήκει στην κατηγορία των ισχυ^ 
ρών νευροληπτικών φαρμάκων και 
ειδικότερα στην ομάδα των βουτυροφαινο- 
νών με μεγάλο φάσμα δράσης, ενδείκνυται 
δε, μεταξύ άλλων, σε περιπτώσεις ψυχωσι- 
κών καταστάσεων, ψυχοκινητικής διέγερ
σης, διαταραγμένης (βίαιης ή επιθετικής) 
συμπεριφοράς και επί επίμονου λόξυγκα. 
Το Νοζίποη είναι νευροληπτικό φάρμακο, 
περιέχον τη δραστική ουσία λεβομεπρομα- 
ζίνη, παράγωγο της φαινοθειαζίνης με αντί- 
ψυχωσικές ηρεμιστικές και αναλγηπκές 
ιδιότητες, ανήκει στα ψυχοτρόπα και αντι- 
ψυχωσικά φάρμακα και λαμβάνεται προς 
αντιμετώπιση ψυχωσικών καταστάσεω'ψκαι 
νευρώσεων και για τον έλεγχο της ψυχοκι
νητικής διέγερσης. Πρέπει δε να σημειωθεί 
ότι ο κληρονομούμενος συνέχισε να λαμβά
νει έως καί τον θάνατο αυτού, μεταξύ 
άλλων, και τα προαναφερόμενα φαρμακευ
τικά σκευάσματα ΒθΓορΓσηη και ΝθυτοΙιη, εκ 
των οποίων το μεν πρώτο ανήκει στην κα
τηγορία των αντικαταθλιπτικών φαρμάκων, 
το δε δεύτερο χρησιμοποιείται για τη θερα
πεία της επιληψίας και του περιφερειακού 
νευροπαθητικού πόνου, δηλαδή πόνου μα- 
κράς διάρκειας που οφείλεται σε βλάβη των 
νεύρων.
Μάλιστα, στην ήδη έως τότε ενισχυμένη 
φαρμακευτική αγωγή του κληρονομουμέ
νου προστέθηκε και άλλη θεραπεία και ει
δικότερα ή λήψη αντιψυχωσικού φαρμάκου 
που περιέχει τη δραστική ουσία αλοπερι- 
δόλη και ανήκει στην κατηγορία των ισχυ
ρών νευροληπτικών φαρμάκων και 
ειδικότερα στην ομάδα των βουτυροφαινο- 
νών με μεγάλο φάσμα δράσης, ενδείκνυται 
δε, μεταξύ άλλων, σε περιπτώσεις ψυχωσι
κών καταστάσεων, ψυχοκινητικής διέγερ
σης, διαταραγμένης (βίαιης ή επιθετικής) 
συμπεριφοράς και επί επίμονου λόξυγκα. 
Το Νοζίηοη είναι νευροληπτικό φάρμακο, 
περιέχον τη δραστική ουσία λεβομεπρομα- 
ζίνη, παράγωγο της φαινοθειαζίνης με αντί- 
ψυχωσικές ηρεμιστικές και αναλγηπκές 
ιδιότητες, ανήκει στα ψυχοτρόπα και αντι- 
ψυχωσικά φάρμακα και λαμβάνεται προς 
αντιμετώπιση ψυχωσικών καταστάσεων και 
νευρώσεων και για τον έλεγχο της ψυχοκι
νητικής διέγερσης. Πρέπει δε να σημειωθεί 
ότι ο κληρονομούμενος συνέχισε να λαμβά
νει έως και τον θάνατο αυτού, μεταξύ 
άλλων, και τα προαναφερόμενα φαρμακευ

τικά σκευάσματα Βθγοργβγπ και ΝθυτοΙιη, εκ 
των οποίων το μεν πρώτο ανήκει στην κα
τηγορία των αντικαταθλιπτικών φαρμάκων, 
το δε δεύτερο χρησιμοποιείται για τη θερα
πεία της επιληψίας και του περιφερειακού 
νευροπαθητικού πόνου, δηλαδή πόνου μα- 
κράς διάρκειας που οφείλεται σε βλάβη των 
νεύρων. Ειδικότερα, το σκεύασμα 5θγο- 
ρΓ3πτ χορηγήθηκε στον κληρονομούμενο 
τόσο προς αντιμετώπιση της κατάθλιψης, 
όσο και για την πρόληψη της εμφάνισης 
νέων καταθλιπτικών επεισοδίων, δεδομέ
νου ότι η δραστική ουσία σιταλοπράμη που 
χορηγείται μέσω του ανωτέρω φαρμάκου 
στον ασθενή βοηθά στη διόρθωση χημικών 
διαταραχών στον εγκέφαλο αυτού που εμ
φανίζει συμπτώματα κατάθλιψης. Με βάση 
την ανωτέρω εξέλιξη της υγείας του ασθε
νούς, η συνέχιση της λήψης των φαρμάκων 
5θΓορΓ3ητ και ΝθυΐΌίίη μετά την 8-1-2016 
από τον κληρονομούμενο κατόπιν σύστα
σης των ιατρών του Γ.Ν. «Ή ΣΩΤΗΡΙΑ», σε 
συνδυασμό με το σύνολο της προαναφερό- 
μενης φαρμακευτικής αγωγής που συνέ
χισε να λαμβάνει αυτός μετά την έξοδο του 
από το ανωτέρω νοσοκομείο, καταδεικνύει 
ότι δεν είχε βελτιωθεί ουσιωδώς η νευρο- 
λογική του εικόνα, πολύ δε μάλλον δεν είχε 
αποκατασταθεί η ψυχική του υγεία, καθό
σον στην περίπτωση αυτή οι θεράποντες ια
τροί θα είχαν μετά βεβαιότητας είτε μειώσει 
τη δοσολογία των ανωτέρω σκευασμάτων, 
είτε θα είχαν αντικαταστήσει αυτά με άλλα 
φαρμακευτικά σκευάσματα μειωμένης επί
δρασης στην ψυχική υγεία του κληρονο
μουμένου, είτε θα είχαν διακόψει τη 
χορήγηση αυτών. Αντιθέτως, η ψυχική και 
διανοητική υγεία του κληρονομουμένου 
ήταν σε τέτοια κατάσταση, ώστε λίγες ημέ
ρες μετά, κατά τα προαναφερόμενα, να 
προστεθείς στη φαρμακευτική αγωγή του 
κληρονομουμένου, μεταξύ άλλων, το ψυ
χοτρόπο και αντιψυχωσικό σκεύασμα Νοζ- 
ΙΠ3Π, το οποίο δεν θα είχε χορηγηθεί στον 
κληρονομούμενο αν πράγματι αυτός δεν 
εμφάνιζε σημαντική ψυχική διαταραχή. Επί
σης, ιδιαίτερα κρίσιμο στοιχείο στην υπό 
κρίση περίπτωση είναι το γεγονός ότι ο κλη
ρονομούμενος εξήλθε στις 29-2-2016 του 
νοσοκομείου Αθηνών «Ο ΑΓΙΟΣ ΣΑΒΒΑΣ» : 
α) με οριστική διακοπή της χημειοθερα

πείας που λάμβανε και 
β) με οδηγίες για λήψη της ως άνω φαρμα
κευτικής αγωγής, η οποία, όπως χαρακτη
ρίζεται στο προαναφερόμενο από 
30-5-2016 ιατρικό πιστοποιητικό είχε το χα
ρακτήρα υποστηρικτικής - ανακουφιστικής 
αγωγής, δηλαδή αγωγής που δεν είχε στόχο 
να βελτιώσει τη ψυχική και κλινική εικόνα 
του κληρονομούμενου, καθώς αυτή ήταν 
μη αναστρέψιμη, αλλά να βελτιώσει τις συν
θήκες του εναπομείναντος βίου του, δεδο
μένου ότι αυτός διένυε το τελευταίο στάδιο 
της πάθησης του, η δε γενική του κατά
σταση, συμπεριλαμβανομένης και της ψυχι
κής και διανοητικής του κατάστασης, ήταν 
επιβαρυμένη.
Συγκεκριμένα, όπως αναφέρεται στην έκ
θεση πραγματογνωμοσύνης νευρολόγου -

ψυχιάτρου κατά το χρονικό διάστημα από 
τον Φεβρουάριο του έτους 2016 μέχρι και 
τον κρίσιμο χρόνο σύνταξης της προσβαλ
λόμενης δημόσιας διαθήκης, η σωματική 
κατάσταση του κληρονομουμένου - εμφά
νιζε διαρκή επιδείνωση, ενώ η κατάσταση 
της ψυχικής του υγείας εμφάνιζε επιβά
ρυνση, ιδιαίτερα η καταθλιπτική συνδρομή, 
από την οποία έπασχε, καθώς και η νοητική 
του λειτουργία. Η φαρμακευτική αγωγή για 
την καρκινική νόσο είχε διακοπεί, ενώ ο 
κληρονομούμενος λάμβανε κατά το ως άνω 
χρονικό διάστημα μόνο φάρμακα για τις 
νευροψυχιατρικές διαταραχές από τις 
οποίες έπασχε. Κατά το χρονικό διάστημα 
από τα τέλη του Φεβρουάριου του έτους 
2016 έως και 7-3-2016 ο κληρονομούμε
νος αδυνατούσε να αναγνωρίσει τους ενά- 
γοντες - τέκνα αυτού, εκδήλωνε άρνηση 
σίτισης και είχε πλήρη αδυναμία να γράψει 
ή να υπογράψει έγγραφα. Συγκεκριμένα, ο 
ίδιος επικοινωνούσε με τους οικείους του 
κυρίως μέσω απλών μονολεκτικών κατα
φατικών ή αρνητικών απαντήσεων, έχοντας 
περιορισμένη ικανότητα λεκτικής απόδοσης 
νοημάτων και χωρίς να έχει την ικανότητα 
αυτοεξυπηρέτησης και επιμέλειας, των 
προσωπικών του υποθέσεων. Ενδεικτικά 
αναφέρεται ότι λίγο πριν την έξοδο του από 
το ανωτέρω νοσοκομείο στις 26-2-2016 ο 
κληρονομούμενος, έχοντας παραισθήσεις, 
απευθύνθηκεπρος τον γαμπρό του και του 
είπε.: «φέρε την σκάλα να την πάμε στην τα
ράτσα». Παράλληλα, ο κληρονομούμενος 
δεν ήταν σε θέση στις 15-3-2016 να υπο
γράψει ούτε μία απλή υπεύθυνη δήλωση. 
Ο κληρονομούμενος, στις αρχές του Μαρ
τίου του 2016, εμφάνιζε πλέον σύγχυση, 
παραισθήσεις, απώλεια μνήμης και ικανό
τητας συγκέντρωσης, αλλά και αδυναμία 
σχηματισμού συγκεκριμένης κρίσης και αν
τίληψης. Ειδικότερα, όταν η ανωτέρω συμ
βολαιογράφος προσήλθε στις 7-3-2016 
στην οικεία του προκειμένου να συνταχθεί 
ενώπιον της η ανωτέρω προσβαλλόμενη 
διαθήκη, απευθύνθηκε στον κληρονομού
μενο πριν τη σύνταξη της διαθήκης, για να 
της δηλώσει τα προσωπικά του στοιχεία, 
μεταξύ των οποίων τη διεύθυνση της κατοι
κίας του και τον αριθμό του δελτίου της 
αστυνομικής του ταυτότητας, ο τελευταίος 
της απάντησε ότι κατοικεί σε άλλη όδο από 
αυτήν που πράγματι κατοικούσε, καθώς και 
ότι ήταν κάτοχος άλλου ΔΑΤ. Περαιτέρω, 
ενώ ο κληρονομούμενος ήταν κατάκοιτος 
κατά τον ανωτέρω χρόνο και η κατάσταση 
της υγείας του ήταν κατά τα ανωτέρω ιδιαί
τερα επιβαρυμένη, φέρεται, κατά την προ
σβαλλόμενη διαθήκη, ότι έκανε χρήση 
τοπογραφικού διαγράμματος προκειμένου 
να προσδιορίσει τις ιδιοκτησίες του στην Αρ- 
τέμιδα Αττικής. Τα όρια των ανωτέρω ιδιο
κτησιών φέρονται ότι υηεδείχθησαν τον 
Δεκέμβριο του έτους 2015 από τον κληρο
νομούμενο, ενώ πάνω στο τοπογραφικό 
διάγραμμα υφίσταται ενυπόγραφη βεβαί
ωση της ίδιας ως άνω Συμβολαιογράφου ότι 
το τοπογραφικό αυτό διάγραμμα προσαρτή- 
θηκε σε συμβόλαιό της, χωρίς, ωστόσο, να

αποδεικνύεται ποιο ήταν το αντικείμενο του 
συμβολαίου αυτού. Εντούτοις, η ψυχική και 
διανοητική ως άνω κατάσταση του κληρο
νομουμένου δεν ήταν τέτοια, ώστε να δύ- 
ναται να κάνει χρήση ο ίδιος του ανωτέρω 
τοπογραφικού διαγράμματος, πολύ δε πε
ρισσότερο να αντιληφθεί και να διακρίνει σε 
αυτό τις ως άνω ιδιοκτησίες του. Επίσης, 
επισημαίνεται ότι η τεθείσα υπογραφή στην 
ως άνω δημόσια διαθήκη εκ μέρους του 
κληρονομούμενου δεν ομοιάζει καθόλου με 
τη συνήθη και με συγκεκριμένα μορφολο- 
γικά χαρακτηριστικά στοιχεία περίτεχνη 
υπογραφή του, που συνήθιζε να θέτει ο 
ίδιος, η οποία είναι ευδιάκριτη στο τοπογρα- 
φικό διάγραμμα. Οι υπογραφές που έθεσε ο 
κληρονομούμενος στην προσβαλλόμενη 
διαθήκη, στην δεύτερη και τέταρτη σελίδα 
αυτής, είναι τρομώδεις, ακανόνιστου σχή
ματος και πορείας χάραξης και υποδηλώ
νουν σημαντική έκπτωση των ανώτερων 
γνωστικών λειτουργιών του. Το γεγονός, 
εξάλλου, ότι ακόμα και οι ανωτέρω δύο τε- 
θείσες υπογραφές δεν ομοιάζουν μεταξύ 
τους, καταδεικνύει την ανικανότητα του δια
θέτη να υπογράψει, αφού είναι φανερή η 
καταβολή ιδιαίτερης μεγάλης προσπάθειας 
να κατευθύνει το στυλογράφο επί του χαρ
τιού. Τα ανωτέρω πραγματικά περιστατικά 
καταδεικνύουν ότι ο κληρονομούμενος 
κατά το χρόνο σύνταξης της διαθήκης, δεν 
είχε την ικανότητα να εκφράσει προφορικά 
διάταξη τελευταίας βούλησης και δη με το 
ανωτέρω συγκεκριμένο περιεχόμενο, με 
λόγο δομημένο και άρτιο, προβαίνοντας μά
λιστα σε χρήση και τοπογραφικού διαγράμ
ματος, καθώς δεν είχε την απαιτούμενη 
προς τούτο γλωσσική και εκφραστική ικα
νότητα, κρίση και αντίληψη, ευρισκόμενος 
σε ψυχική και διανοητική διαταραχή τέτοια, 
που δεν μπορούσε να θυμηθεί ούτε την 
ακριβή διεύθυνση της κατοικίας του, ούτε 
τον αριθμό του δελτίου της αστυνομικής του 
ταυτότητας. Εκ των ανωτέρω πραγματικών 
περιστατικών αποδεικνύεται ότι το επίπεδο 
της νοητικής λειτουργίας του κληρονομου
μένου στις 7-3-2016 ήταν σημαντικά μει
ωμένο όσον αφορά στο χωροχρονικό 
προσανατολισμό, στην προσοχή, στην ανα
γνώριση οικείων προσώπων, στην μνημο- 
νική ικανότητα και στη λειτουργία της 
κρίσης του. Η κατάσταση αυτή τηςψυχοδια- 
νοητικής λειτουργίας του συνιστά ψυχική 
και διανοητική διαταραχή πού τον καθι
στούσε, ανίκανο για την ακριβή επίγνωση 
του περιεχομένου και της ουσίας της ως 
άνω διαθήκης, διότι περιόριζε σε αποφασι
στικό βαθμό τη λειτουργία της βούλησης 
του.
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η χϋο^οΓτ
Δυναμική η παρουσία της Φλώρινας στο 6ο 

Διεθνές Φεστιβάλ Επιτραπέζιας Αντισφαίρισης

Ε
ξαιρετικά τα πήγαν οι αθλητές και οι αθλή
τριες της Φλώρινας στο Διεθνές Φεστιβάλ 
που διοργανώθηκε στην πόλη μας. Ο συνο
λικός απολογισμός είναι 6 μετάλλια και πολύ κα

λές θέσεις κατάταξης.
Πιο συγκεκριμένα στην κατηγορία'Οπεν Γυναικών τα 
κορίτσια μας κατέλαβαν και τις τέσσερις πρώτες θέ
σεις: Χρυσό η Δέσποινα Άμπα, Αργυρό η Ειρήνη 
Χρυσοστομίδου, Χάλκινο η Αλεξία Μάλο και η Γε
ωργία Σπανού. Στην έκτη θέση τερμάτισε η Νεστο- 
ρία Χρυσοστομίδου.
Στο Όπεν των αντρών, που είναι η δυσκολότερη κα
τηγορία, είχαμε δύο μετάλλια. Ο Σωτήρης Μούσιας 
και ο Μαρκ Πίνκ κατάκτησαν το χάλκινο μετάλλιο. 
Στην ίδια κατηγορία ο Κωνσταντίνος Σωτηρίου δεν 
μπόρεσε να μπει στα μετάλλια καθώς έπαιξε με το 
πρώτο φαβορί και έτσι κατάκτησε την 8η θέση. Πολύ 
καλή θέση (11η) πήρε ο μικρός της ομάδας μας Χρυ- 
σοβαλάντης Σαμπαλής, ενώ την 15η θέση κατάκτησε 
ο Ζαχαρίας Ελσάμι. Στην 27η θέση κατετάγη ο βε
τεράνος αθλητής μας Αλέξανδρος Σκλιας. Στην με

γάλη κατηγορία αγωνίστηκαν ακόμα ο Ανδρόνικος 
Παπαδόπουλος και ο Κωνστάντιος Ιωαννίδης.
Στο αγώνισμα του διπλού αντρών έπαιξαν τα ζευγάρια 
Σωτηρίου/ Μούσιας, Ελσάμι/ Σαμπαλής και 
Σκλιας/ Δούης. Οι Σωτηρίου/ Μούσιας και Σκλιας/ 
Δούης έφτασαν μέχρι τους προημιτελικούς και διεκ- 
δίκησαν την είσοδό τους στα μετάλλια. Τελικά δεν τα 
κατάφεραν και περιορίστηκαν στην δάδα. Το ζευγάρι 
Ελσάμι/ Σαμπαλής αποκλείστηκε νωρίτερα.
Στις ηλικιακές κατηγορίες είχαμε τρεις συμμετοχές: 
Αλέξανδρος Σκλιας (60+), Γιώργος Λυγούρας (50- 
59) και Ηλίας Λαζαρίδης (50-59). Ο Αλέξανδρος 
μπήκε στη 8άδα της κατηγορίας του, ενώ ο Γιώργος 
και ο Ηλίας έμειναν έξω από τους ομίλους.
Για πρώτη φορά είχε εκπροσώπηση σε αγώνες και η 
Μελίτη Φλώρινας. Την αρχή έκανε ο Ηλίας Λαζαρί
δης, ο οποίος παίζοντας στην ηλικιακή κατηγορία 
50-59 πήρε τις πρώτες του αγωνιστικές εμπειρίες. 
Ευχόμαστε να τον μιμηθούν και άλλοι στο μέλλον. 
Πολλά συγχαρητήρια στους νικητές και σε όλους τους 
συμμετέχοντεςϋ!

Οργανωτική επιτυχία στο 6ο Διεθνές

Φεστιβάλ Επιτραπέζιας Αντισφαίρισης

Κ
ατά κοινή ομολογία το 
6ο Διεθνές Φεστιβάλ 
Επιτραπέζιας Αντισφαί
ρισης Φλώρινας πέτυχε τους 

στόχους του, καθώς οργανω
τικά ανταπεξήλθε στις υψηλές 
απαιτήσεις ανάλογων διοργα
νώσεων. Σε αυτό πολύτιμη 
ήταν η βοήθεια των παρα
κάτω:
• Οι διαιτητές και η γραμμα
τεία των αγώνων. Νιώθουμε 
πραγματικά υπερήφανοι για τους 
διαιτητές μας, καθώς προέρχον
ται από τα «σπλάχνα» των ΣΑΡΙ
ΣΩΝ και τους καμαρώνουμε στο 
έργο τους: Δημήτριος Σερίδης,
Λάζαρος Λούγκας, Σοφία Τε- 
ρεζή, Νίκος Μιχαηλίδης, Αθα
νάσιος Σαμπαλής.
• Η γραμματειακή υποστήριξη που παρείχε η κ. 
Ιωάννα Ζτάλιου,
• Η ηλεκτρονική υποστήριξη που παρείχε ο κ. Αθα
νάσιος Στάθης.
• Οι υπεύθυνοι για την υγειονομική υποστήριξη
των ηαρευρισκόμενων: Στέφανος Μαυρουδής (ια- 
τράς αγώνων) και Λέσχη Ειδικών Δυνάμεων Φλώ

ρινας.
• Το προσωπικό του σταδίου και η υπεύθυνη κα
θαριότητας κ. Νίκη Γαζέα.
• Η εθελοντική προσφορά των μελών του συλλό
γου μας.
Όλοι τους, λειτουργώντας επαγγελματικά, προσέφε- 
ραν ποιότητα και αξιοπιστία. Τους ευχαριστούμε πολύ.

Επιστολή διαμαρτυρίας του 
Συνδέσμου Διαιτητών Φλώρινας

ΠΡΟΣ:
1) ΠΡΟΕΔΡΟ ΕΠΟ 

κ. ΜΠΑΛΤΑΚΟ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ 
2) Κ.Ε.Δ . ΕΠΟ 
ΚΟΙΝΟΠΟΙΗΣΗ:

1) Ε.Π.Σ ΦΛΩΡΙΝΑΣ

Α
ξιότιμοι κύριοι, με την πα
ρούσα επιστολή διαμαρτυ
ρίας θέλουμε να εκφρά- 
σουμε την έντονη δυσαρέσκεια 

και την αγανάκτηση μας προς 
την επιτροπή αξιολόγησης της 
ΚΕΔ ΕΠΟ, για τις αξιολογήσεις 
των διαιτητών για την αγωνι
στική περίοδο 2022-2023. 
Δυστυχώς οι φετινές αξιολογή
σεις επιφύλασσαν αρκετές δυσά
ρεστες εκπλήξεις για τους διαιτη
τές της ΕΠΣ Φλώρινας. 
Συγκεκριμένα εκτός πινάκων βρέ
θηκε ο αξιολογημένος βοηθός της 
2ης Κατηγορίας Νίκος Δημόπου- 
λος ( αλήθεια έτσι πετύχατε την 
εξυγίανση της 2ης Κατηγορίας;;;) 
ενώ δεν προήχθησαν στην ανώ
τερη κατηγορία τόσο ο διαιτητής 
Νίκος θεοδωρόπουλος όσο και οι 
βοηθοί Παύλος Δούμτσης και 
Παντελής Πάνου. Μάλιστα αυτό 
ήρθε σε μια χρονική συγκυρία 
κατά την οποία όλοι οι ανωτέρω 
διαιτητές μας πραγματοποίησαν 
μια εξαιρετική χρονιά με άριστες 
βαθμολογίες στους αγώνες που 
κλήθηκαν να διαιτητεύσουν. Ιδιαί
τερη και αλγεινή εντύπωση μας 
προκαλεί επίσης το γεγονός ότι 
προήχθησαν ή ηαρέμειναν στους 
πίνακες διαιτητές που είχαν στο 
ενεργητικό τους άσχημες διαιτη
σίες και παραπομπές. Δεν γνωρί
ζουμε κύριοι της ΚΕΔ ΕΠΟ ποιοι 
λόγοι σας ώθησαν σε αυτές σας 
τις ενέργειες. Σίγουρα όμως έτσι 
δεν βοηθάτε το ποδόσφαιρο και 
μάλλον το καθηλώνετε στο πάτο 
της ανυποληψίας και της καχυπο
ψίας. 0 Σύνδεσμος Διαιτητών Πο
δοσφαίρου Φλώρινας σε συνερ
γασία με την ΕΠΣ Φλώρινας στα 
40 και πλέον χρόνια λειτουργίας 
του εδώ στην εσχατιά της Ελλά
δας, προσπαθεί με πολλές δυ
σκολίες να λειτουργεί και να εκ
παιδεύει διαιτητές που θα 
υποστηρίξουν τόσο τα εθνικά 
πρωταθλήματα, όσο και το τοπικό 
πρωτάθλημα. Ψαλιδίζοντας όμως 
την προσπάθεια και τα όνειρα των 
διαιτητών μας με απαράδεκτες 
αξιολογήσεις, δεν βοηθάτε στην

προσπάθεια να κρατήσουμε ανοι
χτό το σύνδεσμο μας και να δώ
σουμε κίνητρα σε νέα παιδιά να 
ασχοληθούν με την διαιτησία. Επί
σης η συρρίκνωση του τοπικού 
πρωταθλήματος με την συμμετοχή 
ολοένα και λιγότερων ομάδων εί
ναι ένα ακόμα ισχυρό αντικίνητρο 
για να ασχοληθεί κάποιος με το 
ποδόσφαιρο στην Φλώρινα. 
ΚΥΡΙΟΙ ΤΟ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟ ΣΤΗΝ 
ΦΛΩΡΙΝΑ ΑΡΓΟΠΕΘΑΙΝΕΙ!
Σας ενημερώνουμε ότι η κατά
σταση δεν πάει άλλο. Ζητάμε από 
την ΚΕΔ-ΕΠΟ να επαναξιολογήσει 
τους διαιτητές μας και να προχω
ρήσει σε διόρθωση των πινάκων 
διαιτησίας, δίνοντας τους την δυ
νατότητα να συνεχίσουν να προ
σφέρουν αλλά και κίνητρα σε νέ
ους διαιτητές να ασχοληθούν με 
το ποδόσφαιρο. Σε διαφορετική 
περίπτωση η Επιτροπή Διαιτησίας 
της ΕΠΣ Φλώρινας θα υποβάλει 
την παραίτηση της και ως Σύνδε
σμος θα «κατεβάσουμε ρολά». 
Κύριε πρόεδρε της ΕΠΟ κ. Μπαλ- 
τάκο, σας καλούμε να μην αποδε
χτείτε τους πίνακες και να καλέ- 
σετε την Επιτροπή Δεοντολογίας 
να διερευνήσει την αδικία εις βά
ρος των διαιτητών μας. Όπως, 
επίσης, να επανεξετάσετε το έργο 
του κ. Κλάτενμπεργκ και των συ
νεργατών του στην ΚΕΔ -ΕΠΟ οι 
οποίοι κάθε άλλο παρά βοηθούν 
τους'Ελληνες Διαιτητές.
Τέλος καλούμε τον Πρόεδρο και 
το Δ.Σ της ΕΠΣ Φλώρινας να στα
θεί στο πλευρό των διαιτητών της 
και στο ύψος των περιστάσεων και 
να δώσει μαζί μας τον αγώνα για 
την αποκατάσταση της αδικίας 
απέναντι σε νέα παιδιά του τόπου 
τους.

ΓΙΑ ΤΟ Δ.Σ 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ ΘΩΜΑΣ 
Ο ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

ΨΑΛΛΙΔΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ

Είμαστε στη διάθεσή σας να ετοιμάσουμε τη 

δική σας κοινωνική εκδήλωση (γόμους, 

αρραβώνες, βαφτίσια, μνημόσυνα, κηδείες)

Ύωνία

' ' Έναντι πρώην κλινικής 
Λαλαγιάννη

τ. 2385 ο 24401 - νΉαξ’δ τιρ 6980101298

^ τώρα και στον χώρο σας...

ΟΕΙίνΕΒΥ
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Ο ΣΟΧ Φλώρινας στους αγώνες Πρωτιά από τον Λάζαρο Γυμνόπουλο
Κυπέλλου Ορεινής Ποδηλασίας στο Παγκόσμιο Διαδικτυακό

Η
 Ένωση Ποδηλατικών Σω
ματείων Μακεδονίας - 
Θράκης, στα πλαίσια του 

Κυπέλλου Ορεινής Ποδηλασίας 
Μακεδονίας-Θράκης, διοργά- 
νωσε την Κυριακή 3 Ιουλίου 
2022, αγώνες Κυπέλλου Ορεινής 
Ποδηλασίας στο αγώνισμα του 
0Γθ55-0ουηίΓγ για όλες τις αγω
νιστικές κατηγορίες.
Παρά την υψηλή θερμοκρασία, οι 
αγώνες διεξάχθηκαν με μεγάλη επι
τυχία στο μαγευτικό ΦΙΛΥΡΟ Θεσ
σαλονίκης, σε συνεργασία με τον 
Δήμο Πυλαίας-Χορτιάτη.
Η αγωνιστική ομάδα του ΣΟΧ Φλώ
ρινας συμμετείχε στους αγώνες με 
έξι αθλητές που πέτυχαν εξαιρετικά 
αποτελέσματα. Η Κατερίνα Σβάρνα 
τερμάτισε 4η στα μίνι μεγάλα κορί
τσια ενώ στην μεγάλη κατηγορία ο 
Αεδοη Βϊεο ήταν επίσης 4ος, στην 
κατηγορία των παίδων ο Μάριος 
Καραβασίλογλου τερμάτισε 8ος και 
αντίστοιχα ο Μούτσιος Γιάννης 
τερμάτισε στην 14η θέση των παμ- 
παίδων. Στην κατηγορία των μίνι μι
κρών ήταν: Σιάμκουρης Κωνσταν
τίνος 4ος και Σβάρνας Αγησίλαος 
8ος.
Το Δ.Σ. του Σ.Ο.Χ. συγχαίρει θερμά 
τον έφορο ποδηλασίας του συλλό
γου Θεόδωρο Σβάρνα, τους προ
πονητές Παναγιώτη Κάσπαρη και 
Σίμο Πολπατζή για την πολύτιμη 
συνδρομή τους στην άριστη προετοιμασία και υπο
στήριξη της αγωνιστικής ομάδας, θερμά συγχαρητή
ρια αξίζουν επίσης και στους γονείς και τα μέλη του 
Συλλόγου για τη βοήθεια και φροντίδα που προσφέ
ρουν στους αθλητές του τμήματος.

Αναλυτικά τα αποτελέσματα στα είΐθ της Ε.Ο.Π.:
Ηΐ1ρ5://Η6ΐΙβηίε-εγεΙίη(|.9Γ και ΕΠΣ.ΜΑΘ: 
Η((ρ5://6ρ5ηΐ3(Η.9ΐ7

Για το Δ.Σ.
0 Πρόεδρος - Καράντζας X. Λάζαρος

Πρωτάθλημα Γρήγορου Σκακιού

Σ
το Παγκόσμιο Διαδικτυακά Πρωτάθλημα γρήγορου Σκακιού 
«Ημερήσια Αρένα βαριά», που πραγματοποιήθηκε το Σάββατο 
9 Ιουλίου με συμμετοχή 1623 σκακιστών, ο δάσκαλος Σκα
κιού της Λέσχης Πολιτισμού Φλώρινας Λάζαρος Γυμνόπουλος κα

τάκτησε την 1η θέση. 2ος βγήκε ο «ΕεοηϊτΙ» από την Ρωσική 
Ομοσπονδία και 3ος ο «80095» από την Ινδονησία.

Από το Δ.Σ της Λ.Π.Φ

Ευχαριστήριο απο τον ΑΟΦ 
προς την Περιφέρεια Δυτικής 

Μακεδονίας και την Περιφερειακή 
Ενότητα Φλώρινας

0
 α θέλαμε να εκφράσουμε 
τις ευχαριστίες μας προς 
την Περιφέρεια Δυτικής 
Μακεδονίας και τον Περιφερει

άρχη κο Κασαπίδη Γεώργιο, την 
Περιφερειακή Ενότητα Φλώρι
νας και τον Αντιηεριφερειάρχη 
κο Βάσδου Σωτήρη, τον Δ/ντη 
Δ.Τ.Υ. ΠΕ Φλώρινας κο Πηλείδη 
Παντελή, για όλες τις συντονι
σμένες ενέργειες τους και το εν
διαφέρον που έδειξαν, ώστε ο 
Αθλητικός Όμιλος Φλώρινας να 
προμηθευτεί ένα ολοκαίνουργιο 
5Ν0ννΜ0ΒΙΙ.Ε ΥΑΜΑΗΑ.
Η ενεργή τους συμμετοχή, συμβάλ
λει τα μέγιστα, αφενός στην αρτιότερη διεξαγωγή των συστηματικών 
προπονήσεων των αθλητών μας κι αφετέρου, στην γενικότερη ανά
πτυξη του αθλητισμού της περιοχής μας. Συν τοις άλλοις, θα θέλαμε να 
διευκρινίσουμε πως η κατοχή ενός τέτοιου μηχανήματος δίνει την δυ
νατότητα στον σύλλογο να λειτουργεί ανεξάρτητα, προάγονταςτις αξίες 
του αθλητισμού, καθώς επίσης και την καλλιέργεια του πρωταθλητι
σμού με διεθνή πρότυπα ευρωπαϊκών συλλόγων χιονοδρομίας. 
*Αποτελεί ένα από τα βασικότερα εργαλεία για την βιωσιμότητα του 
συλλόγου και του αθλήματος. Απαραίτητο για την πραγματοποίηση 
προπονήσεων και αγώνων σκι δρόμων αντοχής σε δασικές διαδρομές. 
* Η χρήση τέτοιων μηχανημάτων είναι ευρέως διαδεδομένη σ' όλο τον 
κόσμο, καθώς εξυπηρετεί στην γρήγορη και εύκολη μετακίνηση στε
λεχών και προπονητών, κατά την διάρκεια αγώνων και προπονήσεων. 
Με αλλά λόγια, συμβάλει στην άμεση πρόσβαση σε δύσβατα χιονισμένα 
σημεία για την αντιμετώπιση και μεταφορά τραυματιών ή και στην διά
σωση σε περίπτωση εκτάκτου ανάγκης.
* Αποτελεί την οικονομικότερη λύση για το γρήγορο πάτημα (σε συν
δυασμό με την κατασκευή πατήματος χιονιού, δωρεάς απο την Οικ 
Ρόζα) σε χαμηλή χιόνωση.
* Δίνει την δυνατότητα να γίνουν με πολύ μεγάλη ευκολία αγώνες χιο
νοδρομίας, -ακόμα και μέσα στην πόλη- χωρίς την αναγκαιότητα χρή
σης μεγάλων μηχανημάτων πατήματος χιονιού (1_Α ΤΡΑΘΚ).
Τέλος, αξίζει να σημειωθεί πως η αγορά ενός τέτοιου μηχανήματος 
αποτελεί μία σημαντική επένδυση της Περιφερειακής Ενότητας του 
Νομού Φλώρινας, όχι μόνο για τις επόμενες γενιές αθλητών -που θα 
έχουν την δυνατότητα ποιοτικότερης προπόνησης- αλλά και για οποι
αδήποτε άλλη ανάγκη ηροκύψει στην περιοχή.

ΤΟ Δ.Σ

ψ \

.V
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Γέρο νιος Π αισίου
«Οι άνθρωποι ξεχνούν αυτούς που υποφέρουν...»

Ένας άνδρας μπαίνει σε ένα σαλοόν.

Κατευθύνεται προς τον μπάρμαν και 

του ψιθυρίζει κάτι στο αυτί Έπεσα 

του ζητάει ένα ποτήρι νερό και ο 

μπάρμαν βγάζει ένα όπλο και τον

και φεύγει. Τι μπορεί να συνέβη;
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Ακόυσα ότι κάπου πετούν χα φαγητά 
και λίγο πιο κάτω υπάρχουν Ρωσο- 
πρόσφυγες που δεν έχουν να φάνε. 
Ζούν οι καημένοι μέσα στα θερμοκή
πιο, σε κάτι παράγκες από λαμσρίνες. 
Ας πούμε ότι δεν ξέρουν πώς εκεί 
κοντά υπάρχουν άνθρωποι που έχουν 
ανάγκη. Καλά, δεν ρωτούν να μάθουν; 
Να τα πετούν! Εμείς και αυτό το άχρη
στο που έχουμε, δεν το δίνουμε. Είναι 
αμαρτία άλλος να δυσκολεύεται να 
αγοράση κάτι που του χρειάζεται και 
άλλος να έχη πράγματα που δεν τα 
χρησιμοποιεί και να μην τα δίνη σ' αυ
τόν που τα έχει ανάγκη! Αυτό για μένα 
είναι η μεγαλύτερη κόλαση. Στην 
Κρίση θα μας πη ο Χριστός: «Επείνασα 
και ουκ εδώκατέ μοι φαγείν» .

Μερικοί που τα έχουν όλα λένε: 
«Δεν υπάρχει φτώχεια σήμερα». Δεν

σκέφτονται τον άλλο για να μην ενο
χληθούν και χάσουν την ησυχία τους. 
Έτσι όμως πώς να βρουν τον φτωχό; 
Αν σκέφτεται κανείς τον άλλο, βρίσκει 
τον φτωχό και βρίσκει και από τί έχει 
ανάγκη. Υπάρχουν τόσα ορφανά που 
δεν έχουν έναν άνθρωπο να χαϊδέψη 
λίγο το κεφαλάκι τους. Οι άνθρωποι 
ξεχνούν όσους υποφέρουν. 0 νούς 
τους είναι σε όσους καλοπερνούν και 
συγκρίνουν μ’ αυτούς τον εαυτό τους 
και όχι με εκείνους που υποφέρουν. 
Αν σκέφτονταν λιγάκι λ.χ. μερικούς οι 
οποίοι, επειδή έκαναν τον σταυρό 
τους, είναι οι καημένοι στη φυλακή, 
σε έναν χώρο ένα επί ένα, θα έβλεπαν 
αλλιώς τα πράγματα. Φοβερό! Ούτε 
καν μπορούμε να το σκεφθούμε. Ξέ
ρετε τί θα πη ένα επί ένα; Ούτε καθι
στάς ούτε ξαπλωτός ούτε όρθιος.

ΑΥΤΟ ΤΟ ΞΕΡΑΤΕ;
Αξιοπερίεργα 

γεγονότα που ίσως δεν 
γνωρίζετε...

- Αν φας το συκώτι μιας πολικής αρκούδας θα ηεθάνεις. Οι 
άνθρωποι δεν μπορούν να αντέξουν τόσο πολλή βιταμίνη Α.

- Η σφραγίδα του τάφου του Τουταγχαμόν παρέμεινε άθικτη 
για 3.255 χρόνια!

- Το κακάπο είναι πτηνό, που ανήκει στην οικογένεια των 
παπαγάλων και συναντάται αποκλειστικά σε ελεγ
χόμενες περιοχές της Νέας Ζηλανδίας. Μεταξύ 
άλλων, δεν έχει πτητική ικανότητα, έχει χαμηλό με
ταβολισμό, χαρακτηριστική φωνή, που επιτρέπει να 
γίνεται αμέσως αντιληπτό από τα άλλα ζώα- δυστυ
χώς. Υπάρχουν τοσο λίγα τέτοια πτηνά, που στα πε
ρισσότερα από αυτά έχουν δοθεί ονόματα.

- 0 όθαη-όαορυβδ Ρουεεθβ , ο συγγραφέας διάση
μων φιλοσοφικών έργων για το πώς θα μεγαλώ
σουν τα παιδιά, έστειλε και τα πέντε παιδιά του στα 
οικοτροφεία.

- Οι νεκροί μπορούν να «ανατριχιάσουν», καθώς και 
να εκσπερματώσουν.

- 0 καλλιτέχνης δαητυθί Μοτεο, εφευρέτης του διά
σημου κώδικα, έλαβε ένα μήνυμα σχετικά με τον 
θάνατο της συζύγου του τόσο αργά, που δεν μπο
ρούσε να φτάσει στην τελετή της κηδείας εγκαίρως. 
Αυτό τον ενθσρρυνε να αναπτύξει τρόπους για να 
μεταδώσει τα μηνύματα πιο γρήγορα.

- Ο ΤοίΚίεη και ο Ηιΐΐοτ βρέθηκαν αντιμέτωποι 
σε μάχη κατά τη διάρκεια του Πρώτου Παγκοσμίου

ΗΗ Πολέμου.

|||||Ι - Το φθινόπωρο του 1914, όταν οι Γερμανοί στρα- 
£#4· τιωτες πλησίαζαν οτο Παρίσι, 5.000 Γάλλοι στρατιώ- 

τες μεταφερθηκαν οε μια νύχτα με ταξί στην πρώτη 
γραμμή.

- Η εποχή που έζησε η Κλεοπάτρα είναι πιο κοντά, 
χρονολογικά, στη προσγείωση των ανθρώπων στο 
φεγγάρι, παρά στην κατασκευή της πυραμίδας της

Ι 'Λ Γκίζας.

|ρ§· - 0 εθνικός ύμνος της Ισπανίας δεν έχει στίχους. 
Ρώΐ· Αυτ°ς είναι και ο λόγος που όταν παίζει ο ύμνος της 
ΙΙΙΙΙ· χώρας, πριν από κάποιο αγώνα για παράδειγμα, το 
ρ''γ« κοινό απλώς τραγουδάει «ΟΟΟ».

ΡνίΗ ' Υπήρχαν ακόμη μαμούθ όταν χτίστηκαν οι πυρα- 
II· μ^ες.

- Το σώμα του ΟβΓετηγ ΒθηΙήαητ, του διάσημου φι- 
λοσόφου του 18ου και 19ου αιώνα, βρίσκεται στο

ΙΙΙΐΙΙ· πανεπιστήμιο του Λονδίνου. Παλαιότερα, το κεφάλι 
1|||Β του αποτελούσε «έκθεμα» στο πανεπιστήμιο, αλλά 
Μ|ιμ επειδή οι φοιτητές συνήθιζαν να το χαράζουν, πλέον 
Η|1||Β φυλάσσεται.

- Υπάρχουν διαφορετικά είδη ουράνιων τόξων.

- Οι τυφλοί δεν βλέπουν μαύρο, όπως νομίζουμε. Δεν βλέ
πουν τίποτα.

- Οι μπαγκέτες είχαν φτιαχτεί επίτηδες μακριές και τόσο λε
πτές, ώστε να μπορούν οι γάλλοι στρατιώτες νσ τις αποθη
κεύουν στις τσέπες των παντελονιών τους.

- Μπύρα, κρασί, ψωμί και τυρί: όλα τους είναι παραδείγματα 
ελεγχόμενης- από τον άνθρωπο- αλλοίωσης.

- Αν ξεκινούσες με 1 λεπτό του ευρώ και διπλάσιαζες το 
χρήματα σου κάθε ημέρα, θα χρειαζόσουν 27 ημέρες για να 
γίνεις εκατομμυριούχος.

- Πριν μερικά χρόνια, σε έναν διαγωνισμό τοξοβολίας την 
πρώτη θέση κατέλαβε μια ομάδα από το Καζακστάν. Όταν

έφτασε η ώρα της βράβευσης, α εθνικός ύμνος που ακού
στηκε ήταν από την ταινία ΒοταΙ, κατά λάθος.

- Πριν τον θάνατο ίου, ο ΑΙάουε ΗυχΙεγ είχε ζητήσει από τη
γυναίκα του να.ίου δώσει ενδοφλέβια 150.

'

- Ουσιαστικά, οτιδήποτε μπορεί να λιώσει, μπορεί να σχη
ματιστεί σε γυαλί.

- Εάν με κάποιο τρόπο μπορούσε κανείς να εξορύξει όλο το 
χρυσό από τον πυρήνα της γης, θα μπορούσε να καλύψει 
όλη την επιφάνεια της γης, με ένα στρώμα χρυσού που θα 
έφτανε ως και τα γόνατα.

-Όχι η Γερμανία, αλλά η Γαλλία ήταν η πρώτη χώρα που 
χρησιμοποίησε χημικό αέριο κατά των εχθρικών στρατευ
μάτων κατά τον πρώτο παγκόσμιο πόλεμο. Χρησιμοποίησαν 
χειροβομβίδες αερίων και οι στρατιώτες έπρεπε να φορούν 
μάσκες αερίων.

Εβδομαδιαία Επιστημονικά Νέα
--------------3

Ερευνητές ανακαλυψαν οτι η 
πείνα συνδέεται άμεσα με 

υψηλότερα επίπεδα Θυμού και 
ευερεθιστότητας και λιγότερα 

ευχάριστα συναισθήματα

Επιστήμονες δημιούργησαν 
τεχνητή νοημοσύνη που 

μπορεί να σκεφτεί και να 
μάθει όπως ένα 
ανθρώπινο μωρό

α ερευνητών που τάισε 
ποντίκια με λιπαρά φαγητά 

για 30 εβδομάδες παρατήρησε 
σε αυτά υψηλότερα επίπεδα 1 

κατάθλιψης και άγχους

Νεα ερευνά εδειξε οτι
μεγαλύτερη συγκέντρωση |

1
σκύλων σε μια γειτονιά 

συνδέεται με χαμηλότερα 
ποσοστά εγκληματικότητας

Νεες ερευνες συνδέουν 
τη μόλυνση του αέρα με 

αυξημένα ποσοστά 
αυτοάνοσων διαταραχών 
και χρόνιων παθήσεων

Ερευνητές ισχυρίζονται οτι 
υπάρχουν όλο και περισσότερα1 
δεδομένα που αποδεικνύουν 
ότι τα έντομα αισθάνονται τον 

πόνο όπως οι άνθρωποι

,
·» .Μ V. .

ι χώρα που κυβερνάται άσ Μ*::Έ ~ΒΚ I ,. Γ ·Μ· τ ·.,

'

ι
*ιυκι
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ΤΕΤΑΡΤΗ 13 ΙΟΥΛΙΟΥ 2022 ΐ7 ηχω
Η Πρόεδρος του Περιφερειακού Συμβουλίου Δυτικής Μακεδονίας Καλλιόπη Κυριακίδου 
συμμετείχε στην 5η Ολομέλεια των Προέδρων των Περιφερειακών Συμβουλίων Ελλάδος

Α
πό τις 30 Ιουνίου έως τις 3 Ιουλίου, διοργανώ- 
θηκε στην Περιφέρεια Ανατολικής Μακεδονίας 
και Θράκης (Α.Μ.Θ.) και ειδικότερα στη Δράμα 
και τη Θάσο η 5η Ολομέλεια των Προέδρων των Περι

φερειακών Συμβουλίων της Χώρας, στην οποία εκ
προσώπησε την Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας η 
Πρόεδρος του Σώματος, κα Καλλιόπη Κυριακίδου.
Η Ολομέλεια αυτή ήρθε να προστεθεί στις εξαιρετικά πετυ
χημένες, προηγηθείσες, Ολομέλειες, που έλαβαν χώρα στις 
Περιφέρειες Αττικής, Δυτικής Ελλάδος, Ιονίων Νήσων και 
Κρήτης και να συμπληρώσει, με τον τρόπο της, τις διαπι
στώσεις, τις διεκδικήσεις, τα αιτήματα και τα συμπεράσματα, 
που έχουν ήδη κοινοποιηθεί, υπηρετώντας τον αρχικό 
σκοπό του θεσμού, ήτοι της διασύνδεσης των Περιφερειών 
της χώρας, της διαπεριφερειακής συνεργασίας, της εξω- 
στρέφειας των αυτοδιοικητικών δομών του δεύτερου βαθ
μού και της ανάδειξης του θεσμού του Προέδρου του Πε
ριφερειακού Συμβουλίου.
Η επιλογή των ημερομηνιών διεξαγωγής της δεν ήταν τυ
χαία, αφού συνδέθηκε με τα Ελευθέρια της Δράμας και έτσι 
οι φιλοξενούμενοι Πρόεδροι λάμπρυναν με την παρουσία 
τους τις σχετικές εορταστικές εκδηλώσεις.
Η 5η Ολομέλεια ξεκίνησε με τη συνεδρίαση των Προέδρων 
των Περιφερειακών Συμβουλίων. Στη σύσκεψη αυτή συ
ζητήθηκε ο νέος εκλογικός νόμος, ο οποίος καταργεί την 
απλή αναλογική, βάσει της οποίας διεξήχθησαν οι Περιφε
ρειακές Εκλογές του 2019, ζητήματα κανονιστικού πλαισίου 
και η ανάγκη περαιτέρω εκσυγχρονισμού του Κανονισμού 
Λειτουργίας του Περιφερειακού Συμβουλίου. Διαπιστώθη
καν τα ζητήματα που απασχολούν τη λειτουργία των γραμ
ματειών των συλλογικών οργάνων, αλλά και το θέμα της 
υποστελέχωσης γενικά των υπηρεσιών, φαινόμενο που κυ
ριαρχεί σε όλες τις Περιφέρειες της χώρας. Αναδείχθηκαν 
τα κενά που το υπάρχον θεσμικό πλαίσιο δημιουργεί, όσον 
αφορά στο θεσμό του Προέδρου του Περιφερειακού Συμ
βουλίου. Επιπλέον, συζητήθηκε η μετάβαση από την Περι
φερειακή Αυτοδιοίκηση στην επιδιωκόμενη Π '.ριφερειακή 
Διακυβέρνηση. Αποφασίσθηκε να ζητηθεί ε\ μέρους των 
Προέδρων, στη νέα αυτοδιοικητική περίοοο 2024-2029, η 
επαναφορά στο Περιφερειακό Συμβούλιο των αρμοδιοτή
των που είχαν εκχωρηθεί στην Οικονομική Επιτροπή με τις 
Τροπολογίες Κυβερνησιμότηταςτου 2019, η ενίσχυση των 
Περιφερειών με νέες προσλήψεις προσωπικού και ορισμέ
νες αλλαγές στον Πρότυπο Κανονισμό Λειτουργίας του Πε
ριφερειακού Συμβουλίου, που θα καταστήσουν τα κορυφαία 
πολιτικά όργανα των Περιφερειών περισσότερο λειτουργικά 
και ευέλικτα. Τη σύσκεψη απασχόλησε επιπλέον η λειτουρ
γία των γραφείων Ευρωπαϊκής Πληροφόρησης Εύπορο ϋί- 
γθοΙ και οι προοπτικές που αυτή δημιουργεί, τόσο στην 
Α.Μ.Θ., όσο και στις υπόλοιπες Περιφέρειες της Χώρας. Τις 
εργασίες χαιρέτισαν ο Περιφερειάρχης Ανατολικής Μακε
δονίας και Θράκης, κ. Χρήστος Μέτιος και ο Αντιπεριφερει- 
άρης Π.Ε. Δράμας κ. Γρηγόριος Παπαεμμανουήλ., οι οποίοι 
μίλησαν στους φιλοξενούμενους Προέδρους για τις ιδιαιτε
ρότητες της Περιφέρειας Α.Μ.Θ., τα συγκριτικά της πλεο
νεκτήματα και τις προτεραιότητες της Περιφερειακής Αρχής. 
Στο πλαίσιο των Ελευθερίων της Δράμας, την Παρασκευή 
1 Ιουλίου, οι Πρόεδροι των Περιφερειακών Συμβουλίων 
παρέστησαν στη Δοξολογία και στις εορταστικές εκδηλώ
σεις, με αντιπροσωπεία των Προέδρων να καταθέτει στεφάνι 
στο άγαλμα της Ελευθερίας. Αμέσως μετά, είχαν συνάντηση 
με τον Εκπρόσωπο της Κυβέρνησης, Υφυπουργό Εσωτε
ρικών, αρμόδιο για θέματα Μακεδονίας- Θράκης, κ. Σταύρο 
Καλαφάτη, με τον οποίο αντάλλαξαν θέσεις και προβλημα
τισμούς, σχετικά με την Περιφερειακή Διακυβέρνηση, τη 
ζητούμενη Περιφερειακή Ανάπτυξη και τον αναπτυξιακό 
νόμο, κατά το σκέλος που αφορά στην αρμοδιότητα του 
Υπουργείου Μακεδονίας- Θράκης.
Επόμενες στάσεις της Ολομέλειας ήταν συναντήσεις με τους 
Δημάρχους Δράμας κ. Χριστόδουλο Μαμσάκο και Προσο- 
τσάνης κ. Θεόδωρο Αθανασιάδη. Επίσης, οι Πρόεδροι συμ

μετείχαν σε τοπικές εκδηλώσεις όπως η τελετή λήξης της, 
αφιερωμένης στη Μικρασιατική καταστροφή, έκθεσης φω
τογραφίας του Περιφερειακού Τμήματος Δράμας του Ερυ
θρού Σταυρού και η παρουσίαση της ιστορίας και της αρχι
τεκτονικής του εμβληματικού κτιρίου του «Γυμνασίου 
Αρρένων.
Στις 2 Ιουλίου οι εργασίες της Ολομέλειας μεταφέρθηκαν 
στο νησί της Θάσου, όπου έλαβαν χώρα συναντήσεις με 
στελέχη της Δημοτικής Αρχής και με την Αντιπεριφερειάρχη 
Διεθνών Σχέσεων και Ευρωπαϊκών Προγραμμάτων της 
Π.Α.Μ.Θ. κα Μαρία Πολυμέρου. Επιπλέον, τις εργασίες της 
Ολομέλειας τίμησε ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης Φιλίπ
πων, Νεαπόλεως και Θάσου, κ.κ. Στέφανος, ο οποίος είχε 
εκτεταμένη συζήτηση με τους Προέδρους των Περιφερει
ακών Συμβουλίων.
Παράλληλα πραγματοποιήθηκαν δύο ανοιχτές για το ευρύ 
κοινό ημερίδες, μία στη Δράμα, με θέμα: «Η χρήση των 50- 
άθΐ τηθάία στην Πολιτική και την Οικονομία- Κίνδυνοι πα
ραπληροφόρησης- Επιρροή-Διαμόρφωση κοινής γνώμης» 
και μία στη Θάσο με θέμα: «Η Θάσος ως τουριστικό προ
ϊόν».
Οι εργασίες της Ολομέλειας ολοκληρώθηκαν την Κυριακή 
3 Ιουλίου, με σύσκεψη, κατά τη διάρκεια της οποίας διαπι
στώθηκε η επιτυχία της 5ης Ολομέλειας και επιβεβαιώθηκε 
η αναγκαιότητα διατήρησης και περαιτέρω ενίσχυσης του

θεσμού στο μέλλον.
Η παγιωμένη, πλέον, άριστη συνεργασία των Προέδρων 
των Περιφερειακών Συμβουλίων της Χώρας αποτελεί εχέγ
γυο, όχι μόνο για την κατοχύρωση του θεσμικού ρόλου του 
Προέδρου κάθε Περιφερειακού Συμβουλίου, αλλά και μέσο 
της αναγκαίας διαπεριφερειακής συνεργασίας.
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ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΚΟΙΝΩΦΕΛΗΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ ΔΗΜΟΥ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ (ΔΗ.Κ.Ε.Α.) - Ν.Π.Ι.Δ.
Στοιχεία και πληροφορίες χρήσεως από 1 Ιανουάριου έως 31 Δεκεμβρίου 2021

Διεύθυνση Διαδικτύου: νννννν.ε1ίΙ<63·5Γ 
Διεύθυνση Έδρας: Γρ. Νικολαΐδη 2, Αμύνταιο, 53200
Ημερομηνία ένκρισης από το Διοικητικό Συμβούλιο των οικονομικών καταστάσεων: 27 Απριλίου 2022 
Ορκωτός Ελενκτής Λονιστής: Ιωσήφ Στεφ. Ορφανουδάκης, Αρ. Μητρώου Σ.Ο.Ε.Λ.: 34951 
Ελεγκτική Εταιρεία: ΚΜ0 Ορκωτοί Ελεγκτές Λογιστές Α.Ε.
Τύπος Έκθεσης Ελέγχου Ελεγκτών: Γνώμη με επιφύλαξη

ΙΣΟΛΟΓΙΣΜΟΣ
Ποσά σε ΕΥΡΩ 2021 2020 Ποσά σε ΕΥΡΩ 2021 2020
Περιουσιακά στοιχεία Λοιπά συνήθη έσοδα 191.517,44 231.571,82
Πάγια 66.645,01 66.310,29 Παροχές σε εργαζομένους 164.608,39 200.169,87
Μείον: Αποσβεσμένα 65.339,01 64.458,76 Αποσβέσεις ενσώματων παγίων και άυλων στοίχε 880,25 1.014,52
Απομειωμένα 1.306,00 1.851,53 Λοιπά έξοδα και ζημιές 78.708,15 32.178,69
Απαιτήσεις 399,27 49.477,95 Τόκοι και συναφή κονδύλια (καθαρό ποσό) 1.248,64 270,69
Προκαταβολές και έσοδα εισπρακτέα 76.570,06 138.164,93 Αποτελέσματα προ φόρων -51.430,71 -1.520,57
Λοιπά 93.367,97 99.052,67 Φόροι 292,08 78,41
Σύνολο ενεργητικού 171.643,30 288.547,08 Αποτελέσματα περιόδου μετά από φόρους -51.722,79 -1.598,98

ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΩΝ

Καθαρή θέση και υποχρεώσεις 
Κεφάλαια και αποθεματικά 
Βραχυπρόθεσμες υποχρεώσεις 
Σύνολο καθαρής δέσης και υποχρεώσεων

156.128,96
15.514,34

171.643,30

207.930,16
80.616,92

288.547,08

Αμύνταιο, 27 Απριλίου 2022

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ του Δ.Σ.

ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΤΣΟΤΡΑ 
Α.Δ.Τ.: ΑΕ - 335279

ΠΑ ΤΗΝ ΕΤΑΙΡΕΙΑ ΛΟΠΣΤΙΚΗΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ 
"Δ. ΚΑΤΡΑΝΤΖΗΣ ΚΑΙ ΣΙΑ Ο.Ε."

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ Δ. ΚΑΤΡΑΝΤΖΗ 
Α.Δ.Τ.: X - 891961 Αρ. Αδείας Α' Τάξης: 117445

ΕΚΘΕΣΗ ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΥ ΟΡΚΩΤΟΥ ΕΛΕΓΚΤΗ ΛΟΓΙΣΤΗ
Προς το Ατ»αστικό Συμβούλιο του Αιίιιου Αμυνταίου

Έκθεση Ελένγου επί των Οικονομικών Καταστάσεων

Γνώμη με επιφύλαξη
Έχουμε ελέγξει τις ανωτέρω οικονομικές καταστάσεις της Δημοτικής Κοινωφελούς Επιχείρησης Δήμου Αμυνταίου (η Επιχείρηση) οι οποίες αποτελούνται από τον ισολογισμό 
της 31ης Δεκεμβρίου 2021, την κατάσταση αποτελεσμάτων της χρήσεως που έληξε την ημερομηνία αυτή, καθώς και το σχετικό προσάρτημα.

Κατά τη γνώμη μας, εκτός από τις επιπτώσεις των θεμάτων που μνημονεύονται στην παράγραφο της έκθεσής μας «Βάση για γνώμη με επιφύλαξη», οι ανωτέρω οικονομικές 
καταστάσεις παρουσιάζουν εύλογα, από κάθε ουσιώδη άποψη, την οικονομική θέση της Δημοτικής Κοινωφελούς Επιχείρησης Λήμου Αμυνταίου κατά την 31η Δεκεμβρίου 
2021, και τη χρηματοοικονομική της επίδοση για τη χρήση που έληξε την ημερομηνία αυτή, σύμφωνα με τις ισχόουσες διατάξεις του Ν.4308/2014 όπως ιχύει.

Βάση για γνώμη με επιφύλαξη
Από τον έλεγχό μας προέκυψαν τα εξής:
1) Κατά παρέκκλιση των λογιστικών αρχών, που προβλέπονται από τα Ελληνικά Λογιστικά Πρότυπα, δεν σχηματίζεται πρόβλεψη για αποζημίωση προσωπικού λόγω εξόδου από 
την υπηρεσία. Κατά την 31η Δεκεμβρίου 2021, το συνολικό ύψος της μη σχηματισθείσας πρόβλεψης ανέρχεται σε € 7.548,00, με συνέπεια οι προβλέψεις για παροχές σε 
εργαζομένους να εμφανίζονται μειωμένες κατά € 7.548,00, τα ίδια κεφάλαια να εμφανίζονται ισόποσα αυξημένα και τα αποτελέσματα χρήσης αυξημένα κατά € 629,00.
2) Οι φορολογικές και ασφαλιστικές υποχρεώσεις της Επιχείρησης δεν έχουν εξεταστεί από τις αρμόδιες αρχές από της συστάσεως της και ως εκ τούτου δεν έχουν καταστεί 
οριστικές. Η Επιχείρηση δεν έχει προβεί σε εκτίμηση των πρόσθετων φόρων, εισφορών και προσαυξήσεων αυτών που πιθανόν καταλογιστούν σε μελλοντικό φορολογικό και 
ασφαλιστικό έλεγχο και δεν έχει σχηματίσει σχετική πρόβλεψη για αυτές τις ενδεχόμενες υποχρεώσεις. Από τον έλεγχο μας, δεν έχουμε αποκτήσει εύλογη διασφάλιση σχετικά με 
την εκτίμηση του ύψους της πρόβλεψης που τυχόν απαιτείται.

Διενεργήσαμε τον έλεγχό μας σύμφωνα με τα Διεθνή Πρότυπα Ελέγχου (Δ.Π.Ε.) όπως αυτά έχουν ενσωματωθεί στην Ελληνική Νομοθεσία. Οι ευθύνες μας, σύμφωνα με τα 
πρότυπα αυτά περιγράφονται περαιτέρω στην ενότητα της έκθεσής μας «Ευθύνες ελεγκτή για τον έλεγχο των οικονομικών καταστάσεων». Είμαστε ανεξάρτητοι από την 
Επιχείρηση, καθ’ όλη τη διάρκεια του διορισμού μας, σύμφωνα με τον Κώδικα Δεοντολογίας για Επαγγελματίες Ελεγκτές του Συμβουλίου Διεθνών Προτύπων Δεοντολογίας 
Ελεγκτών, όπως αυτός έχει ενσωματωθεί στην Ελληνική Νομοθεσία και τις απαιτήσεις δεοντολογίας που σχετίζονται με τον έλεγχο των οικονομικών καταστάσεων στην Ελλάδα 
και έχουμε εκπληρώσει τις δεοντολογικές μας υποχρεώσεις σύμφωνα με τις απαιτήσεις της ισχύουσας νομοθεσίας και του προαναφερόμενσυ Κώδικα Δεοντολογίας. Πιστεύουμε 
ότι τα ελεγκτικά τεκμήρια που έχουμε αποκτήσει είναι επαρκή και κατάλληλα να παρέχουν βάση για γνώμη με επιφύλαξη.

Ευθύνες της διοίκησης επί των οικονομικών καταστάσεων
Η διοίκηση έχει την ευθύνη για την κατάρτιση και εύλογη παρουσίαση των οικονομικών καταστάσεων σύμφωνα με τις ισχύουσες διατάξεις του Ν. 4308/2014, όπως και για εκείνες 
τις δικλίδες εσωτερικού ελέγχου που η διοίκηση καθορίζει ως απαραίτητες, ώστε να καθίσταται δυνατή η κατάρτιση οικονομικών καταστάσεων απαλλαγμένων από ουσιώδες 
σφάλμα, που οφείλεται είτε σε απάτη είτε σε λάθος.
Κατά την κατάρτιση των οικονομικών καταστάσεων, η διοίκηση είναι υπεύθυνη για την αξιολόγηση της ικανότητας της Επιχείρησης να συνεχίσει τη δραστηριότητά της, 
γνωστοποιώντας όπου συντρέχει τέτοια περίπτωση τα θέματα που σχετίζονται με τη συνεχιζόμενη δραστηριότητα και τη χρήση της λογιστικής αρχής της συνεχιζόμενης 
δραστηριότητας, εκτός και εάν η διοίκηση είτε προτίθεται να ρευστοποιήσει την Επιχείρηση ή να διακόψει τη δραστηριότητά της ή δεν έχει άλλη ρεαλιστική εναλλακτική επιλογή 
από το να προβεί σ ’αυτές τις ενέργειες.

Ευθύνες ελεγκτή για τον έλεγχο των οικονομικών καταστάσεων
Οι στόχοι μας είναι να αποκτήσουμε εύλογη διασφάλιση για το κατά πόσο οι οικονομικές καταστάσεις, στο σύνολο τους, είναι απαλλαγμένες από ουσιώδες σφάλμα, που οφείλεται 
είτε σε απάτη είτε σε λάθος και να εκδώσουμε έκθεση ελεγκτή, η οποία περιλαμβάνει τη γνώμη μας. Η εύλογη διασφάλιση συνιστά διασφάλιση υψηλού επιπέδου, αλλά δεν είναι 
εγγύηση ότι ο έλεγχος που διενεργείται σύμφωνα με τα Δ.Π.Ε., όπως αυτά έχουν ενσωματωθεί στην Ελληνική Νομοθεσία, θα εντοπίζει πάντα ένα ουσιώδες σφάλμα, όταν αυτό 
υπάρχει. Σφάλματα δύναται να προκόψουν από απάτη ή από λάθος και θεωρούνται ουσιώδη όταν, μεμονωμένα ή αθροιστικά, θα μπορούσε εύλογα να αναμένεται ότι θα επηρέαζαν 
τις οικονομικές αποφάσεις των χρηστών, που λαμβάνονται με βάση αυτές τις οικονομικές καταστάσεις.
Ως καθήκον του ελέγχου, σύμφωνα με τα Δ.Π.Ε. όπως αυτά έχουν ενσωματωθεί στην Ελληνική Νομοθεσία, ασκούμε επαγγελματική κρίση και διατηρούμε επαγγελματικό 
σκεπτικισμό καθ’ όλη τη διάρκεια του ελέγχου. Επίσης:
• Εντοπίζουμε και αξιολογούμε τους κινδύνους ουσιώδους σφάλματος στις οικονομικές καταστάσεις, που οφείλεται είτε σε απάτη είτε σε λάθος, σχεδιάζοντας και διενεργώντας 
ελεγκτικές διαδικασίες που ανταποκρίνσνται στους κινδύνους αυτούς και αποκτούμε ελεγκτικά τεκμήρια που είναι επαρκή και κατάλληλα για να παρέχουν βάση για την γνώμη 
μας. Ο κίνδυνος μη εντοπισμού ουσιώδους σφάλματος που οφείλεται σε απάτη είναι υψηλότερος από αυτόν που οφείλεται σε λάθος, καθώς η απάτη μπορεί να εμπεριέχει 
συμπαιγνία, πλαστογραφία, εσκεμμένες παραλείψεις, ψευδείς διαβεβαιώσεις ή παράκαμψη των δικλίδων εσωτερικού ελέγχου.
• Κατανοούμε τις δικλίδες εσωτερικού ελέγχου που σχετίζονται με τον έλεγχο, με σκοπό το σχεδίασμά ελεγκτικών διαδικασιών κατάλληλων για τις περιστάσεις, αλλά όχι με σκοπό 
την διατύπωση γνώμης επί της αποτελεσματικότητας των δικλίδων εσωτερικού ελέγχου της Επιχείρησης.
• Αξιολογούμε την καταλληλότητα των λογιστικών αρχών και μεθόδων που χρησιμοποιήθηκαν και το εύλογο των λογιστικών εκτιμήσεων και των σχετικών γνωστοποιήσεων που
έγιναν από τη διοίκηση...................................................................................................................................................................................................  ........... ..-►

■Λ
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Οδός Σήφη Μιγάδη...

Γράφει
ο Φοίβος Ιωσήφ

Η
 πτήση 411 της Ολυμπιακής αεροπο
ρίας στις 9 Αυγούστου του 1978 
έφτασε στην αρχή του αεροδρομίου 

του Ελληνικού, σταμάτησε για λίγο και ο 
έμπειρος αετός των αιθέρων Σήψης Μη- 
γάδης ανέβασε τις στροφές των κινητή
ρων του γιγάντιου Βοίης 747, έλυσε την 
πέδη του αεροπλάνου κι εκείνο άρχισε 
να διανύει τα πρώτα μέτρα της διαδρομής 
του για την Νέα Υόρκη.
Όταν πιά είχε πάρει την ανάλογη ταχύτητα ο· 
Μηγάδης τράβηξε το πηδάλιο προς τα πίσω 
και η μπροστινή ρόδα ξεκόλλησε από το έδα
φος. Ακριβώς εκείνο το δευτερόλεπτο ακού
στηκε από την δεξιά πλευρά ένας εκκωφαν- 
τικός θόρυβος. Επιστροφή στο έδαφος ήταν 
πλέον αδύνατη. Ένας εκ των τεσσάρων κι
νητήρων ήταν νεκρός. 0 Μιγάδης δεν ήταν 
το πρώτο τυχόν τσουτσέκι, ήταν η πιλοτόρα 
των πιλοτάρων. Σήκωσε όσο μπορούσε το 
αεροσκάφος και το έφερε στα 55 μέτρα πάνω 
από την επιφάνεια της γής. Άρχισε να περνάει 
πάνω από την Νέα Σμύρνη, την Καλλιθέα και 
την Συγγρού. Η ταχύτητα είχε κατέβει στα 
164 μίλια και το αεροπλάνο δεν μπορούσε να 
σηκωθεί ή να τρέξει περισσότερο. Την μόνη 
λύση που έβλεπε ο πιλοτάρας Μιγάδης ήταν 
να ρίξει το αεροσκάφος επάνω στο όρος Αι
γάλεω να σκοτωθούν μόνο το πλήρωμα και 
οι επιβάτες, γιατί αλλιώς δεκάδες χιλιάδες 
Αθηναίοι θα γίνονταν παρανάλωμα του πυράς 
στο έδαφος και στα σπίτια. 0 έμπειρος κρη- 
τίκαρος με την θηριώδη μουστάκα προσπά
θησε να μην γέρνει το αεροπλάνο γιατί κάθε 
κλίση θα έδινε την ευκαιρία απώλειας ύψους.
Έβαλε τα χέρια του στιβαρά στο πηδάλιο και 
περνούσε μία-μία τις οικοδομές κάτω από 
την κοιλιά της ατράκτου. Οι επιβάτες, κυρίως 
Αμερικανοί, νόμιζαν ότι πετούσαν τόσο χα
μηλά για να απολαμβάνουν οι επιβάτες από 
πιο κοντά τους δρόμους και τα σπίτια της 
Αθήνας. Στο πιλοτήριο επικρατούσε μόνον 
σιγή και ο συγκυβερνήτης Κ Φικάρδος διη- 
γήθηκε πως είχε σφιχτεί τόσο πολύ που σε 
μια στιγμή, βλέπονταςτον θάνατο να πλησιά
ζει είπε μέσα του, τι φοβάσαι ρε, επιτέλους, 
πέθανε σαν'Ελληναςί'Ομως ο Κυβερνηταράς 
Κρητίκαρος δεν το επέτρεψε. Προσέξτε, δεν 
απέτρεψε την συντριβή, απλώς δεν επέτρεψε το 
ατύχημα, σεβάστηκε το μουστάκι του. Χίλιοι Άγιοι 
μαζί που δημιούργησαν τους φυσικόυς νόμους μαζί 
με την κατασκευάστρια Αμερικανική εταιρεία πήγαν 
κόντρα στον Σήφη αλλά δεν τα κατάφεραν. Η ίδια η 
Βοίης αναφέρει πως το είδος αυτό του αεροπλάνου 
δεν είναι δυνατόν να σταθεί στον αέρα με ταχύτητα 
164 μίλια την ώρα, εκτός μιάς και μοναδικής περι- 
πτώσεως, να οδηγεί το γιγάντιο κατασκεύασμα ο Σή- 
φης Μιγάδης. Στην ιστορία και τον κατάλογο των αε
ροσκαφών της εταιρείας το συγκεκριμένο 
αεροσκάφος θεωρείται πως έχει καταπέσει, θεωρεί
ται "1-051".
Η όλη περιπέτεια διάρκεσε 93 δευτερόλεπτα. Μετά 
το όρος Αιγάλεω και με επίπονες προσπάθειες του 
μηχανικού της πτήσης, το αεροπλάνο ανάβασε τα

χύτητα στα 200 μίλια την ώρα, έγειρε αριστερά του 
Αιγάλεω έφτασε πάνω από τον Σαρωνικό, άδειασε ο 
Μιγάδης τα μισό καύσιμα (τα άλλα μισά διηγείται ο 
ίδιος τα λυπήθηκα για την εταιρεία) και σε λίγο ακούμ- 
πησε απαλά τις ρόδες του ϋυηηβο στον διάδρομο του 
Ελληνικού και σταμάτησε μπροστά στην αίθουσα ανα
μονής των επιβατών. Το σπουδαίο είναι πως την ίδια 
μέρα το απόγευμα κατά τις 6, το Κρητικό Γεράκι οδη
γούσε ένα ίδιο αεροπλάνο και σε 10 ώρες προσγει
ωνόταν στο αεροδρόμιο της Νέας Υόρκης. Μήπως 
γι αυτόν τον γίγαντα πιλότο υπάρχει κανά μικρό δρο
μάκι σε κάποια Ελληνική πόλη να δοθεί το όνομά 
του-Λέω μήπως και περισσέψει από κανάν Υπουργό 
ή από καναν Δεσπότη να χωρέσει κάπου και το όνομα 
του ήρωα-σωτήρα χιλιάδων ανθρώπινων ψυχών, 
λέω μήπως, που ξέρεις καμιά φορά, και τα πιο πα
ράξενα γίνονται!!

Συγκροτήθηκε σε σώμα το Νέο 
Δ.Σ. Συλλόγου - Συνδέσμου 

Αποστράτων Σωμάτων 
Ασφαλείας Νομού Φλώρινας 

«Η ΑΓΙΑ ΕΙΡΗΝΗ»

Σ
υγκροτήθηκε σε σώμα το 
Νέο Δ.Σ. , Ε.Ε. που προ- 
έκυψε από τις εκλογές που 
πραγματοποιήθηκαν στις 2 Ιου

λίου 2022 ως εξής:

Διοικητικό συυΒούλιο 
1) ΠΑΠΑΜΙΧΑΗΛ Αναστάσιος 
του Λαζάρου - Πρόεδρος 
6977096777
2) ΚΑΡΑΒΑΣΙΛΕΙΑΔΗΣ Σάββας 
του Ιωάννη - Αντιπρόεδρος 
6972304379
3) ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ Ιωάννης 
του Αριστοτέλη - Γραμματέας 
6976744178
4) ΘΕΟΔΟΥΛΙΔΗΣ Πολυνείκης 
του Χρήστου - Ταμίας 
6945388604
5) ΠΑΠΑΣΩΤΗ ΡΙΟΥ Αρσένιος 
του Παύλου - Αναπλ. Γραμμα
τέας - 6948251158 
6) ΤΑΝΤΣΗΣ Λάζαρος του Αθα
νασίου - Δημόσιες Σχέσεις 
6972289383
7) ΠΑΠΑΡΙΖΟΣ Ιωάννης του 
Αντωνίου - Μέλος 
6983040348

Αναπληρωματικά Μέλη 
8) ΠΛΙΤΣΗΣ Ιωάννης του Αθα
νασίου - Αναπλ. Μέλος 
6973568254
9) ΓΙΤΣΑ Μαριγούλα του Γεωρ

γίου - Αναπλ. Μέλος 
6934997744
10) ΤΡΑΪΑΝΙΔΗΣ Ιωάννης του 
Κωνσταντίνου - Αναπλ. Μέλος 
6972535609

Εξελεγκτική επιτροπή
1) ΚΟΤΖΑΓΕΡΙΔΗΣ Σάββας του 
Ιωάννης - Πρόεδρος 
6947029940
2) ΣΑΛΑΠΑΣΙΔΗΣ Παναγιώτης 
του Ανέστη - Μέλος 
6977755387
3) ΧΑΤΖΗΣ Ιωάννης του Αντω
νίου - Μέλος - 6982292609

Αναπληρωματικό Μέλσε
4) ΚΑΣΚΑΜΑΝΙΔΗΣ Λάμπρος 
του Νικολάου - Αναπλ. Μέλος 
6907486171

Αντιπρόσωποι ομοσπονδίαε
(Π.Ο.Α.Σ.Α.)

1) ΠΑΠΑΜΙΧΑΗΛ Αναστάσιος 
του Λαζάρου - 6977096777
2) ΘΕΟΔΟΥΛΙΔΗΣ Πολυνείκης 
του Χρήστου - 6945388604

Οι αποφάσεις ήταν ομόφωνες.

Για το Δ.Σ.
Ο πρόεδρος

Παπαμιχαήλ Αναστάσιος

Μπιτάκη; Ανθ. Σταύρο;
ΓΊοληικόδ Μηχανικόδ ΑΠΘ

Μκ Εη6Γ9γ Εη^ηβεσηρ ίη

• Αποφαινόμαστε για την καταλληλότητα της χρήσης από τη διοίκηση της λογιστικής αρχής της συνεχιζόμενης δραστηριότητας και με βάση τα ελεγκτικά τεκμήρια που 
αποκτήθηκαν για το εάν υπάρχει ουσιώδης αβεβαιότητα σχετικά με γεγονότα ή συνθήκες που μπορεί να υποδηλώνουν ουσιώδη αβεβαιότητα ως προς την ικανότητα της 
Επιχείρησης να συνεχίσει τη δραστηριότητά της. Εάν συμπεράνουμε ότι υφίσταται ουσιώδης αβεβαιότητα, είμαστε υποχρεωμένοι στην έκθεση ελεγκτή να επιστήσουμε την 
προσοχή στις σχετικές γνωστοποιήσεις των οικονομικών καταστάσεων ή εάν αυτές οι γνωστοποιήσεις είναι ανεπαρκείς να διαφοροποιήσουμε τη γνώμη μας. Τα συμπεράσματά μας 
βασίζονται σε ελεγκτικά τεκμήρια που αποκτώνται μέχρι την ημερομηνία της έκθεσης ελεγκτή. Ωστόσο, μελλοντικά γεγονότα ή συνθήκες ενδέχεται να έχουν ως αποτέλεσμα η 
Επιχείρηση να παυσει να λειτουργεί ως συνεχιζόμενη δραστηριότητα.
• Αξιολογούμε τη συνολική παρουσίαση, τη δομή και το περιεχόμενο των οικονομικών καταστάσεων, συμπεριλαμβανομένων των γνωστοποιήσεων, καθώς και το κατά πόσο οι 
οικονομικές καταστάσεις απεικονίζουν τις υποκείμενες συναλλαγές και τα γεγονότα με τρόπο που επιτυγχάνεται η εύλογη παρουσίαση.
Μεταξύ άλλων θεμάτων, κοινοποιούμε στη διοίκηση, το σχεδιαζόμενο εύρος και το χρονοδιάγραμμα του ελέγχου, καθώς και σημαντικά ευρήματα του ελέγχου, 
συμπεριλαμβανομένων όποιων σημαντικών ελλείψεων στις δικλίδες εσωτερικού ελέγχου εντοπίζουμε κατά τη διάρκεια του ελέγχου μας.

Έκθεση επί άλλων Νομικών και Κανονιστικών Απαιτήσεων
Επαληθεύσαμε τη συμφωνία και την αντίστοιχηση του περιεχομένου της Έκθεσης Διαχείρισης του Διοικητικού Συμβουλίου με τις ανωτέρω οικονομικές καταστάσεις. Με βάση τη 
γνώση που αποκτήσαμε κατά τον έλεγχό μας, για τη Δημοτική Κοινωφελή Επιχείρηση Δήμον Αμυνταίου και το περιβάλλον της, δεν έχουμε εντοπίσει ουσιώδεις ανακρίβειες 
στην Έκθεση Διαχείρισης του Διοικητικού της Συμβουλίου.

Αθήνα, 30 Μαΐου 2022

Ο Ορκωτός Ελεγκτής Λ<

Ιωσήφ Στεφ. Ορφανουδάκης 
Αρ. Μητρώου Σ.Ο.Ε.Λ.: 34951

Κ Μ 0 ΚΜε ΟΡΚΩΤΟΙ ΕΛΕΓΚΤΕΣ ΛΟΠΣΤΕΣ Α.Ε.
Κηφισίας 293 και Αηλιγιάννη, Αθήνα 14561 
Αρ. Μητρώο») Σ.Ο.Ε.Λ.: 167
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Ανακοίνωση Θέσης εργασίας από 
την Εταιρία Προστασίας Πρεσπών

Στοιχεία ΔΕΣΦΑ για την κατανάλωση φυσικού 
αερίου το σ' εξάμηνο του 2022

Η
 περιβαλλοντική οργάνωση Εταιρία Προστασίας Πρεσπών 
επιθυμεί να καλύψει θέση συντονιστή έργου τριετους διάρ
κειας σχετικού με την υδρολογία και οικολογική σημασία 

των ρεμάτων και παρόχθιων ζωνών των Πρεσπών με τόπο εργα
σίας στα γραφεία της στο Λαιμό Πρεσπών. Υπάρχει δυνατότητα 
και εξ αποστάσεως εργασίας, αλλά με παρουσία στο γραφείο του
λάχιστον 7 εργάσιμες ημέρες το μήνα.

'«σς θέσης: Συντονιστής έργου ανάδειξης της οικολογικής σημασίας 
των ρεμάτων και παρόχθιων ζωνών της Πρέσπας.

Γενική περιγραφή καθηκόντων:
Ο συντονισμός δράσεων έρευνας και διαχείρισης των παρόχθιων ζω
νών, όπως αυτές αναφέρονται στο εν λόγω έργο καθώς και όλων των 
σχετικών δράσεων εξωστρέφειας και επικοινωνίας.

Κύριες αρμοδιότητες:
0 Συντονιστής έργου ανάδειξης της σημασίας των παρόχθιων ζωνών 
έχει την ευθύνη για:
• Τον συντονισμό των δράσεων έρευνας και διαχείρισης του έργου σε 
συνεργασία με το αρμόδιο προσωπικό της ΕΠΠ και εξωτερικούς συ
νεργάτες
• Τον σχεδίασμά και εφαρμογή των ετήσιων πλάνων εργασίας και προ
ϋπολογισμού του έργου σε συνεργασία με το αρμόδιο προσωπικό της 
ΕΠΠ
• Την υποστήριξη δημιουργίας εηικοινωνιακού περιεχομένου, υλικού 
και δράσεων επικοινωνίας που αφορούν στο έργο σε τοπικό, εθνικό 
και διεθνές επίπεδο (π.χ. έντυπα, ενημερωτικά γράμματα, δελτία τύπου, 
ψηφιακές εφαρμογές, ψηφιακό υλικό, νίόθο, περιβαλλοντική εκπαί
δευση, διοργάνωση δραστηριοτήτων για εθελοντές που αφορούν στο 
έργο) σε συνεργασία με το αρμόδιο προσωπικό της ΕΠΠ.

Α. Απαραίτητα Προσόντα
• Πτυχίο/Δίπλωμα Πανεπιστημιακού Επιπέδου της ημεδαπής ή ανα
γνωρισμένος & ισότιμος τίτλος της αλλοδαπής γεωτεχνικών, πολυτε
χνικών, βιολογικών και περιβαλλοντικών σχολών
• Κατεύθυνση σπουδών Υδραυλικής/Υδρολογίας/Εγγείων Βελτιώ
σεων/Διαχείρισης Υδατικών Πόρων/ Δασοτεχνικών - ΥδρονομικώνΈρ- 
γων/Υδάτινων οικοσυστημάτων ή συναφών
• Πτυχιακή Εργασία με θέμα σχετικό με τις κατευθύνσεις σπουδών που 
προαναφέρονται
• Πολύ καλή γνώση Αγγλικών (επιπέδου Ρτοίιαθησγ)
• Άδεια οδήγησης Β' κατηγορίας
• Εκπληρωμένες στρατιωτικές υποχρεώσεις (για όσους εφαρμόζεται).
• Άριστη γνώση προγραμμάτων Οίίίοθ

Β. Επιθυμητά προσόντα
• Γζώσεις Γεωγραφικών Συστημάτων Πληροφοριών (615) (Ατο6Ι5 ή/και 
Ρ0516Ι5)
• Γνώση μοντέλων και εργαλείων διαχείρισης υδατικών πόρων όπως 
ενδεικτικό των: ΌΗΙ, νΥαΙΙιηςίοτό δοίίννατθ, 115 ΕΡΑ, 1)565, ϋθΐίΐ, πχ 
ΗΕΟ, ΜοάίΙονζ, ΜΙΚΕ, ΙηίοννοιΊτδ, ΤορηηοάθΙ κτλ
• Προϋπηρεσία σε έργα και δράσεις διαχείρισης υδατικών πόρων/υδα
τικών οικοσυστημάτων
• Μεταπτυχιακός τίτλος σπουδών σε αντικείμενο σχετικό με τις προ- 
αναφερόμενες κατευθύνσεις σπουδών
• Εμπειρία στην ολοκλήρωση και κατάθεση προτάσεων έργων
• Γζώση επιπλέον ξένων γλωσσών

Γ. Προσωπικά Χαρακτηριστικά
• Υπευθυνότητα, ευελιξία, αποφασιστικότητα
• Αποδοτική διαχείριση χρόνου και τήρηση προθεσμιών, μεθοδικό
τατα
• Ικανότητα ομαδικής εργασίας και επικοινωνίας
• Ικανότητα ανάληψης πρωτοβουλιών και ευθυνών
• Διαθεσιμότητα για ταξίδια στην Ελλάδα και στο εξωτερικό
• Ικανότητα εργασίας στο πεδίο
Οι ενδιαφερόμενοι παρακαλούνται να στείλουν επιστολή εκδήλωσης 
ενδιαφέροντος για τη θέση συνοδευόμενη από βιογραφικό σημείωμα 
μέχρι την Παρασκευή 22/7/2022 στην παρακάτω διεύθυνση, κατά προ
τίμηση με θ-ηηαίΐ: Εταιρία Προστασίας Πρεσπών, Άγιος Γερμανός Πρέ
σπας, Τ.Κ. 531 50. Τηλ.: 23850 51211, Ε-ηηθίΙ: $ρρ@5ρρ.9Γ 
Αν δεν λάβετε Αριθμό Πρωτοκόλλου Παραλαβής της αίτησής σας, πα- 
ρακαλούμε επιβεβαιώστε τηλεφωνικά τη λήψη της ζητώντας Αριθμό 
Πρωτοκόλλου Παραλαβής.

Ενημερωτικό σημείωμα:
Η διαδικασία επιλογής υλοποιείται από επιτροπή της Εταιρίας Προστα
σίας Πρεσπών και διακρίνεται σε 2 φάσεις:
Α. Αξιολόγηση των αιτήσεων και επιλογή προς συνέντευξη 
Β. Αξιολόγηση μέσω συνέντευξης και τελική επιλογή 
Η επιλογή προσωπικού γίνεται με συνεκτίμηση όλων των δεδομένων 
της αίτησης σύμφωνα με όλα τα ως άνω κριτήρια της ανακοίνωσης και 
με γνώμονα την αποτελεσματικότερη επίτευξη των στόχων της οργά
νωσης.

Όλα τα βιογραφικά θα θεωρηθούν αυστηρώς εμπιστευτικά.

Ευχαριστήριο

Τ
ο ΔΣ του ΦΣΦ «Ο ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΗΣ» ευχαριστεί θερμά τις Οι
κογένειες Αθανασίου-Μελίνας Χατζητύπη και Αριστείδη- 
Φανής Μήτκα, για την ευγενική δωρεά διακοσίων ευρώ 
(200,00 €) προς τον Σύλλογό μας στη μνήμη Φίλιππου Χατζητύπη, 

με τη συμπλήρωση τριών ετών από την κοίμησή του.
Αιωνία του η Μνήμη.

Το ΔΣ του ΦΣΦΑ

Αύξηση κατά 3,84% στη συνολική ζήτηση φυ
σικού αερίου στην Ελλάδα το α’ εξάμηνο του 
2022 σε σχέση με την αντίστοιχη περσινή πε

ρίοδο.

Οι εξαγωγές φυσικού αερίου αυξήθηκαν κατά 
134,33% σε σύγκριση με το ίδιο διάστημα του 

2021.

Ο Τερματικός Σταθμός ΕΝ6 της Ρεβυθούσας 
ηιείο εισόδου Αγ. Τριάδα) αποτέλεσε την 

κύρια πύλη εισόδου φυσικού αερίου στη χώρα 
κατά το α’ εξάμηνο του 2022, καλύπτοντας το 

44,5% του συνόλου των εισαγωγών.

Α
θήνα, 12 Ιουλίου 2022 - Αυξητική τάση κα
ταγράφεται στη συνολική ζήτηση φυσικού αε
ρίου στην Ελλάδα, σύμφωνα με τα στοιχεία του 
ΔΕΣΦΑ για το πρώτο εξάμηνο του 2022, με τον Τερ

ματικό Σταθμό Ι_Ν6 της Ρεβυθούσας (σημείο εισόδρυ 
Αγία Τριάδα) να γίνεται η κύρια πύλη εισόδου φυ
σικού αερίου της χώρας κατά το συγκεκριμένο διά
στημα και το σημείο διασύνδεσης με τον αγωγό ΤΑΡ 
(σημείο εισόδου Νέα Μεσημβρία) να συμβάλλει, επί
σης, σημαντικά στην εισροή φυσικού αερίου στο 
ΕΣΦΑ.
Συγκεκριμένα, σύμφωνα με τα σχετικά στοιχεία του 
ΔΕΣΦΑ για το διάστημα Ιανουάριος - Ιούνιος 2022, 
η συνολική ζήτηση (εγχώρια κατανάλωση & εξαγω
γές) φυσικού αερίου αυξήθηκε κατά 3,84%, φτάνον
τας στις 38,91Τεραβατώρες (ΤΆΛ/Η) έναντι37,47 Τννή 
κατά την αντίστοιχη περσινή περίοδο. Μείωση σε πο
σοστό 10,33% σημειώθηκε στην εγχώρια κατανά
λωση από 33,80Τεραβατώρες (ΊΠΛίή) στις 30,31 “ΠΛ/ή 
ενώ αξιοσημείωτη ήταν αύξηση των εξαγωγών φυ
σικού αερίου κατά 134,33%, από 3,67 Τεραβατώρες 
(ΌΛ/ή) σε 8,60ΤννΗ. Το 22,10% της συνολικής ζήτη
σης για το πρώτο εξάμηνο του τρέχοντος έτους αφο
ρούσε σε εξαγωγές φυσικού αερίου, κυρίως προς τη 
Βουλγαρία από το σημείο διασύνδεσης στο Σιδηρό- 
καστρο, ενώ μικρές ποσότητες φυσικού αερίου 
εξήχθησαν και προς την Ιταλία μέσω της Νέας Με
σημβρίας και του αγωγού ΤΑΡ.
Αντίστοιχα, οι εισαγωγές φυσικού αερίου ανήλθαν σε 
38,92 Τ\Λ/ή, καταγράφοντας αύξηση 3,65% σε σύγ
κριση με τις 37,55 Τ\Λ/ή το α’ εξάμηνο του 2021. Οι 
μεγαλύτερες ποσότητες εισήλθαν στη χώρα από τον 
Τερματικό Σταθμό ΕΝΘ της Ρεβυθούσας, που κά
λυψε ποσοστό 44,50% των εισαγωγών, καταγρά
φοντας σημαντική αύξηση σε σχέση με το α’ εξάμηνο 
του 2021. Ειδικότερα, εκφορτώθηκαν περίπου 16,61 
Τνΐ/Η ΕΝΘ από 39 δεξαμενόπλοια από 6 χώρες, 
έναντι περίπου 10,76 Τννή από 15 δεξαμενόπλοια 
από 4 χώρες στο αντίστοιχο διάστημα του 2021. Η 
αύξηση αφορά κυρίως σε φορτία ΙΝ6 από τις ΗΠΑ, 
τα οποία άγγιξαν τις9,79 Τ\Λίή, έναντι 4,09 Τ\Λ/Η την 
ίδια περίοδο πέρυσι, με τις ΗΠΑ να παραμένουν ο με
γαλύτερος εισαγωγέας Ι_Ν6 στη χώρα μας με ποσο
στό 58,94%. Στη δεύτερη θέση βρέθηκαν οι 
εισαγωγές από την Αλγερία (2,47Τ\Λ/ή), ενώ ακο

λουθούν η Αίγυπτος (2Τ\Λ/ή), η Νιγηρία (1,20 ΤΛΛ/Γι) 
και το Ομάν (1,03 ΤΛΛ/Γι), με την Ινδονησία (0,11 ΤΜι) 
να βρίσκεται στην τελευταία θέση.
Ως προς τη συμβολή των υπολοίπων σημείων εισό
δου, το σημείο εισόδου Σιδηροκάστρου κάλυψε πο- 
σρστό 34,25% των εισαγωγών (13,33 ΤΛΛ/Γι), ενώ 
ακολούθησε το σημείο εισόδου στη Νέα Μεσημ
βρία, το οποίο, μέσω του αγωγού ΤΑΡ, κάλυψε το 
19,19% των εισαγωγών (7.47ΤΛΛ/Η). Τέλος, οι Κήποι 

Έβρου κάλυψαν 2,03% των εισαγωγών (0,79 Τννή). 
Όσον αφορά τις κατηγορίες καταναλωτών φυσικού 
αερίου, οι ηλεκτροπαραγωγοί συνεχίζουν να κατα
γράφουν τη μεγαλύτερη κατανάλωση, καλύπτοντας 
το 67,27% της εγχώριας ζήτησης με 20,39 ΤΛΛ/Η σε 
σύνολο 30,31 ΤΛΛ/Γι που καταναλώθηκαν. Ενισχυμένη 
κατά 8,42% σε σχέση με το α’ εξάμηνο του 2021 είναι 
η κατανάλωση που καταγράφηκε από τα νοικοκυριά 
και τις επιχειρήσεις μέσω των δικτύων διανομής, 
με 8,24 ΤΛΛ/Η, που αντιστοιχούν σχεδόν στο 27,19% 
της ζήτησης. Η κατανάλωση από εγχώριες βιομη
χανίες και το 0Ν6 στο πρώτο εξάμηνο του 2022κι- 
νήθηκε στο επίπεδο των1,67 Τ\Λ/Η, καταγράφοντας 
μείωση της τάξης του 71,06% σε σχέση με το α’ εξά
μηνο του 2021,ενώ κάλυψε το5,51% της συνολικής 
ζήτησης.
Οι υποδομές του ΔΕΣΦΑ συνεχίζουν να συμβάλλουν 
ουσιαστικά στη διαφοροποίηση των πηγών προμή
θειας του φυσικού αερίου και στην ασφάλεια εφοδια
σμού. Τέλος, η απελευθέρωση της αγοράς ενέργειας 
και του καθεστώτος πρόσβασης τρίτων (ΤΜγχΙ ΡαιΊγ 
Ατχθδδ ΤΡΑ), βάσει του οποίου λειτουργεί ο ΔΕΣΦΑ, 
ενισχύει τον ανταγωνισμό τιμών. Η πρόσβαση τρίτων 
(ΤΡΑ) διέπεται από τις διατάξεις της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης και της εθνικής νομοθεσίας, διασφαλίζοντας 
ανοιχτή πρόσβαση σε οποιοδήποτε ενδιαφερόμενο 
μέρος.

Σχετικά με το Διαχειριστή Εθνικού Συστήματος 
Φυσικού Αερίου (ΔΕΣΦΑ) Α.Ε.
0 ΔΕΣΦΑ είναι υπεύθυνος για τη λειτουργία, διαχεί
ριση, συντήρηση και ανάπτυξη του Ελληνικού Εθνι
κού Συστήματος Φυσικού Αερίου (ΕΣΦΑ). Με 
εκτεταμένη εμπειρία και διαθέτοντας ένα υψηλότατης 
τεχνικής κατάρτισης ανθρώπινο δυναμικό, ο ΔΕΣΦΑ 
αποτελεί ταυτόχρονα τον πλέον κατάλληλο και αξιό
πιστο εταίρο στο πλαίσιο των εν εξελίξει διεθνών 
ενεργειακών έργων στη Νοτιοανατολική Ευρώπη. 
Μέτοχοι του ΔΕΣΦΑ είναι 34% το Ελληνικό Δημόσιο 
και 66% η 5θηίΙυ93 5.Α (κοινή εταιρεία των Βηατη, 
Εη3935, ΡΙυχγε και ϋ3Γηεο).

Περισσότερες πληροφορίες για τον ΔΕΣΦΑ μπο
ρείτε να βρείτε στην ιστοσελίδα του νννννν.άβΒώ.αΓ.
Γα περισαότερεσ πληροφορίεε μπορείτε να επι
κοινωνείτε:
Νατάσα Χατζηαντωνίου, ΔΕΣΦΑ, τηλ. 213 088 4058, 
θΓηαίΙ: α.είιαΙζίαηΙοηίου@όθ5ία.αΓ 
Σοφία Κουρεντή, ΡίΙεΗΡΡ, τηλ. 216 800 1595, 
ετηαϊΐ: ΒΧοιΐΓβηϋ@ρ'αοϊ)θΓ,αΓ

Υποστήριξη του πατριωτικού κινήματος “ΝΙΚΗ” 
στους Υγειονομικούς που είναι σε αναστολή

Η
 κυβέρνηση Μητσοτάκη έχοντας θέσει σε ανα
στολή εργασίας πλέον των επτά χιλιάδων 
υγειονομικούς υπαλλήλους, από την πρώτη 

Σεπτεμβρίου 2021, επειδή «δεν πιστεύουν στην επι
στήμη τους», όπως μας εξήγησε ο νομικός (!) 
υπουργός υγείας, έχει καταστρατηγήσει κάθε αί
σθημα δικαίου και ηθικής.
Με αυτό το πείσμα του κ. Μητσοτάκη, όπως το χαρα
κτήρισε ο ίδιος ο βουλευτής της ΝΔ κ. Κέλλας, έχει 
οδηγήσει στην οικονομική εξαθλίωση χιλιάδες οικογέ
νειες, άφησε αθωράκιστη την υγεία των πολιτών, ευτέ- 
λισε την επιστήμη, αρνήθηκε τον διάλογο, επέβαλε ακα
τανόητα μέτρα που η ίδια η κυβέρνηση περιφρόνησε, 
δίχασε την κοινωνία, τσάκισε την ψυχική και οικονομική 
υγεία πολλών, ηροσέβσαλε και χλεύασε αξίες και προ
σωπικότητες.
Σαν να μην έφταναν όλα αυτά, την Πέμπτη 7 Ιουλίου 
2022 ηροσήγαγαν και συνέλαβαν περίπου 40 υγειονο
μικούς ηου διαδήλωναν ειρηνικά, όπως κάνουν εδώ 
και 10 μήνες χωρίς να τελέσουν καμία ηαραβατική 
πράξη, επειδή «ενόχλησαν» τον πρωθυπουργό. Αυτή η 
προκλητική κίνηση της κυβέρνησης δεν απασχόλησε 
όπως ήταν φυσικό, κανένα κανάλι από εκείνα που χρη
ματοδοτούνται αφειδώς από τα κρατικά ταμεία για να 
εξυπηρετούν τα κυβερνητικά αφηγήματα. 
Αναρωτήθηκε ίσως κανείς από τους ανθρώπους ηου 
υπηρετούν το Έθνος στην Ελληνική Βουλή και ψήφισαν 
αυτό τον ντροπιαστικό νόμο, πώς ζουν αυτοί οι άνθρω
ποι σχεδόν ένα χρόνο τώρα, δίχως εργασία και χωρίς 
μισθό; Η τιμωρία που τους επέβαλαν, επειδή δεν υπο

τάχθηκαν στις σκληρές τους αποφάσεις, είναι δυσανά
λογα εξοντωτική και ανοίγει το δρόμο για άλλες παρό
μοιες εκβιαστικές μεθόδους εναντίον των αντιφρονούν- 
των.
Κι όμως αυτοί οι ήρωες της εποχής μας, οι εν αναστολή 
υγειονομικοί, δέκα ολόκληρους μήνες, δεν λύγισαν, δεν 
υποτάχθηκαν, αποδεικνύοντας πως υπάρχουν ακόμα 
Έλληνες, αντάξιοι απόγονοι των ελεύθερων και ηρωικών 
προγόνων τους. Με την αξιοπρεπή στάση τους έδωσαν 
σαφή απάντηση στους πάσης φύσεως επίβουλους της 
ελευθερίας μας, ότι δεν θα είναι εύκολη για αυτούς η 
πλήρης υποταγή των πολιτών μέσω του ηλεκτρονικού 
ελέγχου και της εξάρτησης των επιδομάτων.
Εντύπωση προκαλεί επίσης το γεγονός ότι στην πολύ
μηνη δοκιμασία των ανθρώπων αυτών, κανείς θεσμικός 
φορέας δεν ήταν δίπλα στους υγειονομικούς υπαλλή
λους στις υπηρεσίες τους. Χρειάζεται λίγο ακόμη υπο
μονή από τους υγειονομικούς που έχουν υποστεί τα 
πάνδεινα σχεδόν ένα χρόνο τώρα, αλλά και έμπρακτη 
υποστήριξη από όλον τον Ελληνικό λαό σε όλα τα επί
πεδα, γι’ αυτούς τους ανθρώπους για τους οποίους εί
μαστε περήφανοι, γιατί αγωνίζονται για ένα καλύτερο 
μέλλον. Η δικαίωση είναι πολύ κοντά και βέβαια θέση 
της ΝΙΚΗΣ είναι ότι θα πρέπει να υπάρξει πλήρης απο
κατάστασή τους σε όλα τα επίπεδα (μισθολογικό, συν- 
ταξιοδοτικό κλπ.) και απόδοση ποινικών ευθυνών σε 
όσους ευθύνονται για την υποβάθμιση της δημόσιας 
υγείας και για την απάνθρωπη αντιμετώπιση των ηρώων 
της πανδημίας.
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Δηυήτρης Καιοίδης. βουλευτής Ν.Δ, ΟοπΙγθ ΟΗαηηβΙ: «Το τρίτο μνημόνιο του Τσίπρα 
ήταν το χειρότερο».
Αναστασία Γιάυαλη. δημοσιογράφος: «Μα το τρίτο ήταν 6 δις και τα προηγούμενα δύο 
66 δις!».
Δηυήτρης Καιοίδης: «Ναι αλλά τα 6 προστέθηκαν στα άλλα 66, δηλαδή 72 δις».

Έχω πεθάνει στο γέλιο! Αν είχα τον Καιρίδη καθηγητή, δεν θα πατούσα ποτέ στο μάθημά του...

Λίντσεϊ Γκοάχομ. ο «Τουρκοφάγος» Ρεπουμπλικανός 
γερουσιαστής συναντήθηκε με τον εξ απορρήτων του 
Ερντογάν, I. Καλίν, δηλώνοντας: «Θα κάνω ό,τι περνά 
από το χέρι μου για να υποστηρίξω την απόφαση της 
κυβέρνησης Μπάιντεν να πουλήσει Ρ-16 στην τουρ
κική Πολεμική Αεροπορία».

0 Λίντσει είναι και αυτός ένας από εκείνους, που χειροκροτούσαν τον 
Κυριάκο στο Κογκρέσο;;;

Γερούν Νταίσελυπλουυ: «Δεν ισχύει αυτό. Το πρόγραμμα ήταν πολύ μακρύ, πολύ 
σκληρό και με πολλές αστοχίες. Σώσαμε γιο τοάπεΖεε σε Βάοοε του Έλληνα φορολο
γούμενου. Και η οικονομία δέχτηκε και άλλο πλήγμα. Ήταν μια τραγωδία».
0 Ντάισελμπλουμ ομολογεί ότι εξόντωσαν τους'Ελληνες για να σώσουν τις τράπεζες, χαρα
κτηρίζει τα μνημόνια τραγωδία και αδειάζει τους «βάστα Γερούν», τον κάθε Καιρίδη και 
Πορτοσάλτε, τους Μπάμπηδες, τους Αδώνιδες και το καθεστώς Μητσοτάκη...

Παύλος Γερουλάνος: «Η Τουρκία έχει πλέον ένα πολύ 
ισχυρό λόμπι στις ΗΠΑ και επηρεάζει βουλευτές και 
γερουσιαστές, άρα αν ο Μπάιντεν επικαλεστεί το Ου
κρανικό, υπάρχουν πιθανότητες να εγκριθούν τα Ρ-16 
από την αμερικανική Γερουσία».

Και ο Γερουλάνος με τον Ερντογάν είναΐ;Ήρεμα ρωτάω...

Δημήτρης Τάκης. «Αντιθέσεις», ΑεΙίοη 24, για την υπόθεση ΝονατΙίδ, με καλεσμένο τον
Άδωνι Γεωργιάδη: «Πρέπει να ζητήσετε συγνώμη για όλα εκείνα τα περί σκευωρίας, 
τα οποία λέγατε για την υπόθεση Νοναήΐε;».
'Αδωνις Γεωργιάδης: «Ως τα περί σκευωρίας, ασφαλώς, βεβαίως... όλα αποσύρονται. 
Αφού αυτό είναι το πόρισμα της δικαιοσύνης».
Δηυήτρης Τάκης; «θα πρέπει να ζητηθεί συγνώμη και για τους δημοσιογράφους Βα- 

ξεβάνη, Παπαδάκου και άλλους, για τους οποίους είχαν ακουστεί βαριές κατηγορίες στη Βουλή;». 
'Αδωνις: «Από την ώρα που η δικαιοσύνη αποφάσισε αμετά κλητά και τελεσίδικα ότι είναι αθώοι, 
αποσύρονται όλα. Αθώοι... είναι αθώοι».
Δηυήτρης Τάκης: «θα τους ζητήσετε συγνώμη;».
'Αδωνις: «Αποσύρονται όλα... είναι το ίδιο».

'Αδωνις Γεωογιάδης. λίγο μετά στην ΕΡΤ1: «Διαβάζω έκπληκτος σε κάποια πρωτοσέ
λιδα, ότι ζήτησα συγνώμη, λέει, από τους ανθρώπους. Ούτε ζήτησα συγνώμη, ούτε 
πρόκειται να ζητήσω συγνώμη, ούτε θα μπορούσα να ζητήσω συγνώμη. Συγνώμη από 
τους ανθρώπους που προσπάθησαν να με κλείσουν φυλακή δεν πρόκειται να ζη
τήσω».
Αυτό που ζούμε είναι η απόλυτη ηδονή! 0 Άδωνις αυτοδιαψεύδεται και αυτοεξευτελίζεται 

καθημερινά. Τώρα λέει ότι δεν ζήτησε ποτέ συγνώμη για τα περί σκευωρίας. Το βίντεο τον διαψεύδει. Αλλά 
σιγά μην στάξει η ουρά του ψεύτη...

Δηυήτρης Παπαδημούλης. ευρωβουλευτής, στον Κυριάκο Μητσοτάκη μέσα στην άδεια 
αίθουσα του Ευρωκοινοβουλίου: «Σκοπεύετε να ζητήσετε συγνώμη από τους δημοσιο
γράφους, που χαρακτηρίσατε ως υπόκοσμο και συμμορία στην Ελληνική Βουλή, αφού 
με απόφαση ανωτάτων δικαστών αθωώθηκαν;».
Μητσοτάκηε: !!!!!!!!!!!!!!
Άκυρη η ερώτηση κ. Παπαδημούλη... Είναι δυνατόν ένας Μητσοτάκης να ζητήσει συγνώμη 

από την πλέμπα; Ποτέ!!! Είναι θέμα... «αξιοπρέπειας».

Μανώλης Κόψής. δημοσιογράφος, πολιτικός, ΟοηίΓα ΟήαηηθΙ, για το σκάνδαλο ΝοναιΓίε: 
«Υπήρξε σκευωρία και νομίζω ότι π απόφαση του δικαστικού συμβουλίου είναι ένα 
ποωτοιοανέε κουκούλωσα τηε υπόθεσηε. Και θα εξηγήσω γιατί το λέω αυτό. Δε θα 
σας αρέσει, κ. Γεωργιάδη, αυτό που θα πω, αλλά εγώ διαισθάνομαι ότι υπήρξε πολι
τική παρέμβαση γι' αυτό το πόοισυα νια το κουκούλωμα τηε υπόθεσηε».
Απίστευτη αποκάλυψη από τον Μανώλη Καψή! Κατήγγειλε ηαραδικαστικό και παρακράτος 

Μητσοτάκη! Η κυβέρνηση όχι μόνο παρενέβη στη δικαιοσύνη με αισχρό τρόπο στην υπόθεση ΝονατΙίδ, 
αλλά προχώρησε σε συνεργασία με τους δικαστές σε κουκούλωμα της υπόθεσης!

ΔΑΠ-ΝΔΦΚ Νομικής: Εξαπολύει σφοδρή επίθεση κατά της Νίκης Κεραμέως με επί
κεντρο το νομοσχέδιο για τα ΑΕΙ. Μάλιστα, η φοιτητική παράταξη της ΝΔ χρησιμοποιεί 
ασυνήθιστα σκληρή γλώσσα κατά της υπουργού Παιδείας, λέγοντας ότι «πούλησε τη 
ψυχή της για μία θέση στο υπουργείο». Παράλληλα, κάνει λόγο για «τροχονόμους συμ
φερόντων» και «θλιβερά φερέφωνα», προσθέτοντας: «Μόνοι μας και όλοι τους. Εμείς 
με τη ΔΑΠ, αυτοί με την “εξουσία”. Εμείς με τους φοιτητές, αυτοί με τα συμφέροντα. 

Εμείς στα αμφιθέατρα, αυτοί στα υπουργεία».
Ακόμα και τη ΔΑΠ- ΝΔΦΚ κατάφερε να ξεσηκώσει εναντίον της η Κεραμέως...

Μόνος Χατ&δάκηε: «Πρώτα απ’ όλα, τί εννοούμε όταν λέμε παιδεία; Την πληροφορία; 
Την τεχνική; Το δίπλωμα εξειδίκευσπε που εξασφαλίζει γάμο, αυτοκίνητο και ακίνητο, 
με πληρωμή την πλήρη υποταγή του εΡασωαλισθέντοε: Ή την πνευματική και ψυχική 
διάπλαση ενός ελεύθερου ανθρώπου, με τεχνική αναθεώρησης και ονειρικής δομής, 
με αγωνία απελευθέρωσπε και με διαθέσεις υιαε ιπτάμενοί ιρυγήα προε τα άστρα:
Αυτήν τη δεύτερη παιδεία την αποσιωπούν και δε τη δίνουν δωρεάν, γιατί δεν συντη

ρεί και δεν υπηρετεί συστήυατα. Αντίθετα, τα ελέγχει, τα αναθεωρεί και τα αποδυναμώνει».
Κεραμέως ακούς; Αυτά μπορεί είναι κινέζικα για εσένα και τους ανθρώπους της δικής σου συνομοταξίας. 
Τα παιδιά μας, όμως, τι φταίνε;

Γιαγιά Κηοούλα: «Τρία χρόνια είναι πρωθυπουργός ο 
Κυριάκος Μητσοτάκης. Μια απλή ερώτηση θέλω να 
κάνω: Περνάτε καλά;».

Επανάσταση πιγκουΐνων σε ενυδρείο (Γοεο.ρτ): Αρνούνται να φάνε τη φθηνή τροφή, που τους δί
νουν λόγω πληθωρισμού!
Ακόμη και οι πιγκουΐνοι σε ενυδρείο έκαναν επανάσταση, γιατί τους ταΐζουν πιο φτηνά ψάρια για λόγους οι
κονομίας. Μόνο εμείς τα γίδια κατεβάζουμε αμάσητα τα σ@@@@τα που μας ταΐζουν...

ΜαίίΙτ ΑζπΊΒηί. αντιπρόεδρος της Ομάδας Μακράν στην Ευρωβουλή, για την κατάντια της 
ελευθερίας του Τύπου στην Ελλάδα: «Μας ανησυχεί η ελευθερία του Τύπου στην 
Ελλάδα. Δεν πρέπει να ξαναδούμε ευρωπαίο ηγέτη που καταπατά την ελευθεροτυπία».
Επική επίθεση στον Κυριάκο Μητσοτάκη από τον αντιπρόεδρο των φιλελεύθερων στο 
Ευρωκοινοβούλιο! Στα κανάλια ασφαλώς δεν θα το δείτε, ακριβώς γιατί υπάρχει... ελευθε
ρία του Τύπου στην Ελλάδα...

Γιώργος Κύοτσοε: «Ήξερα τον πατέρα του Κυριάκου Μητσοτάκη, ότι είχε αδυναμία στο 
χρήμα, αλλά ο γιος είναι χειρότερος. Αν τον αφήσουμε να συνεχίσει να κυβερνάει, 
πάει να φτιάξει ένα καθεστώς. Θα μας τρελάνει όλους και στο τέλος θα τρελαθεί κι 
αυτός».
Το τι θα κάνει αυτός, κ. Κύρτσο μου, ποσώς μας ενδιαφέρει... Αναρωτιέμαι αν θα μπορέ

σουμε να διατηρήσουμε ΕΜΕΙΣ σώας τα φρένας, με αυτά που βλέπουμε, ακούμε και βιώνουμε...

Μϊίϊΐ3ΪΓ6.αι·. αποκαλύπτει: «Με απόφαση του Κυριάκου Μητσοτάκη η Ελλάδα δίνει 260 
εκατ. ευρώ σε εξοπλισμό για την Ουκρανία. Πολύ περισσότερα χρήματα 
(υπερδιπλάσια) από χώρες όπως η Γαλλία και η Ιταλία».
θα μιλήσει κανείς; _

Β
'Εντι Ζεμενίδης. ισχυρός άνδρας του ελληνικού λόμπι 
στις ΗΠΑ, αποκάλυψε στην ΕΡΑ: «Στις 20 Ιουλίου ο 
Ερντογάν θα ανακοινώσει προσάρτηση των Κατεχό- 
μενων της Κύπρου στην Τουρκία... ότι η πληροφο
ρία κυκλοφόρησε χτες στην Ουάσιγκτον».
Άντε;;;Έλα;;; Σώπα;;; Πού είσαι Κυριάκο;;; Τζάμπα τα χει
ροκροτήματα στο κογκρέσο;;;

Μήτσος ο γείτονας: «Μου έλεγε σκασμένος στα γέλια 
φίλος και φανατικός της ΝΔ: Ο Μητσοτάκης και ο 
Πλεύρης, αρχές Μαΐου, υπέγραψαν συμφωνία με τον 
Θεό ότι ο κορωνοϊός θα κάνει διακοπές μέχρι τον Σε
πτέμβριο. Σήμερα είχαμε 28 νεκρούς. Ο Μητσοτά

κης τηρεί την υπογραφή του, άρα ποιος φταίει; 
Φυσικά ο θεός».

Κρισταλίνα Γκεοργκίεθα. επικεφαλής του Διεθνούς 
Νομισματικού Ταμείου (ΔΝΤ), δήλωσε ότι: «Έχουν πέσει 
σοβαρές σκιές στις προοπτικές για την παγκόσμια οι
κονομία από τον Απρίλιο. Προσωπικά, δεν μπορώ να 
αποκλείσω μια πιθανή παγκόσμια ύφεση το επόμενο 

έτος».
Στον Κυριάκο να τα πεις αυτά, Κρισταλίνα μου, που θα κάνει εκλογές 
στο τέλος της τετραετίας, γιατί είναι, λέει, «ο πρωθυπουργός των με
γάλων κρίσεων». Κάποιος να του ψιθυρίσει στο αυτί ότι είναι άλλο να 

αντιμετωπίζεις τις κρίσεις και άλλο να τις ποοκαλείς!

Δημήτρης Κουτσούυπας: «Το γνωστό πιτόγυρο 
έφτασε τα 3,5 ευρώ! Εσείς σουβλάκι δεν τρώτε, αλλά 
ούτε βενζίνη δεν βάζετε;».
Ε, βενζίνη βάζουν, πώς δε βάζουν... αλλά πιτόγυρο δεν 
καταδέχονται! Τρώνε πιτόγυρα οι πορφυρογέννητοι;

Ο ξεσηκωμός των αγροτών στην Ολλανδία απασχολεί όλα τα ΜΜΕ 
του κόσμου και της Ευρώπης... εκτός από τα ελληνικά. Ξένος 
κώλος ξένος πόνος έλεγε η γιαγιά μου...

Κι εμείς εδώ βρέεεχει... τι όοομορφα που Βρέεεχει...!
Ο Αχαχούχας

ΓΝ1ΣΗ
ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΟ Μ.Ε.

Πιχραδίδοχηαι μαθήματα
Βιολογίας - Χημείας

8 Μαθήματα όλων των τάξεων Γυμνασίου και 
Λυκείου σε ολιγομελή τμήματα έως 4 ατόμων

-$;■ Παράδοση ιδιαίτερων μαθημάτων

* Με σύγχρονες εκπαιδευτικές μεθόδους για το 
βέλτιστο παιδαγωγικό αποτέλεσμα

Προσιτή Αριστεία!
Εγγύηση η διδακτική εμπειρία, η οργάνωση και η ομαδικότητα

Υπεύθυνη Σπονδών
Βακφάρη Μαριάνθη

|

¥
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Συναυλία αφιερωμένη στον Ζήση από τον Πολιτιστικό 
Μορφωτικό Σύλλογο «ΤΟ ΦΛΑΜΠΟΥΡΟ»

Ο
Π.Μ.Σ «ΤΟ ΦΛΑΜΠΟΥΡΟ» διοργανώνει συναυλία το Σάββατο 13 Αυγοΰστου 2022 και ώρα 
20:30μμ στον προαύλιο χώρο του δημοτικού σχολείου Φλαμηούρου. Η συναυλία είναι 
αφιερωμένη στον ΖΗΣΗ.

Θα συμμετέχει το μουσικό συγκρότημα ”01 ΕΛΑΧΙΣΤΟΙ”. Το συγκρότημα «ΠΟΝΤΟΠΟΡΟΙ». Με τους Γιάννης 
Παλαπουκιδης (κλαρίνο, φλογέρα, Γαβάλ). Και με τον Αλέκο Παηαδόηουλο στα κρουστά.

Όποιος επιθυμεί να συμμετέχει στην εκδήλωση με οποιονδήποτε τρόπο , μπορεί να επικοινωνήσει με 
τον κ. Νικόλαο Χαίδάρη στο τηλέφωνο 6988019569 ή με την Γραμματεία του συλλόγου στο 6932665443 
ως τις 10 Αυγούστου.

Με εκτίμηση το Δ.Σ του συλλόγου.

νγΜ.
ν Φλώρινας

"ΥΓΕΙΑ ΦΛΩ.ΡΙΝΑΣ"
ΙΔΙΩΤΙΚΟ ΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ 

ΙΑΤΡΙΚΗ Ι.Κ,Ε,

ΙΑΤΡΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ

& Μικροβιολογικό
6 Αιματολογικό

Γαστρεντερολογικό 
Μ Ενδοκρινολογικό 
ζ* Ουρολογικό - Ανδρολογικό 
$ Αλλεργιολογικό 
© Γενική Χειρουργική 
@ Ψυχιατρικό

Σίνη Κοντογούρη 8,53100 ΦΛΩΡΙΝΑ - Τηλ.: 23850 49200-8 - ¥ΑΧ: 23850 49209
\νννΐ».γ9β<3^0ΓΪΠ35.9Γ» 6-ΙΏβίΙ: ίηίθ#Υ9€Ϊ3ί1δΓΪη35,9Γ

Το Ιατρικό Διαγνωστικό Κέντρο «Υγεία Φλώρινας» συμπλήρωσε ήδη 2 χρόνια λειτουργίας.
Στις υπάρχουσες ειδικότητες, που κάλυψαν τις ανάγκες του νομού μας, έρχεται να προστεθεί και η ειδικότητα 
του Αιματολόγου που εξυπηρετείται από τον Κο. Μέμμο Χρήστο, Αιματολόγο,
Οι ειδικότητες αυτές ενισχύουν και διευρύνουν το φάσμα των ειδικών νοσημάτων που ήδη αντιμε
τωπίζεται στο «Υγεία Φλώρινας» {Γαστρεντερολογικώγ, Ενδοκρινολογικών, Ουρολογικών - 
Ανδρολογικών, Αυτοάνοσων, Αλλεργικών, Αιματολογικών).
Η όλη προσπάθεια υποστηρίζεται από ένα άρτια εξοπλισμένο Μικροβιολογικό Εργαστήριο, το οποίο 
είναι συμβεβλημένο με τον ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία (ΠΕΣ, ΓΕΑ,ΤΥΠΕΤ, Τράπεζα της Ελλάδος).

Το διαγνωστικό κέντρο «Υγεία Φλώρινας» είναι ένας σύγχρονος χώρος στον οποίο συστεγάζονται τα 
εξής τμήματα:

' Ενδοκρινολογικό 
■ Αλλεργιολογικό 
' Γενική Χειρουργική 
> Ψυχιατρική

• Μικροβιολογικό
(συμβεβλημένο με ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία)

• Αιματολογικό
• Γαστρεντερολογικό
• Ουρολογικό - Ανδρολογικό
Η κλινική εμπειρία και η υψηλή κατάρτιση του επιστημονικού μας προσωπικού, σε συνδυασμό με ιατρικό 
εξοπλισμό τελευταίας τεχνολογίας εγγυώνται τη μεγίστη αξιοπιστία των διαγνωστικών αποτελεσμάτων.

Το νέο πρόγραμμα των κλινικών ιατρών διαμορφώνεται ως εξής:

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΚΛΙΝΙΚΩΝ ΙΑΤΡΩΝ
ΔΕΥΤΕΡΑ ΤΡΙΤΗ ΤΕΤΑΡΤΗ ΠΕΜΠΤΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΣΑΒΒΑΤΟ

ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΙΚΟ
(Αιματολογικό,
Βιοχημικό, Ιαλσγικό, 
Ανοοολογικό,
Μοριακός έλεγχοί)

Πρωί:
08.00-14:00
Απόγευμα:
1730-20:30

Πρωί:
08.00 -14:00
Απόγευμα:
1730-2030

Πρωί:
08:00-1400
Απόγευμα:
1730-2030

Πρωί:
0800-1400
Απόγευμα:
1730-20:30

Πρωί:
0800-1400
Απόγευμα:
1730-2030

ΑΙΜΑΤΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
1800-21:00

ΓΛΣΤΡΕΝΤΕΡΟΑΟΠΚΟ
(Κολονοσκώπηση,
Γαστροσκόπηση,
ίίολυπεκτομή)

Απόγευμα:
1730-21:00

Πρωί:
0800-1400
Απόγευμα:
1730-2100

ΟΥΡΟΛΟΓΙΚΟ
ΑΝΔΡΟΛΟΓΙΚΟ
{Ανδρική
νπσγσνψότηΐα}

Πρωί:
0830-14:00
Απόγευμα:
1730-2100

Πρωί:
0830-1400

ΕΝΔΟΚΡΙΝΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
17:30-2100

Πρωί:
10:30-1400
Απόγευμα:
1730-2100

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΙΚΟ

Πρωί:
0900-1600

ΓΕΝΙΚΗΣ ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΗΣ 
- ΜΙΚΡΟΕΠΕΜΒΑΧΕ1Σ
(Αφαίρεση σπίλων, 
λιπωμάτων κΧπ,)·

Απόγευμα:
1730-21:00 
{Γ. Κορωναίος}

Απόγευμα: 
1730-2100 
(Γ. Κορωναίος}

Πρωί:
0800-14:00 
(Χ,Πασίνηά 
Απόγευμα: 
1730-2100 
(Γ. Κορωναίος)

Απόγευμα:
1730-2100 
(Γ. Κορωναίος)

ΨΥΧΙΑΤΡΙΚΗΣ Απόγευμα:
1730-2100

Πρωί:
0830-1400
Απόγευμα:
1730-2100

Για να κλείσετε ραντεβού επικοινωνήστε με τα τηλέφωνα 23850 49200-208

γ ■
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜ0ΚΡΑΤΙ 
ΝΟΜΟΙ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 
ΔΗΜΟΣ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ

ΤΕΤΑΡΤΗ 13 ΙΟΥΛΙΟΥ 2022

ΑΑ.Π. 11623/07-07-2022 
ΜΕΛΕΤΗ: Δράσεις Προστασίας των 
Υδάτων Δήμου Αμυνταίου» 
(ΟΡν:71320000-7 Υπηρεσίες εκπόνη
σης τεχνικών μελετών)

ΧΡΗΜ/ΤΗΣΗ: ΕΣΠΑ 2014-2020 
ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΙΑΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ 
«ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ» 
ΚΩΔ. ΕΝΑΡΙΘΜΟΥ: 2020ΕΠ00510030

ΠΡΟΚΗΡΥΞΗ
ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΑΝΟΙΚΤΗΣ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ 

ΜΕΣΩ ΤΟΥ ΕΘΝΙΚΟΥ ΣΥΣΤΗΜΑΤΟΣ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΩΝ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΣΥΜΒΑΣΕΩΝ 
(Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.)

ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΠΙΛΟΓΗ ΑΝΑΔ0Χ0Υ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΚΠΟΝΗΣΗ ΜΕΛΕΤΗΣ

Προκηρύσσει ανοικτή διαδικασία μέσω ίου Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δη
μοσίων Συμβάσεων (Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.) για την σύναψη δημοσίων συμβάσεων μελετών με κρι
τήριο ανάθεσης την «πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά» βάσει βέλ
τιστης σχέσης ποιότητας - τιμής για τη μελέτη: "Δράσεις Προστασίας των Υδάτων 
Δήμου Αμυνταίου” εκτιμώμενης αξίας 232.807,61 € (χωρίς ΦΠΑ) και περιλαμβάνει 
την προεκτιμώμενη αμοιβή της παρακάτω επιμέρους κατηγορίας μελέτης:

1. 202.441,40 € για μελέτη κατηγορίας 20 (Γεωλογικές - Υδρογεωλογικές μελέτη & 
έρευνες) και 30.366.21 € για απρόβλεπτες δαπάνες, 2,00% για την πρόσθετη καταβολή 
(πριμ) του άρθρου 15 Α της παρούσας

1. Αναθέτουσα Αρχή - Στοιχεία επικοινωνίας:
Αναθέτουσα αρχή: ΔΗΜΟΣ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ Οδός: Γρ. Νικολαϊδη 2, Τ.Κ. 53200 Αμύνταιο 

Ταχ.Κωδ.: 53200 ΑΜΥΝΤΑΙΟ
Τηλ.: 2386350131, 2386350126
Ε-ηηοΐΙ: ρ3ρθ9Ϊ3ηηΪ53ΐ@3πιγηί3!0.9Γ, 3ΐΙΐΙθΓηΐ3η@3Γπγηί3ίο.9Γ
Ιστοσελίδα: ήίίρ://νννννν.3Γπγηΐ3ΐο.9Γ
2. Πρόσβαση στα έγγραφα: Προσφέρεται ελεύθερη, πλήρης, άμεση και δωρεάν ηλε

κτρονική πρόσβαση στα έγγραφα της σύμβασης στον ειδικό, δημόσια προσβάσιμο, χώρο 
"ηλεκτρονικοί διαγωνισμοί” της πύλης λννννν.ρΓοηιϊίΗευδ.^ον.^Γ. Στην ιστοσελίδα της 
αναθέτουσας αρχής Ηίίρ5,7/3ητγηί3Ϊο.9Γ αναρτάται σχετική ενημέρωση με αναφορά 
στον συστημικό αριθμό διαγωνισμού και διασύνδεση στον ανωτέρω ψηφιακό χώρο του 
ΕΣΗΔΗΣ Δημόσια Έργα.

Κάθε είδους επικοινωνία και ανταλλαγή πληροφοριών πραγματοποιείται μέσω της 
διαδικτυακάς πύλης \ννννν.ρΓοπΥιΙήθυ5.9ον.9Γ του ΟΠΣ Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ

3. Κωδικός ΟΡν: 71320000-7 Υπηρεσίες εκπόνησης τεχνικών μελετών
4. Κωδικός ΝϋΤ5 κύριου τόπου εκτέλεσης της μελέτης: 6Κ143, Ε1.533 (Αμύνταιο)
5. Περιγραφή της δημόσιας σύμβασης: Αντικείμενο της παρούσας σύμβασης απο

τελεί ο καθορισμός των ζωνών προστασίας των σημείων (ή πεδίων) υδροληψίας που 
εξυπηρετούν δίκτυα ύδρευσης τα'οποία λειτουργεί ο Δήμος Αμυνταίου. Οι εν λόγω ερ~ 
γασίες θα λάβουν χώρα σύμφωνα με το βασικό μέτρο με κωδικό Μ09Β0401 του Σχεδίου 
Διαχείρισης Λεκανών Απορροής Ποταμών Υδατικού Διαμερίσματος Δυτικής Μακεδονίας 
(Ε109).

Ειδικότερα, η μελέτη περιλαμβάνει δράσεις καθορισμού και οριοθέτησης ζωνών ή/και 
μέτρων προστασίας (εάν αυτά απαιτηθούν) σημείων υδροληψίας ύδατος, που προορίζεται 
για ανθρώπινη κατανάλωση από υπόγεια υδατικά συστήματα.

6. Εναλλακτικές προσφορές: Δε γίνονται δεκτές εναλλακτικές προσφορές.
7. Χρόνος παράδοσης εκπόνησης της μελέτης: ΔΕΚΑ ΠΕΝΤΕ (15) μήνες από την 

υπογραφή του συμφωνητικού
8. Δικαιούμενοι συμμετοχής: 1. Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρό

σωπα, ή ενώσεις αυτώνπου δραστηριοποιούνται στην εκπόνηση μελετών των κατηγοριών 
που αναφέρονται στο άρθρο 12.1 της παρούσας και που είναι εγκατεστημένα σε:

α) κράτος-μέλος τηςΈνωσης,
β) κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.),
γ) τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό ανά

θεση δημόσια σύμβαση καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1, 2, 4, 5, 6 και 7 και τις γενικές 
σημειώσεις του σχετικού με τηνΈνωση Προσαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, καθώς 
και

δ) τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ' της παρούσας παραγράφου και 
έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με τηνΈνωση σε θέματα διαδικασιών 
ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων.

Στο βαθμό που καλύπτονται από τα Παραρτήματα 1, 2. 4, 5, 6 και 7 και τις γενικές ση
μειώσεις του σχετικού με τηνΈνωση Προσαρτήματος I της ΣΔΣ, καθώς και τις λοιπές 
διεθνείς συμφωνίες από τις οποίες δεσμεύεται η Ένωση, οι αναθέτουσες αρχές επιφυ
λάσσουν για τα έργα, τα αγαθά, τις υπηρεσίες και τους οικονομικούς φορείς των χωρών 
που έχουν υπογράψει τις εν λόγω συμφωνίες μεταχείριση εξίσου ευνοϊκή με αυτήν που 
επιφυλάσσουν για τα έργα, τα αγαθά, τις υπηρεσίες και τους οικονομικούς φορείς της 
Ένωσηςΐ.

• Οικονομικός φορέας συμμετέχει είτε μεμονωμένα είτε ως μέλος ένωσης.
• Στο βαθμό που καλύπτονται από τα Παραρτήματα 1, 2, 4, 5, 6 και 7 και τις γενικές 

σημειώσεις του σχετικού με τηνΈνωση Προσαρτήματος I της ΣΔΣ, καθώς και τις λοιπές 
διεθνείς συμφωνίες από τις οποίες δεσμεύεται η Ένωση, οι αναθέτουσες αρχές επιφυ
λάσσουν για τα έργα, τα αγαθά, τις υπηρεσίες και τους οικονομικούς φορείς των χωρών 
που έχουν υπογράψει τις εν λόγω συμφωνίες μεταχείριση εξίσου ευνοϊκή με αυτήν που 
επιφυλάσσουν για τα έργα, τα αγαθά, τις υπηρεσίες και τους οικονομικούς φορείς της 
Ένωσηςϋ.

9. Υποδιαίρεση σε τμήματα: Δεν υποδιαιρείται σε τμήματα η παρούα,α δημόσια σύμ
βαση

10. Υποβολή προσφορών: Οι προσφορές υποβάλλονται από τους ενδιαφερομένους 
ηλεκτρονικά, μέσω της διαδικτυακάς πύλης νννννν.ρΓοιτιϊΙήθυδ^ον^Γ του ΟΠΣ ΕΣΗΔΗΣ, 
μέχρι την καταληκτική ημερομηνία και ώρα.

Ως ημερομηνία και ώρα λήξης της προθεσμίαςυποβολής των προσφορώνΐϋ ορίζεται 
η 29/07/2022, ημέρα Παρασκευή και ώρα 10:00.

Ως ημερομηνία και ώρα ηλεκτρονικής αποσφράγισης των προσφορών ορίζεται η 
29/07/2022, ημέρα Παρασκευή και ώρα 10:00.

11. Χρόνος ισχύος προσφορών: Δώδεκα (12) μήνες, από την ημερομηνία υποβολής 
των προσφορών.

12. Γλώσσα σύνταξης προσφορών: Ελληνική
13. Χρηματοδότηση: Η μελέτη έχει ενταχθεί στο ΕΣΠΑ 2014-2020/ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΙΑΚΟ 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ «ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ» και η σύμβαση θα χρηματοδοτηθεί 
από 60 πιστώσεις του Προγράμματος αυτού (Τίτλος Πράξης: «ΔΡΑΣΕΙΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΤΩΝ 
ΥΔΑΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ» με Κωδικό ΟΠΣ 5052386), από το Ευρωπαϊκό Ταμείο Πε
ριφερειακής Ανάπτυξης (ΕΤΠΑ) και Εθνική Συμμετοχή. Η θετική γνώμη της ΕΥΔ-ΕΠ «ΠΕ
ΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ» ή η τεκμαιρόμενη θετική γνώμη για τη διαδικασία 
ανάθεσης της σύμβασης αποτελεί όρο για τη χρηματοδότηση της πράξης. 0 κωδικός Σ.Α. 
της πράξης είναι 2020ΕΠ00510030. Για την παρούσα διαδικασία έχει εκδοθεί η απόφαση 
με αρ.πρωτ. 2022/10404 - 22/06/2022 (ΑΔΑΜ:22ΡΕΟ010787791 2022-06-22, ΑΔΑ:ΨΦΙ- 
ΗΩΨ-Τ8Ω) για την ανάληψη

υποχρέωσης/έγκριση δέσμευσης πίστωσης για το οικονομικό έτος 2022 και έλαβε α/α 
906 καταχώρησης στο βιβλίο εγκρίσεων και εντολών πληρωμής .

14. Εγγύηση συμμετοχής στο διαγωνισμό: Για τη συμμετοχή στη διαδικασία απαι
τείται η κατάθεση εγγύησης συμμετοχής, ποσού τεσσάρων χιλιάδων εκατόν εβδομήντα 
δύο ευρώ (4.656,00 €).

15. Δημοσιεύσεις: Το πλήρες κείμενο της διακήρυξης αναρτάται στο ΚΗΜΔΗΣ 
(\Λ/νννν.ρΓθΓηΐΙήθυ5.9ον.9Γ) και η περίληψη διακήρυξης στον Ελληνικό Τύπο, στο πρόγραμμα 
Διαύγεια (νννννν.άΪ3ν9θΪ3.9ον.9Γ) καθώς επίσης και στην ιστοσελίδα του Δ. Αλμυρού 
(νννννν.3ηιγηΐ3ΐο.9Γ) αναρτάται σχετική ενημέρωση με αναφορά στον συστημικό αριθμό 
διαγωνισμού και διασύνδεση στον ανωτέρω ψηφιακό χώρο ίου ΕΣΗΔΗΣ Δημόσια Έργα.

Αμύνταιο, 07/07/2022 
Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

Άνθιμος Μπιτάκης

ϊ) Για το έλεγχο των χωρών που έχουν συνάψει συμφωνίες με τηνΈνωση δες την 
ιστοσελίδα της Επιτροπής ήΙΐρ5://θο.θυΓορ3.θυ/9ΓοννΐΗ/5ίη9ΐθ-ΓΤ»3Γΐ<θΙ/ρυόΙΐ€- 
ρΓοευΓθΓΠθηί/ΐηΐθΓη3ΐϊοη3ΐ_θη

ϋ) Για το έλεγχο των χωρών που έχουν συνάψει συμφωνίες με τηνΈνωση δες την 
ιστοσελίδα της Επιτροπής ΗΐΙρ5://θο.θυΓορ3.θυ/9ΓοννΐΗ/5Ϊη9ΐθ-Γη3ΓΚθί/ρυ61Ϊ€- 
ρΓθουΓθΓηθηί/ΐηΙθΓη3ΐΐοη3ΐ_θη

ΐϋ) Η προθεσμία παραλαβής των προσφορών καθορίζεται σύμφωνα με το άρθρο 121 
του .ν. 4412/2016.
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Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...

...Συνέχεια από σελίδα 24

Τελικά, το 1904 οι εννέα Πυγμαίοι του Βέρνερ φτά
νουν στις ΗΠΑ. Οι Πυγμαίοι εκτέθηκαν οτη Διε
θνή Έκθεση στο Σαιντ Λούις ως χαρακτηριστικά 
δείγματα μιας... κατώτερης μορφής ανθρώπου, 
με τον κόσμο να συρρέει για να τους δει. Η έκ
θεση μάλιστα συνεχίστηκε και τον χειμώνα, με τον 
Μπένγκα και τους άλλους οχτώ άντρες να πρέπει 
να είναι σχεδόν γυμνοί κατά την αφρικανική εν
δυμασία, παρόλο που έκανε έντονο κρύο. Παράλ
ληλα, έπρεπε να ποζάρουν για φωτογραφίες, οι 
οποίες πωλούνταν στους επισκέπτες.
Δύο χρόνια μετά, τον Σεπτέμβριο του 1906, ο 
Ζωολογικός Κήπος του Μπρονξ ΥΥίΙάΙίίβ 0οπ5θγ- 
ναϋοη θοεϊσίγ τοποθέτησε τον Μπένγκα ως έκ
θεμα σε ένα κλουβί μαζί με πιθήκους.
0 Ουίλιαμ Χόρναντεϊ, διευθυντής του ζωολογικού 
κήπου, και ό ευγονιστής και υποστηρικτής του επι
στημονικού ρατσισμού Μάντισον Γκραντ θεώρη
σαν ότι ο Μπένγκα θα προσέλκυε αρκετούς θεατές 
σε μια «μελέτη» για ένα «κατώτερο είδος», 
όπως ήταν οι άνθρωποι από την Αφρική. Πράγματι, 
ο Μπένγκα προσέλκυσε μεγάλο πλήθος κόσμου 
τις 20 μέρες που εκτιθόταν (υπολογίζεται ότι τον 
είδαν περίπου 200.000 θεατές)!
Ενα άρθρο των Νβιν ΥογΚ Τϊητβδ με τίτλο «Άν
θρωπος των θάμνων μοιράζεται ένα κλουβί με 
πίθηκους του Ζωολογικού Κήπου του Μπρονξ» 
έκανε τον Μπένγκα ακόμα πιο διάσημο έκθεμα. Στο 
άρθρο αναφερόταν ότι «μέχρι και 500 άτομα την 
ημέρα πηγαίνουν να παρακολουθήσουν τον'Οτα 
Μπένγκα, ο οποίος παίζει με έναν παπαγάλο ή 
κρατά τα βέλη και το δόρυ του. Τα παιδιά χαχανί
ζουν με ευχαρίστηση, ενώ οι ενήλικοι γελάνε 
πολύ εύκολα με το θέαμα».
Ωστόσο, δεν άργησαν να έρθουν και οι αντιδράσεις. 
Μια ομάδα Αφροαμερικανών ιερέων υπό την ηγε
σία του αιδεσιμότατου Τζέιμς Γκόρντον πήγαν στον 
ζωολογικό κήπο και εξέφρασαν έντονα την οργή 
τους, τονίζοντας ότι η κατάσταση αυτή εξομοι
ώνει τους μαύρους με τους πιθήκους, ενώ θα 
έπρεπε να θεωρούνται και αυτοί μέλη της αν
θρώπινης φυλής. Ζήτησαν επίσης να λήξει 
άμεσα η αιχμαλωσία του Μπένγκα.
Η αντίδραση του αιδεσιμότατου Γκόρντον δεν πέ
ρασε απαρατήρητη και από τους Νονν ΥογΚ Τίηηθδ, 
οι οποίοι επανήλθαν με ένα νέο άρθρο στο οποίο 
εξέφραζαν την απορία τους γι’ αυτές τις αντί- (Ι 
δράσεις! Όπως ανέφεραν «είναι παράλογο να 
υπάρχει γκρίνια για την υποτιθέμενη ταπεί
νωση και εξευτελισμό, τον οποίο υφίσταται ο 
Μπένγκα. Η ιδέα πως όλοι οι άνθρωποι είναι 
το ίδιο και πως οι διαφορές τους προκύπτουν 
από τις ευκαιρίες που έχουν ή μη στην από
κτηση εκπαίδευσης, είναι πλέον κατά πολύ ξε
περασμένη».
Οι πιο καταξιωμένοι επιστήμονες της εποχής άλ- I 
λωστε, θεωρούσαν ότι ο Μπένγκα άνηκε σε ένα * 
κατώτερο είδος ανθρώπου, ένα ανθρωποει
δές, και τοποθετώντας τον ως έκθεμα στον 
ζωολογικό κήπο προωθούσαν τα υψηλά ιδα
νικά του μοντέρνου πολιτισμού.
Τελικά, στις 16 Σεπτεμβρίου, μια εβδομάδα μετά 
την έναρξη της έκθεσης, επιτρέπεται στον 
Μπένγκα να μην ζει μέσα στο κλουβί και να μπο
ρεί να κυκλοφορεί ελεύθερα μέσα στο πάρκο.
Εκείνη την ηυέοα 40.000 άνθρωποι πήγαν να ,
τον δουν!
Όπου πήγαινε ένα τεράστιο πλήθος ανθρώπων 
τον ακολουθούσε και τον κυνηγούσε. Αν κατά- [ 
φερναν να τον στριμώξουν σε κάποιο σημείο, 
πολλοί τον τσιμπούσαν, τον έπιαναν ή του 
έβαζαν τρικλοποδιά, ενώ άλλοι απλώς γελού- > 
σαν στο θέαμα. Προσπαθώντας να υπερασπι
στεί τον εαυτό του, ο Μπένγκα χτύπησε 
αρκετούς θεατές μέχρι που τελικά τρεις άν- ι

τρες τον μετέφεραν πίσω στο κλουβί του.
0 αιδεσιμότατος Γκόρντον παρακαλούσε να πάρει 
τον Μπένγκα στο ορφανοτροφείο του. Τελικά, 
στις 2Θ Σεπτεμβρίου 1906, 20 ημέρες μετά την 
έναρξη της έκθεσης, ο Μπένγκα οδηγήθηκε στο 
ορφανοτροφείο για έγχρωμους ΗοννοΓά 
ΟοΙουτεά ΟτρΗοη ΑδγΙυητ, το οποίο διοικούσε ο 
αιδεσιμότατος Γκόρντον. Πράγματι, ο Μπένγκα επι- 
μοριρώθπκε μέσα στο ορφανοτροφείο, ενώ τον Ια
νουάριο του 1910 στάλθηκε στο Λίντσμπουργκ 
της Βιρτζίνια για να φοιτήσει στο Θεολογικό Κο
λέγιο της πόλης, στο οποίο φοιτούσαν και δίδασκαν 
μόνο Αφροαμερικάνοι. Εκεί ο Μπένγκα έζησε στο 
σπίτι της χήρας του πρώην προέδρου του Κολε
γίου, της Μέρι Χάγιες Άλεν, μαζί με τα επτά παιδιά 
της.
0 Μπένγκα κυκλοφορούσε συνήθως ξυπόλητος 
και οδηγούσε συχνά τα νέα παιδιά της γειτονιάς 
στο δάσος διδάσκοντάς τους κυνήγι, πως να 
φτιάχνουν βέλη, να κυνηγούν άγριες γαλοπού
λες και σκίουρους και να παγιδεύουν μικρά 
ζώα. Συχνό τους διηγούνταν με τα σπασμένα 
του αγγλικά ιστορίες κυνηγιού από την πατρίδα 
του.
0 Μπένγκα είχε επιτέλους βρει μια θετή οικογένεια.
Ωστόσο, οι εμπειρίες που είχε βιώσει από πολύ 
νωρίς είχαν αφήσει πολύ βαθιά το σημάδι τους. 
Τα αγόρια από την γειτονιά ανέφεραν στη συνέχεια 
ότι κάποιες νύχτες πήγαινε μόνος του και άναβε 
φωτιά χορεύοντας και τραγουδώντας γύρω από 
αυτή.
Το 1916 ο Μπένγκα άρχισε να χάνει το ενδιαφέρον 
του για τις εκδρομές του με τα παιδιά για κυνήγι και 
ψάρεμα, ενώ συχνά επέλεγε να μείνει μόνος του.
Για ώρες μπορεί να στεκόταν σιωπηλός κάτω από 
ένα δέντρο. Κάποια από τα παιδιά που ζούσαν στη 
γειτονιά, όταν μεγάλωσαν θυμούνταν ακόμα ότι τον 
άκουγαν να τραγουδά ένα τραγούδι που είχε μάθει 
στο κολέγιο: «Πιστεύω θα πάω σπίτι/ Κύριε δεν 
θα με βοηθήσεις;».
Αργά το απόγευμα στις 19 Μαρτίου 1916, τα αγό
ρια είδαν πάλι τον Μπένγκα να μαζεύει ξύλα για να 
φτιάξει μια φωτιά γύρω από την οποία χόρεψε και 
τραγούδησε. Τη νύχτα, ο'Οτα Μπένγκα βγήκε 
από το σπίτι και πήρε ένα όπλο που είχε κρύψει 
σε ένα δέντρο. Λίγο πριν το ξημέρωμα αυτοκτό- 
νησε με μια σφαίρα στην καρδιά.

Πηγή:]3πυ5·9Γ
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ΤΟΥ ΟΣ Ε

Φλώρινα - Θεσ/νίκη:

06:55 πμ - 09:35 
16:09 - 18:47 

Τηλ. Επικ.: 2385022404

Θεσ/νίκη - Φλώρινα:

13:21 - 15:58 
19:15 - 21:52 

Τηλ. Επικ.: 231 01 21 528

Συνελήφθη 57χρονη αλλοδαπή 
στη Φλώρινα σε βάρος της 

οποίας εκκρεμούσε απόφαση 
του Α’ Τριμελούς Εφετείου 
Κακουργημάτων Αθηνών

Σ
υνελήφθη την Πέμπτη (08-07-2022) το βράδυ στη Φλώ
ρινα, από αστυνομικούς του Τμήματος Ασφάλειας Φλώρι
νας, 57χρονη αλλοδαπή, διότι σε βάρος της εκκρεμούσε 
απόφαση του Α' Τριμελούς Εφετείου Κακουργημάτων Αθηνών, 
με την οποία καταδικάστηκε σε ποινή κάθειρξης -7- ετών, για πα

ραβάσεις φοροδιαφυγής.
Η συλληφθείσα θα οδηγηθεί στην κα. Εισαγγελέα Πλημμελειοδι- 
κών Φλώρινας.

Ζητείται
Γυναίκα, Ελληνίδα, με γνώσεις νοσηλευτικής, για 
φροντίδα ηλικιωμένης.
Πληροφορίες στα τηλέφωνα της εφημερίδας και στο 
κινητό 6972832657

Θέση
εργασίας

Η
50Ι.ΕΚ60ΝΑ.Ε. για τα 
έργα που έχει αναλά- 
βει στην ευρύτερη πε
ριοχή, αναζητά απόφοιτους 

των παρακάτω σχολών:
• Βιομηχανικού Σχεδιασμού 
• Μηχανολογίας 
• Δομικών έργων

ΑΒΡΑΜΙΔΟΥ &ΗΜ. ΕΛΕΝΗ
ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ - ΔΙΑΜΕΣΟ ΛΑΒΗ ΤΡΙΑ

Απαραίτητα προσόντα:
• Χειρισμός σχεδιαστικών προ
γραμμάτων (ΑυΙοΟΑϋ)
• Ικανότητα ανάγνωσης μηχα
νολογικών σχεδίων
• Άριστη γνώση Η/Υ (Μ50Ρ- 
ΡΙ0Ε)
• Γνώσεις αγγλικών

Πληροφορίες:24630-42244, 
Αποστολή βιογραιρικού: 
ννοΓΐ(5Ηορ@5θΙβΓ9οη.9Γ

τη Λ 2386022894 κιν. 6932713379

0 6π& ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ 2 53200 ΑΜΥΝΤΑΙΟ

0 θί3νΓ3ΠΠ!€ίθϋ@γ3ΗθΟ,9Γ

Γρ ίφ ο ο
Ο άνδρας είχε 

λόξυγκα. Ζήτησε από 
τον μπάρμσν να τον 
βοηθήσει και εκείνος, 

αντί για το ποτήρι νερό, 
τον τρόμαξε με το όπλο.

1 8 4 3 5 7 2 6 9
5 6 7 9 1 2 3 4 8
9 2 3 4 8 6 1 5 7
6 9 1 7 2 3 5 8 4
4 3 8 5 9 1 6 7 2
7 5 2 8 6 4 9 1 3
2 4 5 6 3 8 7 9 1
3 7 6 1 4 9 8 2 5
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“Καλοκαιρινή σούπα με 
πατάτες και λαχανικά"

Ε
ίμαι σίγουρη, φίλες μου, πως την ιδέα να μαγει
ρέψετε μια σούπα, ακολουθούν χειμωνιάτικοι 
συνειρμοί. Τσουχτερό κρύο, χιόνι, αναμμένο 
τζάκι, ζεστασιά και σπιτική θαλπωρή. Ποιος τρώει 

σούπες εν μέσω καλοκαιρινού καύσωνα; Όμως, από 
την άλλη, ποιος είπε ότι οι σούπες είναι μόνο για τον 
χειμώνα; Αυτήν την περίοδο που τα λαχανικά είναι 
άφθονα μπορείτε άνετα να απολαύσετε αυτήν την 
υπέροχη βελουτέ σούπα, δροσερή-δροσερή, σαν

πρώτο πιάτο ή για ένα ελαφρύ δείπνο, θα την φτιά
ξετε γρήγορα και εύκολα και θα εκπλαγείτε ευχάρι
στα όταν τη δοκιμάσετε. Την έφτιαχνε η μαμά μου 
πολύ συχνά, χειμώνα καλοκαίρι, όταν δεν της περίσ
σευε χρόνος να ασχοληθεί με το μαγείρεμα και δεν 
ήθελε να μας... ξεπετάξει με κάτι πρόχειρο.Έφτιαχνε 
και μια άλλη πατατόσουπα μούρλια, με κόκκινο πι- 
περάκι και σκόρδο, τη συνταγή της οποίας θα δημο

σιεύσω προσεχώς. Η σούπα που σας προτείνω 
σήμερα, λόγω του ότι περιέχει και άλλα λαχανικά, 
είναι θρεπτική (εκτός από νόστιμη) αποτοξινωτική, 
κατάλληλη για περιόδους δίαιτας και μπορείτε να την 
απολαύσετε και ζεστή το χειμώνα. Για να έχετε 
φρέσκα λαχανικά χειμωνιάτικα, σας προτείνω να κά
νετε αυτό που κάνω εγώ. Τώρα που τα λαχανικά 
υπάρχουν άφθονα και φθηνά (αν έχετε μπαχτσέ 
ακόμα καλύτερα), πλύνετέ τα πολύ καλά, στεγνώστε

τα, ψιλοκόψτε τα και φυλάξτε τα στην κατάψυξη. 
Έτσι θα διατηρηθούν με όλες τους τις βιταμίνες και 
θα τα έχετε έτοιμα για να μαγειρέψετε τη σούπα σας' 
όταν και όποτε σας κάνει κέφι.
ΕΚΤΕΛΕΣΗ
Κόψτε σε μικρά κομμάτια όλα τα λαχανικά και βάλτε 
τα σε κατσαρόλα να βράσουν με 800 γρ. νερό, για 
μισή ώρα. Αποσύρετε την κατσαρόλα από τη φωτιά 
και αφήστε τα λαχανικά να κρυώσουν για 15-20 
λεπτά. Κατόπιν αδειάστε το περιεχόμενο της κατσα
ρόλας (μαζί με το νερό) σε μπλέντερ ή μίξερ και πολ
τοποιείστε τα μέχρι να γίνουν αλοιφή. Μεταφέρετέ τα 
πάλι στην κατσαρόλα.

Ε#\ 
ρπ

Προσθέστε το 
βούτυρο, την 
κρέμα γάλακτος, 
τον χυμό λεμο
νιού και αλατίστε. 
Αφήστε να πά
ρουν μία τελευ
ταία βράση, 
ανακατεύοντας 
συνεχώς. Η 
σούπα είναι 
έτοιμη!
Σερβίρουμε βά
ζοντας στο πιάτο 
μας έξτρα λεμο
νάκι αν μας αρέ-

ΥΛΙΚΑ
- 650 γρ. Πατάτες 

-1 κολοκυθάκι

- 3 πράσα (το άσπρο μέρος μόνο) 

-1 μεγάλο κρεμμύδι ή 2 μέτρια 

- 800 π>1 νερό 

- 2 κουζαλιές βούτυρο 

(όχι λιωμένο)

- 200 πτί κρέμα γάλακτος 

(μπορείτε και λιγότερο)

- χυμό από ένα ζουμερό λεμόνι 

αλάτι, πιπέρι

σει, και πασπαλίζουμε με φρεσκοτριμμένο πιπεράκι. 
Η μαμά μου αντί για κρέμα γάλακτος (κάτι ξένο για 
τη δική μας κουζίνα εκείνη την εποχή), αφού τη σέρ
βιρε στα πιάτα, πρόσθετε σε κάθε πιάτο μια γενναία 
κουταλιά γιαούρτι. Δοκιμάστε να τη φτιάξετε και με 
τους δύο τρόπους, θα διαπιστώσετε ότι είναι το ίδιο 
νόστιμη.
Η σούπα αυτή είναι κατάλληλη και για όσους και 
όσες βρίσκονται σε περίοδο δίαιτας (αφού φυσικά

αφαιρεθεί η κρέμα γάλακτος και το βούτυρο), αλλά 
και για τα παιδιά που συνήθως αρνούνται τα λαχα
νικά.
Καλή επιτυχία φίλες μου! θα τα ξαναπούμε πάλι την 
επόμενη Τετάρτη. Μέχρι τότε, κάντε κάθε σήμερα 
αυτό που οι άλλοι δε θέλουν... για να μπορείτε να 
κάνετε αύριο, αυτό που οι άλλοι δε θα μπορούν...

Σας φιλώ αυγή

Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...
Ότα Μπένγκα, το αγόρι που 

το έκλεισαν στο κλουβί!

Σ
τις 8 Σεπτεμβρίου 190ή ο ζωολογικός κήπος του Μπρονξ στη 
Νέα Υόρκη είχε ένα ολοκαίνουργιο έκθεμα πίσω από τα κάγ
κελα των κλουβιών του. Η πινακίδα έγραφε:

«Ο Αφρικανός Πυγμαίος, Ότα Μπένγκα. Ηλικία, 23 ετών. Ύψος, 4 
πόδια και 11 ίντσες.
Από τον ποταμό Κασάι, Ελεύθερη Πολιτεία του Κονγκό, Νότια 
Κεντρική Αφρική.
Από τον Δρ. Σάμιουελ Π. Βέρνερ. Εκτίθεται κάθε απόγευμα κατά 
τον Σεπτέμβριο».
Ανάμεσα σε πιθήκους ένα αγόρι από την Αφρική κοιτούσε τους χιλιά
δες επισκέπτες, που έρχονταν κάθε μέρα να δουν το θέαμα.Ήταν ο 
Ότα Μπένγκα, ένα αγόρι με μια τραγική ιστορία κι ένα επίσης 
τραγικό τέλος, που έλαβε την συγγνώμη που του άξιζε μόλις 
τώρα, 114 χρόνια μετά.
ΟΌτα Μπένγκα ήταν πυγμαίος της φυλής των Μπούτι (ΜδυΙϊ), από 
την περιοχή που βρίσκεται σήμερα η Δημοκρατία του Κονγκό, η 
οποία τότε άνηκε στον Βέλγο βασιλιά Λεοπόλδο Β’ του Βελγίου.
0 Μπένγκα υποδουλώθηκε από Αφρικανούς δουλεμπόρους, οι 
οποίοι κατόπιν τον πούλησαν το 1904 στον Αμερικανό εξερευνητή 
Σάμιουελ Φίλιπς Βέρνερ.
0 Βέρνερ είχε φτάσει στην αφρικανική ήπειρο αναζητώντας ιθαγε
νείς ως... εκθέματα για την Διεθνή Έκθεση της Λουιζιάνα! Τα 
εκθέματα τα είχε ζητήσει ο Γουίλιαμ Τζον ΜακΓκι, ο πρόεδρος της 
νεοσύστατης Αμερικανός Ανθρωπολογικής Εταιρείας, ο οποίος 
ήταν παράλληλα και επικεφαλής του εθνολογικού τμήματος της έκθε
σης. Σκοπός του ήταν να εκθέσει «ανθρωποειδή» από μια κατώ
τερη εξελικτική βαθμίδα, όπως οι ιθαγενείς από την Αμερική, 
την Παταγονία, την Ιαπωνία, ενώ θεωρούσε ότι συγκεκριμένα οι 
Πυγμαίοι βρίσκονταν στη χαμηλότερη κλίμακα της εξέλιξης. Ο 
Βέρνερ λαμβάνει το ποσό των 8.500 δολαρίων για τις αγορές, συμ
περιλαμβανομένων των 500 δολαρίων, που ήταν πληρωμή του και 
1.500 δολαρίων για πρόσθετα έξοδα.
Μια εβδομάδα μετά την άφιξή του στην περιοχή ανακοινώνει ότι 
βρήκε τον πρώτο του Πυγμαίο. Ήταν ο Ότα Μπένγκα. Στη συνέχεια ο 
Βέρνερ ενημερώνει σταδιακά τον ΜακΓκι ότι βρίσκει κι άλλους Πυγ
μαίους, παρά τις αντιστάσεις που συναντά. Τελικά καταλήγει με εννέα 
άντρες, αν και το αρχικό σχέδιο ήταν στην «ομάδα» να βρίσκον
ται παιδιά, γυναίκες και ηλικιωμένοι...

Συνέχεια στη σελίδα 23...

Σκλήθο.ο Φλώςηνας, τ^λ.: 28860 31206 & 31080
ϊη?οι&£ΐ£οηαΓί.|£Γ - \ν\ν\ν.ιιλγΐ-#γ

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 30/04/2024 10:59:20 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.


